
GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

PARTER (Antal tilltalade: 9)
 
Tilltalad

Mohammed Al-Dulaimi, 19810120-1575
c/o Linda Lutfi
Pimpinellagatan 57
424 61 Angered

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Jakob Sjödin
Advokatfirman Park HB
Götabergsgatan 6
411 34 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Camilla Warenius Kaber
Advokatfirman Park HB
Götabergsgatan 6
411 34 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Brott mot lagen om förbud beträffande knivar och andra farliga föremål, 1 § 1 st och 4 § 
1 st lagen (1988:254) om förbud beträffande knivar och andra farliga föremål

2021-02-04
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om förbud mot 

vissa dopningsmedel
2021-01-20 -- 2021-02-04

3. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2021-01-20 -- 2021-02-04
4. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)

2021-01-20 -- 2021-02-04
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
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Mål nr: B 2009-21

Påföljd m.m.

Fängelse 2 år 6 månader
 

Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av utbyte av brott i p. 6 och 7, s. 24 i bilaga 1 avslås.
2. Yrkandet om förverkande av i beslag taget presentkort om 5 693 kr avslås. Beslaget ska 

bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG15253, nr 2).

3. Yrkandet om förverkande av i beslag tagen IT-mediaenhet (mobiltelefon) avslås. Beslaget 
ska bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG15253, nr 1).

4. I beslag tagen IT-mediaenhet (dator) förklaras förverkad. Beslaget ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG15439, nr 2).

5. I beslag tagen kniv förklaras förverkad. Beslaget ska bestå (Polismyndigheten Region 
Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG15231, nr 2).

6. Följande förklaras förverkade. Beslagen ska bestå:
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i p. 2, s. 25-
26 i bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i p. 3, s. 26 i 
bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Fräkne gränd", "Hagabergsvägen", "Västra Gatan" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i 
bilaga 1 samt s. 2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 28-29 i bilaga 1 samt s. 2-3 i bilaga 2.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Jakob Sjödin får ersättning av staten med 495 854 kr. Av beloppet avser 367 802 kr 
arbete, 15 840 kr tidsspillan, 13 041 kr utlägg och 99 171 kr mervärdesskatt.

2. Camilla Warenius Kaber får ersättning av staten med 274 996 kr. Av beloppet avser 196 
761 kr arbete, 15 840 kr tidsspillan, 7 396 kr utlägg och 54 999 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararna. Staten ska även stå för kostnaden för 
tidigare fastställd ersättning till Samir Suljic.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Sabiha Fatah, 19600701-2021
Bandtraktorgatan 1 Lgh 1105
424 67 Angered

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Kristina Löfwall
Advokatfirman Ahlstedt KB
Box 11017
404 21 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

1. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p, 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 2 st 
narkotikastrafflagen (1968:64)

2020-03-10 -- 2021-02-15
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om 

förbud mot vissa dopningsmedel
2020-04-15 -- 2021-02-15

3. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2020-04-15 -- 2021-02-15
4. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)

2020-04-15 -- 2021-02-15
 

Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av utbyte av brott i p. 3, 6, 7 och 8, s. 24 i bilaga 1 avslås.
2. Yrkandet om förverkande av i beslag tagna smycken och kontanter avslås. Beslaget ska 

bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG19470, nr 3-11 och 25).
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3. Följande yrkanden om förverkande avslås:
- Yrkandet avseende de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under 
rubriken "Bandtraktorgatan" i p. 1, s. 25 i bilaga 1 samt p. 1, s. 1 i bilaga 2.
- Yrkandet avseende de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under 
rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i 
p. 2, s. 25-26 i bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Yrkandet avseende de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under 
rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i 
p. 3, s. 26 i bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Yrkandet avseende de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. 
som står angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", 
"Bandtraktorgatan", "Fräkne gränd", "Hagabergsvägen", "Västra Gatan" och 
"Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i bilaga 1 samt s. 2 i bilaga 2.
- Yrkandet avseende de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. 
som står angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", 
"Bandtraktorgatan", "Gymnasiegatan", "Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 
28-29 i bilaga 1 samt s. 2-3 i bilaga 2.
- Yrkandet avseende de i beslag tagna IT-mediaenheter som står angivna under rubriken 
"Bandtraktorgatan" i p. 4, s. 29 i bilaga 1 samt s. 3 i bilaga 2.
 
Förverkande av i denna punkt nämnda beslag ska dock ske avseende Sami Muhammad.

 
Häktning m.m.

Häktningsyrkandet avslås.
 

Ersättning

1. Kristina Löfwall får ersättning av staten med 815 301 kr. Av beloppet avser 582 568 kr 
arbete, 44 880 kr tidsspillan, 24 793 kr utlägg och 163 060 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Yosef Isaksson, 19850802-2475
Bohusgatan 12 Lgh 1401
411 39 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Katrin Jack
VOX Advokater AB
Vallgatan 38
411 16 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Åtal som den tilltalade frikänns från

Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 2 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-01-25 -- 2021-02-28
 

Ersättning

1. Katrin Jack får ersättning av staten med 481 109 kr. Av beloppet avser 361 221 kr arbete, 
23 100 kr tidsspillan, 566 kr utlägg och 96 222 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Sami Muhammad, 19580310-2317
Bandtraktorgatan 1 Lgh 1105
424 67 Angered
Medborgare i Irak

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Sina Safashad
Advokatfirman Defendia AB
Kyrkogatan 25
411 15 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 2 st 
narkotikastrafflagen (1968:64)

2020-03-10 -- 2021-02-15
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om förbud mot 

vissa dopningsmedel
2020-04-15 -- 2021-02-15

3. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2020-04-15 -- 2021-02-15
4. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)

2020-04-15 -- 2021-02-15
 

Påföljd m.m.

Fängelse 7 år
 

Utvisning

Yrkandet om utvisning avslås.
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Betalningsskyldighet till staten

Sami Muhammad förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av brott utge 1 210 800 kr. 
Beloppet är fördelat enligt följande:
- 1 152 400 kr avser p. 3, s. 24 i bilaga 1,
- 24 100 kr avser p. 6, s. 24 i bilaga 1,
- 34 300 kr avser p. 7, s. 24 i bilaga 1.

 
Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av i beslag tagna smycken och kontanter avslås. Beslaget
ska bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG19470, nr 3-11 och 25).

2. Följande förklaras förverkade. Beslagen ska bestå:
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubriken 
"Bandtraktorgatan" i p. 1, s. 25 i bilaga 1 samt p. 1, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i p. 2, s. 25-
26 i bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i p. 3, s. 26 i 
bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Fräkne gränd", "Hagabergsvägen", "Västra Gatan" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i 
bilaga 1 samt s. 2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Gymnasiegatan", "Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 28-29 i bilaga 1 samt 
s. 2-3 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna IT-mediaenheter som står angivna under rubriken 
"Bandtraktorgatan" i p. 4, s. 29 i bilaga 1 samt s. 3 i bilaga 2.

 
Häktning m.m.

Sami Muhammad ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom. Sami Muhammad är inte belagd med några restriktioner.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Sina Safashad får ersättning av staten med, rätt räknat, 1 025 698 kr. Av beloppet avser 
737 662 kr arbete, 82 896 kr tidsspillan och 205 140 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Yones Muhammad, 19930118-4058
Fräkne Gränd 20 Lgh 1303
442 47 Kungälv

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Taavi Tuula
Litigate Lawfirm West Advokat AB
Fabriksgatan 7
412 50 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Fredrik Ungerfält
Litigate Lawfirm West Advokat AB
Fabriksgatan 7
412 50 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p, 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 2 st 
narkotikastrafflagen (1968:64)

2020-03-10 -- 2021-02-15
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om förbud 

mot vissa dopningsmedel
2020-04-15 -- 2021-02-15

3. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2020-04-15 -- 2021-02-15
4. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)

2020-04-15 -- 2021-02-15
 

Påföljd m.m.

Fängelse 8 år
 

8



GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20

Mål nr: B 2009-21

Betalningsskyldighet till staten

Yones Muhammad förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av brott utge 3 644 000 kr. 
Beloppet är fördelat enligt följande:
- 3 457 300 kr avser p. 3, s. 24 i bilaga 1,
- 11 500 kr avser p. 4, s. 24 i bilaga 1,
- 72 300 kr avser p. 6, s. 24 i bilaga 1,
- 102 900 kr avser p. 7, s. 24 i bilaga 1.

 
Förverkande och beslag

Följande förklaras förverkade. Beslagen ska bestå:
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubriken 
"Bandtraktorgatan" i p. 1, s. 25 i bilaga 1 samt p. 1, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i p. 2, s. 25-26 i 
bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i p. 3, s. 26 i 
bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", "Fräkne 
gränd", "Hagabergsvägen", "Västra Gatan" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i bilaga 1 samt 
s. 2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Gymnasiegatan", "Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 28-29 i bilaga 1 samt s. 2-
3 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna IT-mediaenheter som står angivna under rubriken 
"Gymnasiegatan" i p. 4, s. 29 i bilaga 1 samt s. 3 i bilaga 2.

 
Häktning m.m.

Yones Muhammad ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft 
mot honom. Yones Muhammad är inte belagd med några restriktioner.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Fredrik Ungerfält får ersättning av staten med 971 980 kr. Av beloppet avser 739 025 kr 
arbete, 36 300 kr tidsspillan, 2 259 kr utlägg och 194 396 kr mervärdesskatt.

2. Taavi Tuula får ersättning av staten med 193 666 kr. Av beloppet avser 147 805 kr arbete, 
7 128 kr tidsspillan och 38 733 kr mervärdesskatt.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararna.
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Övrigt

Kvarstaden enligt tingsrättens tidigare beslut, avseende så mycket av Yones Muhammads 
egendom att en fordran om 1 000 000 kr kan antas bli täckt vid utmätning, ska bestå till 
säkerställande av Yones Muhammads betalningsskyldighet till staten enligt ovan. Kvarstaden 
ska bestå till dess verkställighet kan ske,  dock längst två månader efter att domen har vunnit 
laga kraft.

 
___________________________________
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GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 
 

DOM 
2022-04-20 
meddelad i 
Göteborg

Mål nr: B 2009-21

B 2591-21, B 4527-21

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

MARIANNE Phuong Nguyen, 19580906-0568
Baron Rogers Gata 13 Lgh 1502
422 52 Hisings Backa

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Svend B. Christiansen
Halldin Advokater
Östra Hamngatan 30-34
411 09 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 2 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2018-11-01 -- 2021-02-15
 

Påföljd m.m.

1. Villkorlig dom
2. Dagsböter 120 om 200 kr

 
Förverkande och beslag

1. I beslag tagna kläder, skor och smycken förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG33197, nr 1-24, 26, 30, 32, 
38, 40-45, 47, 49-50 och 53-60).

2. Yrkandet om förverkande av i beslag tagna kläder, skor och smycken avslås. Beslaget ska 
bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG33197, nr 25, 27-28, 31, 33, 39, 46, 48 och 51-
52).

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Svend B. Christiansen får ersättning av staten med 475 112 kr. Av beloppet avser 347 522 
kr arbete, 23 496 kr tidsspillan, 9 072 kr utlägg och 95 022 kr mervärdesskatt.
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2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

Joakim HUNG Tran, 19851101-1036
Hagabergsvägen 31
451 98 Uddevalla

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Peter Dahlqvist
FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist 
AB
Sveavägen 17
111 57 Stockholm

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Henrik Lindblom
FIRMAN advokaterna Fialdini Dahlqvist 
AB
Sveavägen 17
111 57 Stockholm

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
Målsägande

1. Mikael Good
Brånerydsvägen 21
561 44 Huskvarna
 
Företrädd av åklagaren

 
2. Henrik Jensen

Belfragegatan 38 A Lgh 1001
462 37 Vänersborg
 
Företrädd av åklagaren
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3. Stefan Jonson
c/o Rima Yakoub
Svarvargatan 18 Lgh 1404
112 49 Stockholm
 
Företrädd av åklagaren

 
4. Cristofer Remar

Lövstagatan 21 C Lgh 1001
703 56 Örebro
 
Företrädd av åklagaren

 
5. Gun Salo Olsson

Skurholmsgatan 1
974 33 Luleå
 
Företrädd av åklagaren

 
6. Saira Åkesson Berg

Harstorpsvägen 111
371 91 Karlskrona
 
Företrädd av åklagaren

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Synnerligen grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p, 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 2 st 
narkotikastrafflagen (1968:64)

2020-03-10 -- 2021-02-15
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om förbud 

mot vissa dopningsmedel
2020-04-15 -- 2021-02-15

3. Vapenbrott, ringa brott, 9 kap 1 § 2 st vapenlagen (1996:67)
2021-02-15

4. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2020-04-15 -- 2021-02-15
5. Penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 2 p lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

2019-06-17 -- 2020-07-21 (6 tillfällen)
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6. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)
2020-04-15 -- 2021-02-15

 
Påföljd m.m.

Fängelse 9 år
 

Skadestånd

1. Hung Tran ska betala skadestånd till Saira Åkesson Berg med 5 500 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 17 juni 2019 till dess betalning sker.

2. Hung Tran ska betala skadestånd till Mikael Good med 7 000 kr jämte ränta på beloppet 
enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 17 juni 2019 till dess betalning sker.

3. Hung Tran ska betala skadestånd till Cristofer Remar med 6 900 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 18 juni 2019 till dess betalning sker.

4. Hung Tran ska betala skadestånd till Henrik Jensen med 13 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 16 juli 2019 till dess betalning sker.

5. Hung Tran ska betala skadestånd till Stefan Jonson med 17 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 17 juli 2019 till dess betalning sker.

6. Hung Tran ska betala skadestånd till Gun Salo Olsson med 43 000 kr jämte ränta på 
beloppet enligt 6 § räntelagen (1975:635) från den 21 juli 2020 till dess betalning sker.

 
Betalningsskyldighet till staten

Hung Tran förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av brott utge 6 066 300 kr. Beloppet 
är fördelat enligt följande:
- 5 762 100 kr avser p. 3, s. 24 i bilaga 1,
- 11 500 kr avser p. 4, s. 24 i bilaga 1,
- 600 kr avser p. 5, s. 24 i bilaga 1,
- 120 500 kr avser p. 6, s. 24 i bilaga 1,
- 171 600 kr avser p. 7, s. 24 i bilaga 1.

 
Förverkande och beslag

1. Yrkandet om förverkande av IT-mediaenheter (två USB-minnen och en dator) avslås. 
Beslagen ska bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska de hävas 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG19850, nr. 2, 7 och 11).

2. I beslag tagna tårgasanordningar förklaras förverkade. Beslagen ska bestå 
(Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG19924, nr 8-14).
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3. Följande förklaras förverkade. Beslagen ska bestå:
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Bandtraktorgatan" och "Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3" i p. 1, s. 25 i 
bilaga 1 samt p. 1, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i p. 2, s. 25-
26 i bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i p. 3, s. 26 i 
bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3", "Fräkne gränd", "Hagabergsvägen", 
"Västra Gatan" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i bilaga 1 samt s. 2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3", "Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" 
i p. 4, s. 28-29 i bilaga 1 samt s. 2-3 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna IT-mediaenheter som står angivna under rubriken 
"Hagabergsvägen" i p. 4, s. 29 i bilaga 1 samt s. 3 i bilaga 2.

 
Häktning m.m.

Hung Tran ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga kraft mot 
honom. Hung Tran är inte belagd med några restriktioner.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Peter Dahlqvist får ersättning av staten med 972 343 kr. Av beloppet avser 664 762 kr 
arbete, 91 080 kr tidsspillan, 20 266 kr utlägg, 194 027 kr mervärdesskatt och 2 208 kr 
traktamente.

2. Henrik Lindblom får ersättning av staten med 447 297 kr. Av beloppet avser 248 024 kr 
arbete, 87 120 kr tidsspillan, 16 978 kr utlägg, 88 031 kr mervärdesskatt och 7 144 kr 
traktamente.

3. Staten ska stå för kostnaden för försvararna. Staten ska även stå för kostnaden för 
tidigare fastställd ersättning till Per-Åke Kvarnström.
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Övrigt

Kvarstaden enligt tingsrättens tidigare beslut, avseende så mycket av Hung Trans egendom att 
en fordran om 5 500 000 kr kan antas bli täckt vid utmätning ska bestå till säkerställande av 
Hung Trans betalningsskyldighet till staten enligt ovan. Kvarstaden avser också i förvar tagna 
värdepapper motsvarande ett belopp om 500 000 kr på Hung Trans konto i Avanza. 
Kvarstaden ska bestå till dess verkställighet kan ske,  dock längst två månader efter att domen 
har vunnit laga kraft.

 
___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

NINA Quyen Tu Tran, 19880730-1380
Svanebäcksgatan 20 C Lgh 1002
414 71 Göteborg

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Abraham Zeito
Advokaterna Hurtig & Partners AB
Stampgatan 20 B
411 01 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

Grovt penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 2 p och 5 § 1 st lagen (2014:307) om straff för 
penningtvättsbrott

2020-01-24 -- 2021-02-15
 

Påföljd m.m.

1. Villkorlig dom
2. Dagsböter 120 om 200 kr

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
 

Ersättning

1. Abraham Zeito får ersättning av staten med 536 490 kr. Av beloppet avser 419 622 kr 
arbete, 9 570 kr tidsspillan och 107 298 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen.
 

___________________________________
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Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Tilltalad

HANNES Holger Wilhelm Örneke Karlsson, 19980626-4652
Bergendals Väg 130
443 51 Lerum

 
Offentlig försvarare: 
Advokat Erica Sommerfors
Gaestadius Advokater KB
Västra Hamngatan 20
411 17 Göteborg

 
Åklagare

Kammaråklagarna Rebecca Budell och Petra Hallin
Åklagarmyndigheten
Åklagarkammaren i Uddevalla
Box 674
451 24 Uddevalla

 
___________________________________

 
DOMSLUT

 
Brott som den tilltalade döms för

1. Grovt narkotikabrott, 1 § 1 st 1 p, 3 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 § 1 st narkotikastrafflagen 
(1968:64)

2021-02-03 -- 2021-02-12
2. Grovt dopningsbrott, 2 § 2 p, 4 p, 5 p och 6 p och 3 a § lagen (1991:1969) om förbud 

mot vissa dopningsmedel
2020-11-04 -- 2021-02-12

3. Brott mot lagen om handel med läkemedel, 9 kap 1 § lagen (2009:366) om handel med 
läkemedel

2020-11-04 -- 2021-02-12
4. Penningtvättsbrott, 3 § 1 st 1 p och 2 p lagen (2014:307) om straff för penningtvättsbrott

2020-07-14 -- 2020-07-15
5. Brott mot läkemedelslagen, 16 kap 1 § läkemedelslagen (2015:315)

2020-11-04 -- 2021-02-12
 

Påföljd m.m.

1. Fängelse 4 år
Påföljden avser även brottsligheten i avgörandet 2021-03-11.

2. Tidigare utdömd villkorlig dom undanröjs.
(Göteborgs tingsrätt Avdelning 6, 2021-03-11, B8385/20)
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Lagrum som åberopas

34 kap 1 § 2 st och 4 § 1 st brottsbalken
 

Betalningsskyldighet till staten

Hannes Örneke Karlsson förpliktas att såsom förverkat värde av utbyte av brott utge 20 600 
kr. Beloppet är fördelat enligt följande:
- 600 kr avser p. 5, s. 24 i bilaga 1,
- 5 000 kr avser p. 6, s. 24 i bilaga 1,
- 15 000 kr avser p. 7, s. 24 i bilaga 1.

 
Förverkande och beslag

1. Beslaget av två bankkort utställda av Wirex och MyPocket ska bestå till dess att domen 
vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 
2021-5000-BG1884, nr. 15:4 och 15:5).

2. Yrkandet om förverkande av i beslag tagen IT-mediaenhet (mobiltelefon) avslås. Beslaget 
ska bestå till dess att domen vinner laga kraft. Därefter ska det hävas (Polismyndigheten 
Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG18902, nr 1).

3. I beslag tagna IT-mediaenheter (dator och skrivare) förklaras förverkade. Beslagen ska 
bestå (Polismyndigheten Region Väst, beslagsliggare 2021-5000-BG18884, nr 1-2).

4. Följande förklaras förverkade. Beslagen ska bestå:
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubriken 
"Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3" i p. 1, s. 25 i bilaga 1 samt p. 1, s. 1 i 
bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Västra Gatan" i p. 2, s. 25-
26 i bilaga 1 samt p. 2, s. 1 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna preparat och hjälpmedel som står angivna under rubrikerna 
"Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan" och "Fräkne gränd" i p. 3, s. 26 i 
bilaga 1 samt p. 3, s. 1-2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna förpackningsmaterial, förvaring, hjälpmedel m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3", "Fräkne gränd", "Hagabergsvägen", 
"Västra Gatan" och "Herkulesgatan" i p. 4, s. 26-28 i bilaga 1 samt s. 2 i bilaga 2.
- Samtliga de i beslag tagna etiketter, beställningslistor, kvitton, frimärken m.m. som står 
angivna under rubrikerna "Pimpinellagatan och pb RZR947", "Bandtraktorgatan", 
"Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3", "Hagabergsvägen" och "Herkulesgatan" 
i p. 4, s. 28-29 i bilaga 1 samt s. 2-3 i bilaga 2.

 
Häktning m.m.

Hannes Örneke Karlsson ska stanna kvar i häkte till dess domen i ansvarsdelen vinner laga 
kraft mot honom. Hannes Örneke Karlsson är inte belagd med några restriktioner.

 
Brottsofferfond

Den tilltalade åläggs att betala en avgift på 800 kr enligt lagen (1994:419) om brottsofferfond.
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Ersättning

1. Erica Sommerfors får ersättning av staten med 929 038 kr. Av beloppet avser 656 110 kr 
arbete, 87 120 kr tidsspillan och 185 808 kr mervärdesskatt.

2. Staten ska stå för kostnaden för försvararen. Staten ska även stå för kostnaden för 
tidigare fastställd ersättning till Jakob Mehkri.

 
___________________________________
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INLEDNING 

 

Rättegången avser tre mål som handläggs gemensamt. Målnumren framgår ovan. Mål B 

2009-21 är huvudmålet. Åtalet avser synnerligen grovt narkotikabrott, grovt 

narkotikabrott, grovt dopningsbrott, brott mot läkemedelslagen och brott mot lagen 

om handel med läkemedel (åtalspunkterna 1-3), penningtvättsbrott (åtalspunkterna 4-

5), grovt penningtvättsbrott (åtalspunkterna 6-8), vapenbrott, ringa brott (åtalspunkten 

9) och brott mot den så kallade knivlagen (åtalspunkten 10). Åtalet omfattar även 

yrkanden om skadestånd från målsäganden med anledning av åtal för 

penningtvättsbrott, utvisning, kvarstad och förverkande av utbyte av brott samt 

preparat, hjälpmedel och visst övrigt gods. Vidare yrkanden om att visst gods ska vara 

kvar i beslag till dess domen vinner laga kraft. 

 

Det är nio tilltalade varav fyra är häktade och två varit ålagda reseförbud med 

anmälningsplikt. Viss del av åtalet riktas mot flera tilltalade tillsammans och i 

samförstånd. Flera av de tilltalade är på olika sätt närstående eller släkt med varandra. 

Några av de tilltalade har också arbetat på samma arbetsplats. 

 

Åklagaren har sammanfattningsvis gjort gällande följande.  

 

Åtalspunkterna 1-3: Vissa tilltalade har i olika roller i organiserad omfattande 

verksamhet bjudit ut dopningsmedel och läkemedel på internet via tre hemsidor samt 

narkotika främst via Darknet på krypterade hemsidor. De tilltalade har tillhandahållit 

sina bankkonton till denna brottsliga verksamhet. Köparna har beställt preparaten från 

hemsidorna och betalat med swish eller kryptovalutor. Därefter har tilltalade/okända 

gärningsmän sammanställt de inkomna beställningarna genom listor på protonmail, en 

omfattande krypterad mail-tjänst. Protonmailen med beställningarna har skickats till 

vissa protonmail-adresser som hanterats av tilltalade som agerat lagerhållare och 

paketerare. Dessa har sedan postat de färdiga försändelserna i främst olika brevlådor. 

Vidare distribution till köparna har därefter skett med vanlig postgång. Konversation 

mellan tilltalade och mellan tilltalade och andra personer har delvis skett genom den 

25



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 

DOM 
2022-04-20 

 Mål nr: B 2009-21 
B 2591-21 
B 4527-21 

 
 
 
krypterade appen Wickr. Bokföring och redovisning av verksamheten har skett och 

tilltalade har på visst sätt redovisat vidtagna åtgärder till tilltalade med överordnad roll i 

organisationen. Den sammanlagda mängden narkotika, varav alprazolam- och 

tramadoltabletter utgör den största mängden, uppgår till drygt 1 850 000 tabletter med 

en omsättning uppgående i vart fall till drygt 10 370 000 kr.  Den sammanlagda 

mängden dopningsmedel uppgår bland annat till drygt 520 ampuller, 48 000 kapslar 

och 4 500 tabletter med en omsättning uppgående i vart fall till 222 000 kr. Den 

sammanlagda mängden läkemedel uppgår till bland annat drygt 28 400 tabletter och 

270 ampuller med en omsättning uppgående i vart fall till 323 900 kr.  

 

Beslag av stora mängder narkotika, dopningsmedel och läkemedel liksom diverse 

hjälpmedel som vågar, etikettskrivare, förpackningsmaterial och frimärken har gjorts i 

bl a tilltalades bostäder och tilltalades bil på sätt närmare också framgår av 

stämningsansökningen (bilaga 1). 

 

Åtalspunkterna 4-8: Vissa tilltalade har i penningtvättssyfte avseende föregående 

bedrägerier vidtagit vissa transaktioner på sina bankkonton medförande viss skada för 

målsägandena (åtalspunkterna 4-5). Tilltalade som är släkt med tilltalade i 

åtalspunkterna 1-3 har i penningtvättssyfte avseende brotten i nyss nämnda 

åtalspunkter samt bedrägerier respektive oredlighet mot borgenär vidtagit transaktioner 

med sina bankkonton (åtalspunkterna 6-8).  

 

Åtalspunkterna 1-8: Finansiella utredningar visar att de tilltalade har gjort betalningar 

och andra finansiella transaktioner till belopp och omfattning som vida överstiger deras 

legala inkomster. 

 

Åtalspunkterna 9-10: I samband med husrannsakan med anledning av 

brottsmisstankarna i åtalspunkterna 1-3 påträffades tårgasanordningar respektive kniv. 

 

Vad åklagaren närmare gör gällande beträffande varje tilltalad framgår av de 

förhållandevis omfattande gärningsbeskrivningarna. 
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Yrkanden har också framställts om kvarstad och förverkande. 

 

Åtalet är erkänt i vissa delar och förnekat i vissa delar. 

 

Tingsrätten har hållit huvudförhandling i 16 dagar mellan den 28 januari och den 24 

mars i år.  

 

Tingsrätten har frikänt två tilltalade och dömt övriga i allt väsentligt i enlighet med 

åtalet till fängelsestraff mellan 2 år och 6 månader och 9 år. Påföljden för två tilltalade 

som dömts för grovt penningtvättsbrott har dock bestämts till villkorlig dom och 

dagsböter. 

 

1 Åtalspunkterna 1-3 (synnerligen grovt narkotikabrott, grovt 

narkotikabrott, grovt dopningsbrott, brott mot läkemedelslagen 

och brott mot handel med läkemedel) 

 

1.1 Yrkanden m m 

 

Åklagarna har yrkat i enlighet med bilaga 1-2.  

 

Åklagarna har, avseende åtalspunkten 1 A), förtydligat att Tabell A är en bruttolista och 

att vissa preparat i Tabell B ingår i Tabell A, nämligen de tabletter som låg i Swissair-

väskan och nylonkassen (1 540 klonazepam, 1 501 tramadol, 5 202 alprazolam, 114 

zopiklon, 45 diazepam och 30 lorazepam). Därtill, avseende åtalspunkten 2, att tabell F 

ingår i tabell E. Åklagarna har även, avseende tabell E respektive tabell K i 

åtalspunkten 2 respektive 3, förtydligat att det enbart görs gällande att Hannes Örneke 

Karlsson och Mohammed Al-Dulaimi hålls ansvariga med 1/5-del respektive 57 % 

mot bakgrund av att deras inblandning skett under en kortare tid än den som tabellerna 

omfattar samt att även förverkandeyrkandena reduceras på motsvarande sätt. 

Åklagarna har också, avseende yrkandet om kvarstad i punkten 1 (sid 23 i bilaga 1), 

förtydligat att det inte görs gällande att de 500 000 kronorna på kontot hos Avanza 
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härrör från brottslig verksamhet. Åklagarna har även, avseende yrkandena om 

förverkande av utbyte av brott m m i punkterna 3-7 (sid 24 i bilaga 1), förtydligat att 

yrkandena framställs solidariskt gentemot aktuella tilltalade och att det görs gällande att 

något specifikt belopp beträffande var och en av de tilltalade inte behöver anges 

eftersom samtliga tilltalade är mycket delaktiga i gärningarna. Vidare att några 

kostnader inte dragits av från den påstådda brottsvinsten då sådana kostnader också 

har bäring på annan brottslighet. Åklagarna har vidare, avseende yrkandet om 

bevisbeslag i punkten 2 (sid 30 i bilaga 1) förtydligat att godset utgörs av två USB-

minnen och en dator. 

 

1.2 De tilltalades inställningar 

Sabiha Fatah har förnekat gärningarna och i vart fall bestritt ansvar för brott. Hennes 

inställning till förverkandeyrkandena liksom de övriga tilltalades inställningar framgår 

av bilaga 4-10.  

 

1.3 Åberopad bevisning 

Åklagarnas bevisning framgår av bilaga 1, 2 och 3. Åklagarna har dessutom åberopat 

uppgift från LocalBitcoin (sid 8 i aktbil 893), uppgifter om de tilltalades finansiella 

transaktioner (aktbil 945), PM sid 51 i FUP B; aktbil 776 och uppgifter som lämnats 

vid förhör under förundersökningen (sid 621, 622 och 966 i Fup A; aktbil 783, sid 446, 

448, 449, 454, 608 och 609 i Fup B; aktbil 776, sid 242, 243 och 247 i Fup C; aktbil 

789, sid 88 i Fup D; aktbil 774,  sid 662, 705, 776, 870, 873, 879, 887 och 907 i Fup E; 

aktbil 777 samt sid 14 i Fup E1; aktbil 778). 

 

Yones Muhammad har som skriftlig bevisning åberopat e-postmeddelanden (aktbil 

935). 

 

DOMSKÄL 

 

1.4 Skuldfrågan 

 

Åklagarnas sakframställning – en sammanfattning 
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Åklagarnas påstående är omfattande. Tingsrätten redovisar därför åklagarnas 

sakframställning tämligen utförligt för att den påstådda helheten ska kunna förstås. 

 

Åklagarna har i samband med sin sakframställning avseende åtalspunkterna 1-3 visat 

upp en omfattande mängd skriftlig bevisning. Den har bestått av spaningsiakttagelser i 

form av stillbilder, samtalsutskrifter, mastpositioneringar, Wickr-konversationer, 

protonmail, IT-undersökningar av bland annat telefoner och datorer, beslagsprotokoll, 

analysresultat m m. Åklagarna har därtill spelat upp avlyssnade telefonsamtal och visat 

upp kameraövervakningsfilm. Åklagarna har under sakframställningen avseende 

åtalspunkterna 1-3 anfört bland annat följande. 

 

Övergripande om verksamheten och driften av den 

 

Verksamheten har avsett försäljning av till att börja med narkotika. Försäljningen av 

narkotika har till övervägande del bedrivits på internet via krypterade marknadsplatser 

på Darknet. Till viss del har den även bedrivits på en öppen försäljningssajt på internet. 

Verksamheten har vidare avsett försäljning av dopningsmedel som har bedrivits på 

öppna försäljningssajter på internet. Slutligen har den också avsett försäljning av övriga 

läkemedel som är illegala att saluföra i Sverige samt övriga läkemedel vars saluföring 

kräver tillstånd. Verksamheten har inte haft sådant tillstånd. Försäljningen av dessa 

övriga läkemedel har bedrivits på öppna försäljningssajter på internet. Verksamheten 

har bedrivits som vilket företag som helst. Man har fört bokföring avseende kostnader, 

vilken försäljning man har haft och vilket dagsarbete man har gjort. De olika delarna av 

verksamheten har sin koppling till varandra genom att de har samma huvudmän, i vart 

fall avseende aktuellt åtal, Hung Tran och under honom, Yones Muhammad. 

 

Dopningsmedlen och de övriga läkemedlen har försålts på de tre öppna 

försäljningssajterna dopingkungen.com, sc-pharma.cc och roidtech.biz 

(”Dopingkungen”, ”SC-Pharma” och ”RoidTech”) på internet. Bland de beslag som 

har gjorts i målet har vissa preparat och övriga föremål varit märkta med PK, SC och 
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RT. PK har avsett Dopingkungen som tidigare hette Potenskungen, SC har avsett SC-

Pharma och RT har avsett RoidTech. Hung Tran har varit ägare och administratör av 

Dopingkungen, som tidigare hette potenskungen.biz. Ägarna av SC-Pharma och 

RoidTech har inte identifierats. Det har funnits ett samarbete mellan Hung Tran och 

SC-Pharma samt RoidTech. De tre försäljningssajterna har till exempel förmedlat 

kunder mellan sig när den egna hemsidan inte haft varor på lager, länkat till varandra 

samt haft gemensamma lager, paketerare och postare. SC-Pharma och RoidTech har 

också vidareförmedlat beställningar genom Hung Tran. Narkotikan har försålts på 

marknadsplatsen Flugsvamp på Darknet och på den öppna försäljningssajten 

pregabalin.se på internet. 

 

Det finns huvudsakligen tre olika adresser som har varit lagerplatser för narkotikan, 

dopningsmedlen och de övriga läkemedlen som har saluförts på Darknet samt de olika 

öppna försäljningssajterna. De tre adresserna är Bandtraktorgatan i Angered (Sami 

Muhammads och Sabiha Fatahs bostad), Åtorpsvägen i Lerum (Hannes Örneke 

Karlssons bostad) och Pimpinellagatan i Angered (Mohammed Al-Dulaimis bostad). 

På Bandtraktorgatan har den största delen av verksamheten bedrivits. Därtill har en del 

dopningsmedel förvarats/påträffats på Västra gatan i Kungälv (Arcus kontor) och en 

del narkotika på Göteborgsvägen i Lerum (försändelser i brevlådor). När beställningar 

har inkommit via försäljningssajterna, har beställningarna sammanställts genom listor 

som har skickats till de som har varit lagerhållare, paketerare och postare. 

Beställningslistorna har i huvudsak skickats till dem genom protonmail. Därefter har de 

beställda preparaten förpackats och slutligen postats till de beställande kunderna. 

 

För att skydda sina identiteter har de tilltalade när det har rört verksamheten 

kommunicerat med varandra genom protonmail och Wickr. Det går inte att få åtkomst 

till protonmail utan att ha inloggningsuppgifterna till kontot. Wickr är en krypterad 

tjänst för snabbmeddelanden som kan jämställas med sms. 

 

De centrala händelserna 
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Till en början avser tingsrätten att redogöra för de centrala händelserna som åklagaren 

har lyft fram i målet och som tingsrätten i allt väsentligt uppfattar som ostridiga mellan 

parterna. 

 

Den 10 mars 2020 inkom den första beställningen avseende narkotika genom 

protonmail. Den 15 april 2020 inkom den första beställningen avseende 

dopningsmedel och läkemedel genom protonmail. Båda beställningarna inkom på 

protonmailskontot fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. Efter de datumen inkom 

beställningslistor kontinuerligt på både det nyss nämnda protonmailskontot och 

protonmailskontot jessica.fredriksson@protonmail.com. Beställningslistorna kom in 

från protonmailskontona dragan444@countermail.com, 

JockeMaskinen@protonmail.com, bavern1@protonmail.com (Hung Trans) och 

Kalmar.gavle@protonmail.com. 

 

Den 31 mars 2020 inkom ett mail med en beställningslista till 

fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. I listan fanns en beställning av 500 tabletter 

alprazolam från en ”Jimmy” i Slite. Den 20 april 2020 påträffades en försändelse hos 

posten i Slite på Gotland som var adresserad till en ”Jimmy” och innehöll 497 tabletter 

alprazolam. Försändelsen togs i beslag och vid spårsäkring kunde Yones Muhammads 

fingeravtrycksspår identifieras på kuvertet. Den 4 maj 2020 påträffades ytterligare en 

försändelse posten i Slite på Gotland som var adresserad samma ”Jimmy”. Den gången 

innehöll försändelsen 45 tabletter alprazolam. 

 

Den 10 juni 2020 skickade Yones Muhammad ett meddelande till Mohammed Al-

Dulaimi på Whatsapp. Meddelandet innehöll en länk till SC-Pharmas hemsida.  

 

Den 4 november 2020 hämtade Hannes Örneke Karlsson ut ett paket i Lerum. Den 12 

januari 2021 hämtade Hannes Örneke Karlsson ut ett ytterligare paket i Lerum. 

Paketen var från två olika avsändare. Paketen har dock inte påträffats under 

utredningen utan det har framgått av utlämningskvitton att Hannes Örneke Karlsson 

hämtade ut dem. Det har därför inte kunnat redogöras för paketens innehåll. 
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Spaningsperioden 8 januari 2021 – 15 februari 2021 

 

Under perioden 8 januari–15 februari 2021 bedrev polisen fysisk spaning samt hemliga 

tvångsmedel såsom telefonavlyssning och kameraövervakning mot flera av de tilltalade. 

Under spaningsperioden gjordes bland annat följande iakttagelser. 

 

Den 8 januari 2021 körde Sami Muhammad sin bil till Fräkne Gränd där Yones 

Muhammad bodde. Han parkerade bilen och satt kvar i förarsätet. En stund senare 

gick Yones Muhammad ut från sin bostad och mot Sami Muhammads bil med en 

papperskasse i handen. Yones Muhammad lade in papperskassen i bilens främre 

passagerarsäte och efter lite småprat gick han tillbaka hem till sig. Sami Muhammad 

körde då vidare till Kongahälla centrum där han parkerade sin bil i närheten av en 

postlåda. Han gick ur bilen och mot postlådan där han postade flera blåa 

postnordkuvert. Sedan gick han tillbaka till sin bil och körde vidare till Ale torg. På Ale 

torg körde han förbi en postlåda där han postade ytterligare flera blåa kuvert. Polisen 

gjorde en husrannsakan i postlådan i Kongahälla centrum och öppnade två av de blåa 

kuverten som Sami Muhammad hade postat. Den ena försändelsen innehöll tre vita 

zippåsar med RoidTech-klistermärken som var märkta med preparatnamnet 

”Dianabol”. Den andra försändelsen innehöll två vita zippåsar med RoidTech-

klistermärken som var märkta med preparatnamnet ”Nolvadex”. Dianabol och 

Nolvadex är dopningsmedel. 

 

Den 8 januari 2021 postade Yones Muhammad ett blått vadderat postnordkuvert i 

Kongahälla centrum.  

 

Den 12 januari 2021 besökte Hung Tran postombudet i butiken Rotan i Uddevalla där 

han köpte i vart fall 80 blåa vadderade postnordkuvert.  
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Den 12 januari 2021 körde Sami Muhammad hem till Yones Muhammad. Han klev 

inte innanför bostaden, utan lämnade ifrån sig matkassar och tog i samband med det 

emot en brun påse från Yones Muhammad. Sami Muhammad körde sedan vidare till 

Ica Maxi i Kungälv. Han klev ur sin bil och gick fram till en postlåda utanför 

matbutiken där han postade en bunt med blåa postnordkuvert. 

 

Den 13 januari 2021 ringde Hung Tran på dörren till Yones Muhammads bostad på 

Fräkne Gränd. Hung Tran höll två papperskassar i handen. Papperskassarna innehöll 

blåa kuvert. Yones Muhammad öppnade dörren och tog emot papperskassarna. Hung 

Tran lämnade bostaden tomhänt. 

 

Den 13 januari 2021 körde Sami Muhammad sin bil. Sami Muhammad körde först till 

Coop Surte. Han klev ut ur bilen och gick till postlådan utanför butiken och postade 

flera paket. En timme senare körde han till Kongahälla Center där han klev ur bilen 

och gick mot en postlåda. Vid det tillfället satt Sabiha Fatah med som passagerare i 

bilen och väntade på Sami Muhammad. Sami Muhammad postade flera blåa kuvert i 

postlådan, gick tillbaka till bilen och körde därifrån. Polisen gjorde en husrannsakan i 

postlådan och kontrollerade sju av de blåa försändelserna Sami Muhammad hade 

postat. Dessa var adresserade till olika privatpersoner. Fem av försändelserna öppnades 

och innehöll olika zippåsar och glasflaskor som var märkta med namn på olika 

dopningspreparat.  

 

Den 18 januari 2021 hämtade Yones Muhammad ut ett stort svart paket i 

paketutlämningen på Ica Maxi. Paketet var adresserat till Yones Muhammad. Paketet 

innehöll 1 900 förpackningspåsar av olika typer som var beställda från Mailingbags.nu. 

En stund senare mötte Yones Muhammad upp Sami Muhammad på en 

parkeringsplats. Yones Muhammad lade in paketet i bagageluckan på Sami 

Muhammads bil och tog samtidigt ut en svart påse från bilens passagerarsäte. Han gick 

sedan till en brevlåda i närheten av platsen, tog något ur den svarta påsen och postade 

det i brevlådan. Sami Muhammad körde hem. På vägen hem åkte han förbi två 

postlådor där han postade saker. Han bar med sig det stora paketet med 

förpackningspåsar in i sin bostad. Lite senare samma dag sågs Sami Muhammad posta 
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flertalet bruna kuvert i en postlåda på Spadegatan i Angered. I anslutning till det 

postade han även tre kartonger på Postnords inlämningscentral på Spadegatan. 

 

I ett telefonsamtal den 18 januari 2021 diskuterade Yones Muhammad och Hung Tran 

mottagande av kontanter och hur snabbt de kunde få tag i tramadol. De pratade också 

om huruvida de själva skulle möta upp någon de benämnde ”honom” eller om de 

skulle be en annan kille göra det för att slippa ta risker.  

 

Den 19 januari 2021 pratade Yones Muhammad och Hung Tran i telefon om att 

Yones Muhammad skulle väga upp något och lägga det i en påse. Vidare pratade de om 

en man som Yones Muhammad skulle visa ”hur man gör” och hjälpa med inköp av en 

etikettskrivare. De diskuterade också att Yones Muhammad skulle förklara för mannen 

hur det funkar med kvitton. Hung Tran uppmanade Yones Muhammed att köpa en 

”knarkvåg” till mannen. Hung Tran uppmanade honom också att spara alla kvitton 

eftersom Hung Tran avsåg att ”ge det till RT nu i slutet av månaden”. Några timmar 

senare samma dag ringde Yones Muhammad till Mohammed Al-Dulaimi. Yones 

Muhammad förklarade bl a att det var bra om de gjorde sina inköp nu direkt. På så sätt 

kunde de skicka kvitton innan månadsskiftet och få ersättning för inköpen. Lönen 

skulle komma in i början på månaden. Han förklarade också att Mohammed Al-

Dulaimi behövde en krypterad mail som polisen inte kan se, en etikettskrivare för att 

skriva folks adresser, en våg med 0,1 g i precision och de blåa kuverten i olika storlekar 

när han skulle posta. Yones Muhammad förklarade att Mohammed Al-Dulaimi skulle 

ha små burkar som han kunde märka med preparatnamn för att hålla ordning på vad 

han har och vad han ska ta från när en order kom in. Yones Muhammad nämnde även 

testosteron. Samma dag skickade Yones Muhammad länkar till en etikettskrivare och 

en våg med 0,1 grams precision till Mohammed Al-Dulaimi på Whatsapp. Han 

skickade också en länk till produktsidan för orala steroider på RoidTech:s hemsida. 

 

På morgonen den 20 januari 2021 pratade Sami Muhammad och Yones Muhammad i 

telefon. De pratade bl a om bilar, pengar samt att Sami Muhammad hade skickat iväg 

en omgång innan kl 9, att han hade drygt 100 kvar och att han snart var klar med en 

lista. Yones Muhammad nämnde att han hade kört ”kinesens” Porsche. Hung Tran 
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hade en Porsche vid den tiden. Under samtalet pratade de också om att ”kinesen” hade 

att betala dem. Yones Muhammad berättade att ”kinesens” svarta lön hade uppgått till 

144 000 kr den föregående månaden, och att hans egen skulle uppgå till 50 000 kr den 

aktuella månaden. Samma morgon ringde Sami Muhammad upp Yones Muhammad 

igen och förklarade att han hade ett problem, han hade bara kvar ca 130 gram av ”riv” 

men det var beställt mer än så. Yones Muhammad svarade att han skulle 

vidarebefordra informationen och spekulerade att han skulle få till svar att ”stoppa in 

kartor istället för det”. Sami Muhammad trodde detsamma men sa att ”det är bättre att 

han talar om det för dig”. Den 21 januari 2021 sa Yones Muhammed i telefonsamtal 

med Sami Muhammad att ”kinesen” inte skulle hinna betala dem eftersom han vid 

tillfället var på skidresa. Under den dagen var Hung Trans telefon aktiv i Branäs som är 

en skidort. Sami Muhammad berättade vidare att han hade tänkt att köpa frimärken för 

2 400 kr. Han sa att han redan hade frimärken men att de skulle ta slut på två dagar 

med tanke på mängden jobb, och förklarade att det var ”dag in och dag ut, ungefär 100 

per dag”. Den 29 januari 2021 pratade Yones Muhammad och Sami Muhammad 

återigen i telefon. När de talade om ”kinesen” förklarade Yones Muhammad att ”han 

gav oss lön, han ger oss lön, han kommer att ge mig det nu i början på månaden, min 

lön”. 

 

Den 20 januari 2021 kl 14.31 ringde Yones Muhammad till Hung Tran och berättade 

att han hade pratat med sin kontakt. Han berättade att hans kontakt hade sagt att han 

den dagen behövde 1 000 kartor och tre-fyra dagar senare skulle behöva 3 000 kartor. 

Vidare berättade han att hans kontakt hade sagt att han kunde betala i kontanter direkt. 

Yones Muhammad och Hung Tran bestämde att Yones Muhammad skulle dubbelkolla 

med sin kontakt och återkomma till Hung Tran. Några minuter senare samma dag 

ringde Yones Muhammad upp igen. Han bekräftade för Hung Tran att hans kontakt 

ville ha 1 000 kartor.  

 

Den 20 januari 2021 möttes Yones Muhammad och Mohammed Al-Dulaimi i 

närheten av Arcus kontor på Västra gatan i Kungälv. De gick in på kontoret runt kl 15 

och kom ut därifrån efter knappt en timme. Vid en senare undersökning av 

Mohammed Al-Dulaimis mobiltelefon hittades ett foto på en papperslapp med 
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inloggningsuppgifter till protonmailskontot anna.beckham@protonmail.com. Av 

metadata framgick att fotot togs med Mohammed Al-Dulaimis mobiltelefon kl 15.35 

den 20 januari 2021 på adressen till Arcus kontor i Kungälv. Vid en genomsökning av 

protonmailskontot anna.beckham@protonmail.com framkom det att det första mailet 

som mottogs var från den aktuella dagen, den 20 januari 2021 kl 14.34. Mejlet var ett 

sådant välkomstmail som skickas ut automatiskt från protonmail när man registrerar ett 

nytt mailkonto hos dem. 

 

Den 24 januari 2021 ringde Sami Muhammad till Sabiha Fatah. Han bad henne köpa 

200 frimärken för 2 400 kr och sa att det var viktigt att hon bad om kvitto. Sabiha 

Fatah sa okej men att hon var rädd för att köpa fel. Sami Muhammad förklarade att 

hon skulle be om ”200” och ”frimärken” och sa sedan att han kunde skicka ett sms 

som hon kunde visa upp i kassan. Därefter ångrade han sig och sa att hon inte längre 

behövde köpa något åt honom. Två dagar senare ringde Sami Muhammad till en man 

och bad att få köpa frimärken för 12 000 kr. 

 

Den 29 januari 2021 ringde Yones Muhammad till Sabiha Fatah och sa att han skulle få 

sin lön och ge henne pengar. Han frågade henne om det var bättre att överföra 

pengarna eller ge dem i kontanter varpå hon svarade att det inte spelade någon roll. 

 

Den 25 januari 2021 ringde Yones Muhammad till Mohammed Al-Dulaimi. De 

diskuterade när Mohammed Al-Dulaimi skulle börja arbeta. Yones Muhammad sa att 

det var bäst om Mohammed Al-Dulaimi började den 1 februari när det var ny månad 

så att de undvek problem med kalkyleringen. Yones Muhammad berättade att han då 

skulle få alla sakerna och kunde lämna dem till Mohammed Al-Dulaimi. Yones 

Muhammad påminde Mohammed Al-Dulaimi om att han behövde ”apparaten” och 

vågen de hade pratat om och Mohammed Al-Dulaimi sa att det inte var några problem. 

Yones Muhammad uppmanade Mohammed Al-Dulaimi att direkt placera sakerna i 

påsar när Yones Muhammad väl hade lämnat dem till honom. På så sätt kunde 

Mohammed Al-Dulaimi direkt börja jobba när ”det” kom in. Mohammed Al-Dulaimi 

bekräftade att han skulle förbereda allt i påsar så att det inte skulle bli jobbigt för 

honom när jobbet kom igång. I telefonsamtal den 27 januari 2021 bekräftade Yones 
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Muhammad för Mohammed Al-Dulaimi att ”från och med måndag, ska du till 100 

börja”. Med måndag avsågs den 1 februari 2021. Som svar på det förklarade 

Mohammed Al-Dulaimi för Yones Muhammad att hans plan med arbetet var att ”när 

posten kommer in, så placerar jag i kuvert, och så skickar jag”. De bestämde under 

samtalet att de behövde träffas innan måndag och iordningställa allt. 

 

Den 25 januari 2021 hämtade Hannes Örneke Karlsson ut tre paket i Lerum runt kl 

16.20. Paketen var skickade från en ”Jimmy” i Sollentuna. Runt en halvtimme efter att 

Hannes Örneke Karlsson hämtade ut paketen kopplade både Hung Trans och Hannes 

Örneke Karlssons mobiler upp sig på master nära kommunhuset i Lerum. De aktuella 

paketen, avsända från Jimmy och adresserade till Hannes Örneke Karlsson, påträffades 

i Mohammed Al-Dulaimis bostad i samband med husrannsakan den 4 februari 2021. 

Vid analys av paketen påträffades fingeravtrycksspår från Yones Muhammed. Det har 

gått till så att Hannes Örneke Karlsson har hämtat ut paket som Hung Tran har hämtat  

hos Hannes Örneke Karlsson i Lerum. Hung Tran har därefter överlämnat paketen till 

Yones Muhammad, därav fingeravtrycksspåren. Slutligen har Yones Muhammad 

överlämnat paketen till Mohammed Al-Dulaimi som har förvarat dem i sin bostad.  

 

Den 26 januari 2021 ringde Yones Muhammad till Sami Muhammad och sa ”jag ska 

hämta våra pengar idag” och ”men det är cirka 60 000 kr i kontanter. Om polisen 

stoppar mig, är det då mycket pengar eller inte?”. Sami Muhammad svarade att Yones 

Muhammad inte behövde vara rädd utan i så fall fick säga att hade sålt en persisk 

matta. Samma dag sågs Hung Tran överlämna två plastpåsar till Yones Muhammad. 

Den 27 januari 2021 sågs Yones Muhammad överlämna blåa vadderade kuvert till Sami 

Muhammad. Samma dag ringde Sami Muhammad till Yones Muhammad och berättade 

att han hade varit och postat och då lagt märke till att påsarna inte var tillräckligt 

förslutna. Han förklarade att det fanns en risk att en spray kunde saknas i paketen. 

Yones Muhammad sa att han skulle ta det med ”kinesen” och ringde sedan upp Hung 

Tran. Han berättade att Sami Muhammad hittade en vit testospray längst ner i sin 

väska och att det förmodligen kunde vara så att en kund skulle få en testospray för lite. 

Hung Tran svarade att det inte var några problem och att han skulle skriva till SC på en 

gång. 
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Hung Tran och Yones Muhammad förmedlade tramadolaffär med Ali Kuddat 

 

Ali Kuddat är inte tilltalad i nu aktuellt mål men dömdes den 17 maj 2021 i mål nr B 

1509-21 vid Göteborgs tingsrätt. Han dömdes bl a för grovt narkotikabrott för att han 

den 27 januari 2021 i överlåtelsesyfte hade innehaft 15 260 tabletter á 200 mg tramadol. 

Den 25 januari 2021 sågs Ali Kuddat lämna Arcus kontor i Kungälv. Det framgår 

också av innehållet i hans mobiltelefon att han under samma vecka hade sökt på 

adressen Västra gatan 71 i Kungälv. På den adressen ligger Arcus kontor. Inför mötet 

ringde Yones Muhammad samma dag till Hung Tran och berättade att han skulle träffa 

köparen på Arcus kontor. Efter mötet ringde Yones Muhammad upp Hung Tran igen 

och berättade att de nu hade fått en adress där de dagen därpå skulle lämna godset till 

köparen. Hung Tran uttryckte då oro över att det inte skulle hinna komma till imorgon 

men sa att han kunde skriva till sin kontakt och se var han befinner sig. De diskuterade 

också att det fanns risker med att Yones Muhammad och Hung Tran själva skulle åka i 

totalt sex timmar fram till Skåne och tillbaka för att sedan överlämna godset till 

köparen. Dagen efter, den 26 januari 2021, talades Yones Muhammed och Hung Tran 

vid i telefon ett antal gånger omkring 12-tiden. Yones Muhammad berättade att hans 

kontakt själv skulle skicka någon för att hämta godset. De diskuterade också hur de 

skulle lösa betalning till Hung Trans kontakt och att de eventuellt kunde använda lönen 

från ”SC” och ”RT”. Yones Muhammed berättade att han skulle hämta pengarna i 

Frölunda Högsbo om några timmar. Samma dag kl 13.27 kopplade Yones 

Muhammads mobiltelefon upp sig på en mast som ligger i direkt närhet till 

Skäpplandsgatan där Ali Kuddats mobil mest frekvent brukade koppla upp sig. Av 

samtalsloggar ur Ali Kuddats mobiltelefon framgår också att han den aktuella dagen 

vid flertalet tillfällen på förmiddagen hade inkommande och utgående samtal till Yones 

Muhammads mobilnummer. Omedelbart efter sitt möte i Högsbo ringde Yones 

Muhammad upp Hung Tran och berättade att han nu hade kontanterna. Något senare 

ringde Hung Tran upp Yones Muhammad och talade om att hans kontakt inte kunde 

träffas förrän dagen därpå. Yones Muhammad skulle då tala om det för sin kontakt. 
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Dagen därpå, den 27 januari 2021 greps Ali Kuddat med 15 260 tabletter tramadol i sin 

personbil strax innan kl 18. Strax innan kl 17 samma dag hölls ett telefonsamtal mellan 

Yones Muhammad och Hung Tran där Yones Muhammad rapporterade ”han är 

framme” och ”han frågade vilken bil din gubbe har”. Hung Tran kollade upp detta 

med sin kontakt och rapporterade tillbaka till Yones Muhammad. Kl 17.16 skrev Ali 

Kuddat ”Klar” i ett sms till Yones Muhammad.  

 

Yones Muhammad flyttade lagret till Pimpinellagatan 

 

Den 29 januari 2021 pratade Yones Muhammad och Hung Tran i telefon om en 

person som nyligen hade häktats. Yones Muhammad var orolig att personen som satt 

häktad skulle ange hans namn. Han var orolig att personen skulle säga att han inte 

visste vad han köpte och berätta att han köpte det av Yones Muhammad. Yones 

Muhammad sa till Hung Tran att han behövde tömma sitt lager som han hade i 

Kungsbacka. Han berättade också att han hade gömt undan kontanter hos sin bror 

samt städat och gjort sig av med allt utom ungefär fem tabs Cialis. De pratade om att 

lämna sina saker hos någon annan och Yones Muhammad föreslog att han kan lägga 

med något åt Hung Tran till en kille som bor i Gamlestan. 

 

Den 30 januari 2021 sa Yones Muhammad i telefon till Sami Muhammad att han var 

orolig att han bevakades. Han spekulerade att mannen som greps riskerade 8 år i 

fängelse och sa att man numera måste vara försiktig. 

 

Den 1 februari 2021 skickade Mohammed Al-Dulaimi ett meddelande till Yones 

Muhammad på Whatsapp. Han undrade när Yones Muhammad skulle komma och sa 

att han väntade på honom. Den 2 februari 2021 skickade Yones Muhammad en länk 

till Mohammed Al-Dulaimi på Whatsapp. Länken ledde till en Google-sökning på 

”postnord ombud bäckebol”. Senare under samma dag skickade Mohammed Al-

Dulaimi ett fotografi på en beställningslista till Yones Muhammad. På listan stod namn 

och adresser på köpare samt namn på och antal av beställda preparat. På listan fanns 

även handskrivna noteringar, bland annat ”slut” och ”SC”. Den 3-4 februari 2021 

skickade Mohammed Al-Dulaimi ytterligare fotografier på nya beställningslistor till 
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Yones Muhammad. Det framgår av fotografiernas metadata att de togs på 

Pimpinellagatan där Mohammed Al-Dulaimi bodde. I Mohammed Al-Dulaimis 

mobiltelefon återfanns ytterligare fotografier tagna den 4 februari 2021. Fotografierna 

var på utskrivna etiketter med namn och adress till olika privatpersoner samt 

färdigförpackade blåa postnordkuvert som det var klistrat adressetiketter på. Metadata 

visade att fotografierna togs på Pimpinellagatan. 

 

På förmiddagen den 4 februari 2021 sa Hung Tran till Yones Muhammed i telefon att 

han skulle åka förbi Yones Muhammad eftersom han behövde ha vågen och det var 

viktigt. En halvtimme senare var Hung Tran utanför porten till Yones Muhammads 

bostad. Han ringde Yones Muhammad och sa ”jag köpte hundra stycken, kan du ta 

med en påse ner för annars ser det jävligt misstänksamt ut”. Samma förmiddag sågs 

Mohammed Al-Dulaimi posta paket. 

 

Hannes Örneke Karlsson hämtade paket i Halmstad 

 

Den 3 februari 2021 hölls en konversation på Wickr mellan användarna mufujones och 

afrika4ever. De är ostridigt att användaren mufujones tillhörde Hannes Örneke 

Karlsson och användaren afrika4ever tillhörde Hung Tran. De planerade att Hannes 

Örneke Karlsson skulle åka till Halmstad där han skulle hämta paket. Bland annat 

diskuterade de hur mycket Hung Tran skulle betala Hannes Örneke Karlsson för 

uppdraget. Hannes Örneke Karlsson rapporterade till Hung Tran via Wickr både när 

han började åka till Halmstad och när han var klar med uppdraget. Hung Tran skrev till 

Hannes Örneke Karlsson att han dagen därpå behövde åka förbi Hannes Örneke 

Karlsson för att hämta upp paket och lämna etikettmaskin. Hung Tran sa att han i 

samband med det kunde betala Hannes Örneke Karlsson i kontanter för dels ”paket”, 

dels ”det idag”. Avseende paketen skrev Hung Tran att det eventuellt skulle bli tre 

paket som Hannes Örneke Karlsson skulle hämta ut. Blev det tre paket skulle Hannes 

Örneke Karlsson få totalt 3 000 kr i betalning. 
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Hannes Örneke Karlsson överlämnade paket till Hung Tran, vilka hamnade i 

bagageutrymmet på Mohammed Al-Dulaimis bil. Bilen stoppades av polis på 

Angeredsbron. Mohammed Al-Dulaimi greps. Husrannsakan på Pimpinellagatan 

 

Den 3 februari 2021 postade en man och en kvinna, Tobias och Sandr, ett paket på Ica 

i Jönköping. Både Tobias och Sandra dömdes kort senare för dopningsbrott. De angav 

Hannes Örneke Karlsson som mottagare av paketet. Den 4 februari 2021 kl 16.09 

rapporterade Hung Tran till Hannes Örneke Karlsson på Wickr att alla tre paket var 

framme. Hung Tran frågade samtidigt om Hannes Örneke Karlsson hade ordnat i sitt 

rum med paketen Hannes Örneke Karlsson hade hämtat i Halmstad. Hannes Örneke 

Karlsson svarade att han hade det men att det var en del paket och det var tur att de 

hade en stor bil. Hung Tran svarade att det var packmaterialet som tog plats. Hannes 

Örneke Karlsson instämde och svarade att det var jobbigt att han måste väga upp och 

så, han trodde att det bara skulle vara tabletter. Hung Tran svarade slutligen att det 

bara var en produkt som skulle vägas upp. Runt kl 18.10 hämtade Hannes Örneke 

Karlsson ut tre paket i Lerum. Ett av paketen var det som hade postats i Jönköping. 

 

Den 4 februari 2021 kl 18.23 stod Hannes Örneke Karlsson i ett parkeringshus i 

Lerum med tre paket uppställda bredvid sig. Hung Tran körde in till parkeringshuset 

och stannade bilen där Hannes Örneke Karlsson stod. Hannes Örneke Karlsson 

överlät de tre paketen till Hung Tran och de lade paketen i bagageluckan till Hung 

Trans bil. Hung Tran tog också fram en blå påse som vid senare husrannsakan 

påträffades på Åtorpsvägen där Hannes Örneke Karlsson bodde. När den påträffades 

hemma hos Hannes Örneke Karlsson innehöll den en etikettskrivare. Samma kväll kl 

18.46 ringde Yones Muhammad till Mohammed Al-Dulaimi och sa att ”kinesen” har 

hämtat in grejer och att det rörde sig om två små flyttkartonger. Han frågade om 

Mohammed Al-Dulaimi hade möjlighet att möta upp ”kinesen” för att hämta dem. 

Mohammed Al-Dulaimi sa att han kunde möta upp honom hos Yones Muhammad. 

Samma kväll vid kl 18.58 åkte Hung Tran till Yones Muhammads bostad. Han bar med 

sig tre kartonger och ringde på porttelefonen. Porten låstes upp. Hung Tran bar in 

kartongerna till trappuppgången. En stund senare samma kväll anlände Mohammed 

Al-Dulaimi utanför Yones Muhammads bostad i sin bil. Yones Muhammad kom ut ur 
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sin bostad och satte sig i Mohammed Al-Dulaimis passagerarsäte. Därefter körde de till 

parkeringshuset Tre Kungar som låg i närheten. Då var klockan 19.31. I 

parkeringshuset stod Yones Muhammads bil parkerad. Yones Muhammad gick till sin 

bil och hämtade ett vitt kuvert och en papperskasse. Papperskassen lade han i 

bagageutrymmet till Mohammed Al-Dulaimis bil. Därefter satte de sig återigen i 

Mohammed Al-Dulaimis bil och körde tillbaka till Yones Muhammads bostad. De gick 

in till Yones Muhammads port och hämtade kartongerna som Hung Tran tidigare hade 

lämnat där. De lastade kartongerna i bagageutrymmet till Mohammed Al-Dulaimis bil. 

Yones Muhammad lade också ner ett vitt kuvert i Mohammed Al-Dulaimis bil. 

Klockan var då 19.39. Mohammed Al-Dulaimi körde sedan hemåt. Kl 20 stannades 

Mohammed Al-Dulaimis bil i en poliskontroll på Angeredsbron. Mohammed Al-

Dulaimi greps. Polis hade iakttagit hans bil hela vägen. Han hade inte gjort något stopp 

på vägen mellan att han lämnade Yones Muhammads bostad och stannades av polis. I 

bagageluckan till hans bil återfanns de tre kartongerna som under den aktuella dagen 

hade hämtats ut på posten av Hannes Örneke Karlsson och sedan lämnats över till 

först Hung Tran, därefter Yones Muhammad och slutligen Mohammad Al-Dulaimi. 

Kartongerna innehöll de dopningsmedel och läkemedel som framgår av tabellerna G 

och M i stämningsansökan, se bilaga 1. En del av påsarna som preparaten var 

förpackade i var märkta med ”RT” och en del med ”SC”. Det vita kuvertet var märkt 

med Arcus-logga och innehöll etiketter och en beställningslista märkt med ”RT”. På 

beställningslistan stod namn och adresser på köpare samt namn på och antal av 

beställda preparat. På etiketterna stod namn och adresser som motsvarade de som stod 

på beställningslistan. I inkomna protonmail till anna.beckham@protonmail.com har 

samma beställningar återfunnits.  

 

I samband med att Mohammed Al-Dulaimi greps på kvällen den 4 februari 2021 

gjordes husrannsakan i både en annan bil han ägde och hans bostad. I bilen påträffades 

tio blåa postnordkuvert. I hans bostad påträffades de dopningsmedel och läkemedel 

som framgår av tabellerna H, I och N i stämningsansökan, se bilaga 1. I 

vardagsrummet återfanns preparat förpackade i tre kartonger. Två av kartongerna var 

adresserade till Hannes Örneke Karlsson och märkta med ”SC”. Fingeravtrycksspår 

tillhörande Mohammed Al-Dulaimi säkrades på en av kartongerna efter att de 
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påträffades hemma hos Mohammed Al-Dulaimi. I kartongerna låg en stor del av 

preparaten förpackade i påsar som var märkta ”SC”. Även etikettskrivare, etikettrullar, 

förpackningsmaterial och ett vitt kuvert med Arcus-logga på hittades i vardagsrummet. 

Det vita Arcus-kuvertet innehöll tre beställningslistor märkta med ”SC” och ”PK”. På 

listorna stod namn och adresser på köpare samt namn på och antal av beställda 

preparat. I inkomna protonmail till anna.beckham@protonmail.com har det återfunnits 

beställningar som motsvarar innehållet i Arcus-kuvertet. Även i gästrummet återfanns 

preparat och förpackningsmaterial. En del av preparaten var förpackade i glasflaskor 

och påsar märkta med RoidTech-klistermärken. I ett av sovrummen fanns ett högskåp 

som innehöll preparat som låg organiserade i plastbackar. Plastbackarna var märkta 

med preparatnamn. På en genomskinlig plastlåda innehållande svarta påsar märkta med 

”Winstrol”, som är dopningsmedel, kunde Yones Muhammads DNA påvisas vid 

NFC:s analys. I högskåpet låg också flera beställningslistor. Beställningslistorna var 

märkta med ”SC” och ”PK”. På några av beställningslistorna hade det gjorts noteringar 

skrivna för hand på arabiska. Det fanns även blåa postnordkuvert och en stor mängd 

RoidTech-klistermärken i sovrummet. Det fanns också en mängd klistermärken med 

preparatnamn på. Ovanpå högskåpet låg en kartong som var adresserad till Hannes 

Örneke Karlsson. Kartongen innehöll en Icapåse och en sprayflaska med 

dopningsmedel. På kartongen säkrades fingeravtrycksspår tillhörande både Yones 

Muhammad och Mohammed Al-Dulaimi. Ovanpå högskåpet låg även en till kartong 

innehållande dopningsmedel och oklassade läkemedel. På den kartongen säkrades 

fingeravtrycksspår från Mohammed Al-Dulaimi. I en garderob på övervåningen låg en 

kartonglåda innehållande dopningspreparat. På kartonglådan satt en lapp där det 

framgick att Yones Muhammad var mottagare av paketet och att det var sänt till Arcus 

utbildning och jobbförmedling. Även inuti kartonglådan låg en adresslapp med Yones 

Muhammads namn på. 

 

I sovrummet där högskåpet innehållande bl a dopningsmedel och beställningslistor 

fanns, påträffades även en dator. Genom en datamedieundersökning har bl a följande 

information framkommit avseende datorn. I datorns lokala disk fanns en filkatalog 

benämnd ARCUS. Datorn hade under år 2021 varit ansluten till två olika nätverk. Det 

senaste nätverket kopplade datorn sig upp på för första gången den 29 januari 2021 
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och för sista gången den 4 februari 2021. Den 29 januari 2021 var samma dag som 

Yones Muhammad och Hung Tran hade det ovan nämnda telefonsamtalet om att 

Yones Muhammad skulle tömma sitt lager. Två etikettskrivare hade varit inkopplade 

till datorn. De installerades på datorn den 29 januari 2021 respektive 31 januari 2021. 

På datorn fanns en textfil som hade laddats ned från protonmail den 31 januari 2021 

och innehöll en beställningslista. Beställningslistan motsvarade innehållet i ett 

protonmail som samma dag hade inkommit till anna.beckham@protonmail.com. 

Enligt datorns webbhistorik hade protonmail-kontot anna.beckham@protonmail.com 

varit inloggat under 31 januari 2021. Under tiden kontot var inloggat hade 10 

webbesök gjorts i mailinkorgen. I webbläsarens sökhistorik återfanns sökningar gjorda 

den 31 januari 2021 på ”ligandrol” och ”riodtech”. Samma dag hade datoranvändaren 

besökt roidtech.biz och bl a varit inne på undersidor med titlarna ”ROID TECH | 

Dopingpreparat till bulkförsäljning i Sverige” och ”Potensmedel | ROID TECH”. 

 

På morgonen den 5 februari 2021, dagen efter att Mohammed Al-Dulaimi greps, 

ringde Yones Muhammad till Hung Tran. Hung Tran frågade om det hade varit 

mycket kvar av SC. Yones Muhammad svarade att allt nästan hade varit slut. De 

diskuterade att det hade varit ganska mycket kvar av PK, MK, RT och mello men att 

det andra inte hade varit påfyllt. Hung Tran förklarade att han trodde att det måste ha 

varit ett span på Yones Muhammad. Yones Muhammad instämde. Yones Muhammad 

menade att polisen normalt inte stannar bilar på det sättet och öppnar deras 

bagagelucka. Han menade att det i vanliga fall bara är förarens körkort som 

kontrolleras. Hung Tran frågade Yones Muhammad om det fanns kartonger med 

Hung Trans namn på. Yones Muhammad svarade nej. Han sa att de däremot hade 

anledning att vara oroliga för fingeravtrycksspår från dem två. Yones Muhammad och 

Hung Tran diskuterade vidare om de trodde att ”han” skulle säga något. Hung Tran 

bad att Yones Muhammad skulle skicka numret till Yones Muhammads fru. Han bad 

honom att skicka det på Wickr eller Teams. De diskuterade vidare hur de skulle göra 

fortsättningsvis. Hung Tran sa att han var tvungen att kontakta både SC och RT. De 

funderade på vad de skulle säga till SC och RT om det som hade hänt. Yones 

Muhammad föreslog att Hung Tran kunde säga att mannen bodde i radhus, att Hung 

Tran hyrde en lägenhet av honom för att jobba i och att lägenheten blev ”klippt”. 
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En stund senare samma morgon pratade Hung Tran och Yones Muhammad i telefon 

igen. Hung Tran spekulerade att om det nu hade varit ögon på Yones Muhammad så 

måste de även ha sett Hung Tran gå där och ”lämna över det”. De pratade om att de 

behövde vara beredda på att också bli tagna och diskuterade vilka förklaringar de då 

skulle lämna. Yones Muhammad sa att de skulle säga att ”det enda vi gör är att vi säljer 

och köper Bitcoins”. Hung Tran undrade vad det hade med lådorna att göra. Yones 

Muhammad sa att de skulle säga att Hung Tran av misstag hade fått hem Yones 

Muhammads flyttlådor när Hung Tran tidigare hade hjälpt honom. Hung Tran 

instämde men uttryckte oro över att han ska ha blivit fotad och att man såg vad det var 

för typ av kartonger. 

 

Lite senare på morgonen den 5 februari 2021 ringde Yones Muhammad återigen till 

Hung Tran. Yones Muhammad hade pratat med frun till mannen de hade pratat om 

tidigare under morgonen. Frun hade berättat att hon såg att mannen hade haft ett 

Arcuskuvert hemma som det låg listor i. Hung Tran och Yones Muhammad kom 

överens om att de skulle stänga ner allt, slänga etikettmaskinen och svara ”inga 

kommentarer” i förhör om något hände. 

 

Hannes Örneke Karlsson greps och husrannsakan på Åtorpsvägen 

 

Den 5 februari 2021 skrev Hung Tran till Hannes Örneke Karlsson på Wickr. Hung 

Tran sa till Hannes Örneke Karlsson att gömma lådan med sakerna men att 

packmaterial var lugnt. Hannes Örneke Karlsson svarade att han förvarade dem på en 

adress där han inte stod skriven. 

 

Den 9 februari 2021 skrev Hung Tran till Hannes Örneke Karlsson på Wickr och 

frågade om Hannes Örneke Karlsson kände någon 1000% pålitlig gubbe som skulle 

kunna packa främst Sarms. Hannes Örneke Karlsson sa att han inte trodde det, hans 

vänner visste inte ens om att han packade. Han frågade om han hade kunnat ta 

uppdraget, eller om det skulle bli för mycket. Hung Tran sa att det skulle ta upp 

mycket plats eftersom det då var ytterligare produkter och material som skulle behöva 
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förvaras. Han sa att han annars hade gett Hannes Örneke Karlsson bra extrapengar 

varje månad för uppdraget. Tillsammans med det Hannes Örneke Karlsson redan 

gjorde skulle det röra sig om totalt 20 000 kr. Hung Tran sa att det handlade om att 

packa allt från 4-10 paket om dagen. Hannes Örneke Karlsson bad att få fundera på 

saken. Dagen därpå hörde Hannes Örneke Karlsson av sig igen och berättade att han 

ville ta uppdraget, han skulle återkomma om när han kunde börja. 

 

På eftermiddagen den 12 februari 2021 skrev Hung Tran till Hannes Örneke Karlsson 

på Wickr. Hung Tran sa till Hannes Örneke Karlsson att gömma alla saker. Skälet var 

att ”Coco” inte fick tag på en av sina gubbar och de därför behövde vara på den säkra 

sidan. Hannes Örneke Karlsson svarade att han inte hade sakerna hos sin pappa där 

han var skriven. Hung Tran svarade att det i så fall var lugnt. Runt kl 18 sågs Hannes 

Örneke Karlsson posta tre försändelser i Lerum på väg till gymmet. Försändelserna 

togs i beslag. De innehöll den narkotika som framgår av tabell C i stämningsansökan, 

se bilaga 1. När han lämnade gymmet greps han. Det gjordes en husrannsakan i 

Hannes Örneke Karlssons mammas bostad på Åtorpsvägen i Lerum. Vid tidpunkten 

bodde Hannes Örneke Karlsson i sin mammas bostad trots att han var folkbokförd på 

sin pappas adress. I bostaden påträffades den narkotika som framgår av tabell D i 

stämningsansökan, se bilaga 1. En del av narkotikan påträffades i en resväska som låg i 

en klädkammare. Spår av Hannes Örneke Karlssons fingeravtryck säkrades på en av 

kartongerna som innehöll tramadoltabletter. I resväskan påträffades även 

förpackningsmaterial såsom förpackningspåsar i plast, zippåsar och bruna kuvert samt 

drygt 280 frimärken. I klädkammaren påträffades även åtta kartonger som innehöll bl a 

förpackningsmaterial i form av 1 100 redlinepåsar, ca 4 000 bruna kuvert och ca 4 100 

svarta påsar. Under Hannes Örneke Karlssons säng i en sovrumsdel i vardagsrummet 

hittades en bärbar dator med en inkopplad etikettskrivare samt en kartong som 

innehöll narkotika, en våg samt ytterligare förpackningsmaterial och frimärken. Vidare 

påträffades i nattduksbordet vid sängen etikettrullar till etikettskrivaren samt 

dopningsmedel, kanyler och ett klistermärke med RoidTech-logga på. 

 

I samband med att Hannes Örneke Karlsson greps togs hans mobiltelefon och dator i 

beslag och undersöktes. Datorundersökningen visade att en etikettskrivare hade varit 
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inkopplad till datorn och att inloggningsuppgifter till Localbitcoin.com fanns sparade i 

webbläsaren. Av undersökningen framgick bl a följande information om innehållet och 

aktiviteten i mobiltelefonen. Under februari 2021 hade det gjorts Google-sökningar på 

bl a ”tren side effects”, ”postnord priser”, ”pregabalin”, ”insättningsautomat” och 

”postlådor”. Den 4 februari 2021 hade en anteckning skapats med förklaringar till vad 

preg, ksalol, bensedine och tram var för något. T ex stod det ”preg – pulvret” och 

”ksalol – blåa som är lösa”. På Wickr var mobiltelefonen inloggad på användarkontot 

mufujones. Det fanns en sparad telefonkontakt vid namn Hung, vars telefonnummer 

motsvarade Hung Trans. Den 3 februari 2021 kl 19.20 hade det gjorts en gps-sökning 

på vägbeskrivning från en adress i Kungsbacka till en adress i Halmstad. 

 

Explosionen på Bandtraktorgatan 

 

Den 15 februari 2021 ägde en explosion rum i anslutning till Sami Muhammads och 

Sabiha Fatahs bostad på Bandtraktorgatan i Angered i Göteborg. Det är ostridigt att i 

vart fall Sami Muhammad bodde i bostaden vid den tidpunkten.  

 

Följande visar att även Sabiha Fatah bodde i lägenheten. Sabiha Fatahs mobiltelefon 

hade under perioden den 7 december 2020 – 14 februari 2021 i huvudsak kopplat upp 

sig på en mast som täckte Bandtraktorgatan. När Sabiha Fatah greps hade hon en 

nyckel till lägenheten på Bandtraktorgatan. Hon hade också en separat nyckel till 

postlådan som tillhörde lägenheten. Under perioden den 22 januari – 14 februari 2021 

var en kamera uppsatt utanför bostaden på Bandtraktorgatan. Övervakningsmaterialet 

visade att Sabiha Fatah dagligen, med undantag för två dagar, passerade in och ut från 

lägenheten. Materialet visade även att hon under nätterna befann sig i lägenheten på 

Bandtraktorgatan.  

 

Explosionen på Bandtraktorgatan ledde till att polis kom till platsen och fick hjälpa 

Sami Muhammad och Sabiha Fatah att ta sig ut ur lägenheten. Det gjordes en 

husrannsakan i lägenheten. I lägenheten påträffades den narkotika, de dopningsmedel 

och de läkemedel som framgår av tabell B, F och L i stämningsansökan, se bilaga 1. I 

ett förråd påträffades bl a en väska märkt med Swissair-logga. Swissair-väskan innehöll 
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vid tidpunkten för husrannsakan 65 kuvert förberedda med frimärken och 

adressetiketter. Samtliga kuvert innehöll förpackad narkotika. Under perioden den 23 

januari – 14 februari 2021, när Sami Muhammad var föremål för kameraövervakning, 

sågs han in- och utpassera till och från sin bostad bärandes på Swissair-väskan ett 

tjugotal gånger. Han har använt sig av Swissair-väskan för att transportera 

narkotikaförsändelser till postlådor. I förrådet fanns även en tygkasse innehållande 

adresserade och frimärkta kartonger som innehöll dopningsmedel. Spår av Sami 

Muhammads fingeravtryck säkrades från en av kartongerna i tygkassen. I lägenheten 

fanns två ytterligare rum, i utredningen benämnda sovrum 1 och sovrum 2 / eller 

arbetsrummet. I det första sovrummet påträffades smycken och kontanter. I det andra 

rummet påträffades bl a kontanter, våg, olika mediaenheter såsom datorer och lådor 

innehållande hundratals vadderade kuvert. I rummet fanns också två dubbelgarderober. 

I den ena dubbelgarderoben låg bl a en nyckel som hörde till den andra 

dubbelgarderoben. I den andra dubbelgarderoben fanns bl a narkotika (Tabell B i 

bilaga 1), dopningsmedel, diverse förpackningsmaterial, vacuumförpackare, våg, 

etikettskrivare, adressetiketter, kvitton avseende inköp av bl a förpackningsmaterial 

samt handskrivna anteckningar som har avsett inventering av narkotika. Från en 

plasthandske som låg i en zippåse i dubbelgarderoben med narkotika, säkrades Yones 

Muhammads fingeravtrycksspår. 

 

Kl 07.44 på morgonen efter explosionen, den 15 februari 2021, pratade Yones 

Muhammad i telefon med Sabiha Fatah. Han bad henne att fokusera och berätta för 

honom om polisen gick in i rummet med leksakerna. I rummet med 

dubbelgarderoberna hade det även funnits leksaker som tillhörde Sabiha Fatahs och 

Sami Muhammads barnbarn. Sabiha Fatah svarade att hon inte visste och att Sami 

Muhammad hade varit inne på förhör sedan kl 03. Yones Muhammad svarade att ”han 

kommer inte att komma ut, om det är leksakerna”. 

 

Sami Muhammads mobiltelefon togs i beslag och genomsöktes. Bl a följande 

information kunde utläsas. Den 5 april 2020 skickade Sami Muhammad mms till Yones 

Muhammad innehållande foton på kvitton avseende bl a blåa postnordkuvert och 

porto. I sms mellan Sami Muhammad och Yones Muhammad skickade under april 
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2020 återfanns även konversationer om löneuträkning, frimärken, ”1220 g”, att det var 

slut på ”K” och frågor från Sami Muhammad om var vågen fanns samt om två 

frimärken skulle räcka till Hungs brev. Appen Wickr fanns installerad på mobilen och 

där fanns en konversation från den 14 februari 2021 mellan användarnamnen 

apelsin10, som användes av Sami Muhammad och banan23, som användes av Yones 

Muhammad. Apelsin10 skrev till banan23 att det var slut på ksblister och undrade om 

denne avseende fyra beställningar kunde skicka lösa istället. Banan23 undrade vilket 

datum ”zop ordern” skickades och uppmanade apelsin10 att inte glömma inventering 

av det som var kvar. Apelsin10 svarade att vissa specifika beställningar av zopiclone 

inte skickades eftersom det var slut. Inventering svarade apelsin10 att denne skulle göra 

efter att ha packat färdigt den dagens order. Därefter skickade apelsin10 en 

inventeringlista med information om antal av riv-blisters, ksblister, KS lösa, tram och 

benz. I mobiltelefonens webbhistorik återfanns flera webbesök på protonmail. 

 

En dator/laptop togs i beslag på Bandtraktorgatan och undersöktes av IT-forensiker. 

Bl a följande framgick av datamedieundersökningen av datorn. I datorn påträffades 

endast ett användarkonto och det var döpt till Sami Muha, som är Sami Muhammads. 

Användarkontot var lösenordskyddat. I webbläsaren Google Chrome fanns 

inloggningsuppgifter till 103 olika hemsidor sparade. Bland dessa fanns ett flertal 

sparade användarnamn som innehöll Sami Muhammads namn, telefonnummer eller 

personnummer. Några få innehöll Yones Muhammads namn. Inloggningsuppgifter till 

protonmailskonton påträffades i ett worddokument i datorn. I samma dokument fanns 

en uppställning av olika preparat med beskrivningar av preparatens utseende och 

effekt. Det stod också information hur många gram ett visst antal tabletter motsvarade 

beträffande de olika preparaten. Av webbhistorik kunde det utläsas att det har gjorts 

besök samt inloggningar på protonmailskontona jessica.fredriksson@protonmail.com 

samt fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. Vidare att mindre än en minut efter att 

datoranvändaren hade besökt protonmail och varit inloggad på 

jessica.fredriksson@protonmail.com, loggade datoranvändaren vid ett tillfälle in på 

sami.muha@gmail.com på Gmail. En etikettskrivare av samma märke och modell som 

togs i beslag på Bandtraktorgatan har varit ansluten till datorn. Etikettskrivaren 

installerades för första gången den 12 augusti 2020 och var senast ansluten den 14 
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februari 2021. I webbsökhistoriken påträffades sökningar från den 7 januari 2021 efter 

”dark web” och ”Tor Browser Download”. Tor är en anonymiserad webbläsare och 

kan användas för att få åtkomst till hemsidor och marknadsplatser på Darknet. Samma 

dag laddades Tor Browser ner. Hemsidan mailingbags.nu återfanns i webbhistoriken 

och bland bokmärkena. I datorn påträffades ett flertal excelfiler. En excelfil hette 

”Redovisning” och innehöll information om inköpsställe av och pris på bl a frimärken, 

tejp och kartonger. En excelfil hette ”Dagsarbete mall” och innehöll information om 

preparat och antal av dem samt namn och adress till privatpersoner i olika delar av 

landet. Åklagarna har gjort gällande att excelfilen ”Dagsarbete mall” har åsyftat att 

redovisa vad och hur mycket man har packat, och vara underlag för hur mycket man 

ska få i lön. En excelfil innehöll redovisningar av ”antal lösa” och ”antal blist”, varav 

en redovisning avsåg ”Jess” och en redovisning avsåg ”Fred”.  Jess och Fred åsyftar 

jessica.fredriksson@protonmail.com och fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. 

 

Hung Tran och Yones Muhammad greps samt husrannsakan 

 

Den 15 februari 2021 greps även Hung Tran och Yones Muhammad. Husrannsakan 

gjordes dels i Hung Trans bostad på Hagabergsvägen i Uddevalla, dels i Yones 

Muhammads bostad på Fräkne Gränd i Kungälv. Husrannsakan gjordes även i deras 

bilar. I Hung Trans bostad påträffades vissa preparat som dock inte ingår i åtalet. 

Ampuller med testosteron som påträffades hemma hos Hung Tran har haft samma 

tillverkare som ampullerna som påträffades på Bandtraktorgatan. I bostadens kök 

påträffades ett papper med handskrivna anteckningar, som är en uträkning av pengar. 

På anteckningen stod bl a ”60 – överföring – klart (BTC)”, ”40 – Lön – RT  på väh 

(BTC)” och ”10 k – coco  på väg (kontant)”. I tvättstugan hemma hos Hung Tran 

påträffades bl a sju tårgasanordningar. I Hung Trans bil påträffades ett paket adresserat 

till Hung Tran och Hagabergsvägen från avsändaren Svenska Postorderpåsar AB. På 

paketet stod det ”Mailingbags postorderpåsar packmaterial”. Paketet innehöll flera 

hundra påsar beställda på Mailingsbags.se samt en orderspecifikation med Hung Tran 

angiven som kund. 
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Två mobiltelefoner togs i beslag vid husrannsakan i Hung Trans bostad. De 

undersöktes sedan. Bl a följande information framgick av undersökningen. I båda 

mobiltelefonerna återfanns mailadressen bavern1@protonmail.com bland sparade 

inloggningsuppgifter. I meddelandetjänsten WhatsApp påträffades ett meddelande från 

den 15 januari 2020 som Hung Tran hade skickat till en annan person. I meddelandet 

hade Hung Tran skrivit ”Hello I sent a email from bavern1@protonmail.com”. I 

webbhistoriken i ena mobiltelefonen återfanns en webbsökning från den 15 juli 2020 

på en VPN-tjänst som sedan också laddades ner. En sådan VPN-tjänst möjliggör för 

en användare att anonymisera sin aktivitet på internet. I appen Wickr återfanns 

chattkonversationer mellan Hung Trans användarkonto och en användare vid namn 

roidtech1. Användarnamnet roidtech1 stod i vart fall den 5 februari 2021 angivet som 

kontaktperson på Wickr på försäljningssajten roidtech.biz. Den 5 februari 2021 

uppmanade Hung Tran användaren roidtech1 att be en tredje användare vid namn 

designern, att ”stänga ned rt, sc och min sida direkt”. Samtal från den 28 januari 2021 

mellan Hung Tran och Marianne Nguyen har avlyssnats, där det talas om att Hung 

Tran har gett Marianne Nguyen kontanter till belopp om tiotusentals kronor och bett 

henne att förvara dem. Det framgår av samtalen att Hung Tran har hanterat stora 

mängder kontanter. 

 

I husrannsakan i Yones Muhammads bostad påträffades tabletter i två zippåsar som 

dock inte ingår i åtalet. Även två blåa plastbackar påträffades. I husrannsakan i Yones 

Muhammads bil påträffades papper med handskrivna anteckningar. Anteckningarna 

innehöll bl a preparatnamnen tadalafil, zopiclone och lorazepam. Även hans 

mobiltelefon togs i beslag och undersöktes. Undersökningen visade bl a att 

mobiltelefonen var inloggad på Yones Muhammads Snapchat-konto och att appen 

Wickr fanns installerad. 

 

Husrannsakan på Arcus kontor 

 

Husrannsakan genomfördes på Arcus-kontoret på Herkulesgatan i Göteborg. Där 

återfanns bl a adressetiketter och zippåsar. Husrannsakan gjordes även på Arcus-

kontoret på Västra gatan i Kungälv. Där påträffades de dopningsmedel som framgår av 
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tabell J i stämningsansökan, se bilaga 1. Från en del av beslaget säkrades 

fingeravtrycksspår från Yones Muhammad. Från ett vadderat blått postnordkuvert 

säkrades även spår från Mohammed Al-Dulaimis fingeravtryck. 

 

 

 

Likheter mellan beslag 

 

Åklagarna har i sin sakframställan redogjort för beslagen som har gjorts på olika 

adresser hänförliga till de tilltalade. Därtill har åklagarna presenterat jämförelser av de 

olika beslagen för att påvisa att det finns likheter mellan de i beslag tagna preparaten 

och övriga föremålen. Åklagarna har presenterat bl a följande. En jämförelse gjordes 

mellan förpackningarna till tramadoltabletterna på Åtorpsvägen och de på 

Eklandagatan, som överlämnades till Ali Kuddat. Jämförelsen visade att 

förpackningarna avseende båda beslagen såg ut på samma sätt. Även utgångsdatumen 

stämde överens. Däremot stämde batchnumren inte överens. Ampullerna med 

testestoron som påträffades på Bandtraktorgatan jämfördes med en som påträffades på 

Hagabergsvägen där Hung Tran bodde. Båda såg likadana ut. I Mohammed Al-

Dulaimis mobiltelefon påträffades ett foto taget i december 2020 med en ampull av 

samma utseende. Vidare var samtliga etikettskrivare och adressetiketter som 

påträffades på de olika platserna av märket Brother. Yones Muhammad skickade vid 

ett tillfälle länk till Mohammed Al-Dulaimi beträffande etikettskrivare av märket 

Brother. Hung Tran gjorde flera inköp av etikettskrivare och adressetiketter av märket 

Brother, i några av fallen via Arcus. Även Yones Muhammad gjorde inköp av Brother-

etiketter. I de fall undersökningarna av de i beslag tagna datorerna visade att 

etikettskrivare hade varit anslutna till datorerna var dessa av märket Brother. En stor 

del av de preparaten och beställningslistorna som påträffades på platser hänförliga till 

de olika tilltalade var märkta med RT, RoidTech, SC, SC-Pharma eller PK. Även i ett 

flertal protonmail innehållande beställningar förekom skrivningarna ”rt”, ”sc” och 

”pk”. Även i avlyssnade samtal mellan Yones Muhammad och Hung Tran nämndes 

”rt”, ”sc” och ”pk” i bl a sammanhang där de talade om lön och etikettmaskin. NFC 

gjorde en jämförelse mellan en alprazolamtablett som påträffades på Bandtraktorgatan 
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i Göteborg och en alprazolamtablett som påträffades på Åtorpsvägen i Lerum. 

Resultaten av jämförelsen talade enligt NFC extremt starkt för att tabletterna hade 

tillverkats med exakt samma tablettstans. Likheterna visar att preparaten och de övriga 

beslagen som har påträffats på de olika platserna hänför sig till samma organiserade 

verksamhet.  

 

 

Wickr- och Protonmailskopplingarna 

 

Ett antal Wickr-alias har förekommit i utredningen. Det är ostridigt att afrika4ever har 

tillhört Hung Tran och mufujones har tillhört Hannes Örneke Karlsson. Aliaset 

apelsin10 har tillhört Sami Muhammad och aliaset banan23 har tillhört Yones 

Muhammad.  

 

Sami Muhammads mobiltelefon var inloggad på användarkontot apelsin10 i appen 

Wickr vid tidpunkten för när den beslagtogs och undersöktes, vilket också visar att det 

var Sami Muhammad som var användare av apelsin10. 

 

Följande visar också att Yones Muhammad var användare av banan23. Den 3 februari 

2021 skrev Hung Tran till banan23 och frågade om banan23 hade hans våg, varpå 

banan23 svarade ”Yes hemma” och de bestämde att Hung Tran skulle åka förbi och 

hämta den dagen därpå. Den 4 februari 2021 skrev banan23 till Hung Tran och frågade 

”King kan du hämta 4 frimärken och fler kuvert påvägen”. Lite senare samma dag 

ringde Hung Tran till Yones Muhammad och sa att han snart var framme hos Yones 

Muhammad. En stund senare ringde Hung Tran återigen till Yones Muhammad och 

frågade om det Yones Muhammad ville ha fanns på Coop. Hung Tran sa i samma 

samtal att ”jag behöver vågen, det är det som är viktigt”. Slutligen, strax innan Hung 

Tran var framme utanför Yones Muhammads bostad, ringde han och bad Yones 

Muhammad att ta med en påse ner eftersom han köpte hundra stycken och det annars 

skulle se misstänksamt ut. Den 4 februari 2021 skrev Hung Tran till banan23 och 

frågade ”King vad gav du för din Kia”. Vid den tidsperioden var Yones Muhammad 

brukare av en Kia. Utredningen i övrigt har visat att Hung Tran och Yones 
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Muhammad kallade varandra king och kingen, vilket Hung Tran och banan23 också 

gjorde. 

 

Utredningen består bl a av en mängd utdrag ur Wickr-konversationer där antingen 

någon eller några av Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson, banan23 och apelsin10 har 

varit part. Hung Tran har i ett flertal av fallen haft kommunikation med tredje parter, 

vilket påvisar att Hung Tran har haft många kontakter för driften av verksamheten,  

bl a inköp av preparat. 

 

Sami Muhammad och Yones Muhammad var gemensamma brukare av 

fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. Sami Muhammad var därtill brukare av 

jessica.fredriksson@protonmail.com. Mohammed Al-Dulaimi var brukare av 

anna.beckham@protonmail.com. Det är ostridigt att protonmailsadressen 

bavern1@protonmail.com har tillhört Hung Tran. 

 

Följande visar också att Sami Muhammad var brukare av 

jessica.fredriksson@protonmail.com samt att han tillsammans med Yones Muhammad 

var brukare av fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. Vid undersökningen av den 

dator som beslagtogs hemma hos Sami Muhammad framkom information som visade 

att inkorgen till de två nämnda protonmailskontona hade besökts genom datorn. 

Vidare skickade fredrik.ljungberg.info vid ett tillfälle ett mail till sig själv, varpå 

protonmailskontot en minut senare mailade till bavern1@protonmail.com men den 

gången istället från en mobil enhet. Båda mailen innehöll en av excelfilerna som 

påträffades i laptopen/datorn som fanns i Sami Muhammads bostad. Vid ett tillfälle 

skickades ett mail från jessica.fredriksson@protonmail.com till 

fredrik.ljungberg.info@protonmail.com som löd ”Tjena chefen! Bifogar 

redovisningen” och innehöll en excelfil från laptopen hemma hos Sami Muhammad. 

Därefter vidarebefordrade fredrik.ljungberg.info@protonmail.com det mailet till 

bavern1@protonmail.com. Detta tillvägagångssätt har tytt på att kontot 

fredrik.ljungberg.info@protonmail.com har delats. Härtill kommer att vissa mail som 

skickats till fredrik.ljungberg.info@protonmail.com har varit till Yones Muhammad 

från Sami Muhammad och att Sami Muhammad då mailat genom antingen 
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fredrik.ljungberg.info eller jessica.fredriksson, varpå Yones Muhammad har 

vidareförmedlat mailet till Hung Tran/bavern1. Det är visat att Sami Muhammad vid 

ett tillfälle skrev i ett sms till Yones Muhammad att han hade ”mailat antalet”. Drygt en 

timme innan sms:et skickades hade ett mail skickats från jessica.fredriksson till 

fredrik.ljungberg.info med texten ”Kolla på markerade text nedan för totala antal”. I 

mailet skickades även en excelfil. Av dokumentegenskaperna till excelfilen framgick att 

användaren ”Sami Muha” var författare till filen. Vid ett tillfälle skrev 

bavern1@protonmail.com ”king” i ett mail till fredrik.ljungberg.info. Även detta tyder 

på att även Yones Muhammad har brukat fredrik.ljungberg.info eftersom ”king” är 

Hung Trans och Yones Muhammads smeknamn sinsemellan. Vid ett tillfälle skickade 

fredrik.ljungberg.info ett mail till JockeMaskinen@protonmail.com. Till mailet 

bifogade fredrik.ljungberg.info ett pdf-dokument. Av dokumentets egenskaper 

framgick att Yones Muhammad var författare av dokumentet. Vid ett annat tillfälle 

inkom ett mail om ett kundklagomål till fredrik.ljungberg.info. En kund hade beställt 

”1000 st ZOLP” men istället fått 100. Samma dag som mailet inkom ringde Sami 

Muhammad till Yones Muhammad och talade om att det hade inkommit ett mail om 

en kund som hade beställt 1000 men fått 100. Han frågade Yones Muhammad om han 

skulle svara på mailet. Yones Muhammad sa att han inte skulle det, och Sami 

Muhammad svarade okej. Den väska som beslagtogs hemma hos Sami Muhammad 

och var märkt med Swissair-logga innehöll färdigförpackade preparat i adresserade 

kuvert. Kuverten motsvarade beställningar som återfanns i protonmailen 

jessica.fredriksson och fredrik.ljungberg.info avseende både namn, adress och innehåll. 

 

Följande visar också att  Mohammed Al-Dulaimi var brukare av 

anna.beckham@protonmail.com. När Mohammed Al-Dulaimi den 20 januari 2021 

besökte Arcus kontor i Kungälv togs en bild på en lapp med inloggningsuppgifter till 

anna.beckham@protonmail.com med hans mobiltelefon. Någon minut innan bilden 

togs inkom det första mailet, ett välkomstmail från protonmail, till anna.beckham. I 

Mohammed Al-Dulaimis bostad på Pimpinellagatan samt i hans bil återfanns dels 

adressetiketter, dels beställningslistor. Dessa motsvarade några av de namn, adresser 

och beställningar som återfanns bland de mail som hade inkommit till anna.beckham. 
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Förpackningsmaterial 

 

Av orderbekräftelser framgår att Hung Tran, under åren 2019–2021, och Yones 

Muhammad, under åren 2020–2021, gjorde en stor mängd beställningar av 

förpackningsmaterial från mailingbags.nu. Det har också framgått  att Sami 

Muhammad vid ett tillfälle i januari 2021 beställde tejp och tejphållare från samma 

hemsida. Vid husrannsakan i Sami Muhammads bostad på Bandtraktorgatan 

påträffades 44 kvitton avseende främst köp av frimärken under perioden 13 mars 2020 

till 8 februari 2021 för totalt 113 066 kr. Denna mängd köp av förpackningsmaterial 

och frimärken visar att alla beställningar som inkommit på protonmail också har 

skickats iväg till köparna. Ett antal beställningar av packtejp gjordes under åren 2020–

2021 med Sabiha Fatahs bankkort. Ett antal beställningar av packtejp gjordes också 

under samma period med registrerande av Sabiha Fatahs Ica-bonuskort. Åklagarna har 

visat informationssäkring från Sabiha Fatahs mobiltelefon beträffande 

aktivitetsmönster i appen Hälsa som registrerar stegantal. Appen Hälsa registrerade att 

Sabiha Fatah var ute och gick varje gång det gjordes köp av packtejp med hennes 

bankkort alternativt med registrerande av hennes Ica-bonuskort. Detta visar att Sabiha 

Fatah har varit behjälplig med inköp av hjälpmedel till den brottsverksamheten. 

 

Finansiella kopplingar mellan Hung Tran och Hannes Örneke Karlsson 

 

Hung Tran har använt sig av Hannes Örneke Karlssons bankID och haft tillgång till 

Hannes Örneke Karlssons bankkonton, vilket visas av information om mast- och 

bankID-positioneringar samt bankkontoutdrag och därtill följande. Den 4 september 

2020 användes både Hannes Örneke Karlssons och Hung Trans bankID mellan kl 

11.15–11.20 från samma geografiska område. Båda inloggningarna gjordes från samma 

enhet. Även den 10 december 2020 mellan kl 20.58–20.59 användes bådas bankID från 

samma enhet och från samma geografiska område. Den 24 november 2020 användes 

Hannes Örneke Karlssons bankID från ett geografiskt område där Hung Trans 

mobiltelefon vid samma tillfälle positionerade sig. Under perioden 1 oktober 2020–31 

december 2020 användes Hannes Örneke Karlssons bankID 40 gånger vid Arcus 

kontor på Herculesgatan. Hung Tran arbetade på Arcus under den perioden. Under 
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perioden 25 juli 2020–22 december 2020 användes Hannes Örneke Karlssons bankID 

158 gånger i området kring Hagabergsvägen i Uddevalla. Hung Tran hade sin bostad i 

området under den perioden. Den 25 november 2020 och den 1 december 2020 

gjordes överföringar från ett Nordea-bankkonto tillhörande Hannes Örneke Karlsson. 

Överföringarna genomfördes genom signering med bankID från Hagabergsvägen i 

Uddevalla. I textmeddelanderaden till överföringarna stod det bl a ”Blp03m”. Hung 

Trans dåvarande Porschebil hade registreringsnumret BLP03M. Hannes Örneke 

Karlsson stod därtill angiven som swish-betalningsmottagare när Skatteverket den 9 

december 2019 gjorde provköp på Sveamello.com och den 11 december 2019 på 

potenskungen.biz. En Jimmy stod på samma sätt som swish-betalningsmottagare på 

pregabalin.se när Skatteverket gjorde provköp på hemsidan den 19 mars 2019. Jimmys 

bankID användes mellan februari–augusti 2019 vid 53 tillfällen från Hung Trans 

dåvarande folkbokföringsadress. På Wickr återfanns en konversation mellan Hung 

Tran och coconuts112 där Jimmy beskrevs som ”trogen” och ”gör allt så fort man 

viftar lite pengar”. Det finns likheter som tyder på att Hannes Örneke Karlsson har 

haft samma funktion som Jimmy. 

 

Under januari–oktober 2020 skedde följande aktivitet på Hannes Örneke Karlssons 

bankkonto hos SEB. Sammanlagt 938 643 kr mottogs genom swishbetalningar från 

466 olika mobilnummer, d v s i snitt drygt 93 000 kr i månaden. Lön från arbete och 

annan ersättning mottogs med 109 761 kr och insättning från Skatteverket avseende 

skatt mottogs med 18 314 kr. En insättning från Paysafe Payment inkom med 23 179 

kr med ett okänt namn angivet som mottagare. Kontantuttag gjordes med sammanlagt 

65 900 kr. Sammanlagt 274 707 kr överfördes ut från kontot genom swishbetalningar 

till sammanlagt 58 olika mobilnummer, varav 84 236 kr överfördes till Nina Tran och 

21 000 kr överfördes till Hung Tran. Banköverföringar skickades ut från kontot med 

totalt 641 967 kr, varav 396 786 kr till Hung Tran, 25 000 kr till Yones Muhammad, 

100 900 kr till Nina Tran, 119 281 kr till Trijo.co som är en kryptovalutatjänst och 

8 100 kr till Goobit som också är en kryptovalutatjänst. 

 

Under september 2020 – februari 2021 skedde följande aktivitet på Hannes Örneke 

Karlssons bankkonto hos Nordea. Sammanlagt 273 510 kr mottogs genom 
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swishbetalningar från 222 olika mobilnummer. Lön från arbete mottogs med 106 500 

kr. Kontanta insättningar uppgick till 10 400 kr. En insättning från en okänd person 

mottogs med 70 000 kr med noteringen ”lån”. Sammanlagt 141 067 kr överfördes ut 

från kontot genom swishbetalningar till sammanlagt 22 olika mobilnummer, varav 7 

500 kr överfördes till Yones Muhammad och 23 261 kr överfördes till Hung Tran. 

Banköverföringar överfördes från kontot med totalt 127 030 kr, varav 70 000 kr till en 

okänd person med notering ”lån”, 20 000 kr till Yones Muhammad, 28 030 kr till 

Dahlbacka bil som har koppling till Hung Trans dåvarande Porschebil samt 9 000 kr 

till DNB Bank som var banken där Hung Tran hade billån. 

 

Under juni–november 2020 skedde följande aktivitet på Hannes Örneke Karlssons 

bankkonto hos Danske bank. 167 278 kr mottogs genom en banköverföring från ett 

konto i Belgien. Enligt Swift var ett tyskt företag avsedd som mottagare. 117 000 kr 

överfördes till en ”Abu B”. Några dagar senare återfördes 117 000 kr genom en 

banköverföring, med ”Abu B” angiven. Därefter gjordes en återdragning med 147 848 

kr på begäran av banken i Belgien med anledning av misstänkt bedrägeri. 

 

Under september–december 2020 skedde följande aktivitet på Hannes Örneke 

Karlssons bankkonto hos den tyska banken N26 Bank. 1 000 euro mottogs från ett 

annat konto tillhörande Hannes Örneke Karlsson, och fördes samma dag vidare till 

Hannes Örneke Karlssons Wirex-konto. 4 722 euro mottogs från PFC Technology 

AB, och fördes samma dag vidare till Hannes Örneke Karlssons Wirex-konto. 6 336 

euro mottogs från en okänd person via TransferWise. Därefter gjordes 6 uttag till 

MoneyBeam om totalt 4 900 euro samt 8 bankomatuttag om totalt 1 389 euro. 

 

Totalt 468 477 kr av överföringarna från Hannes Örneke Karlssons bankkonton kom  

Hung Tran till del på olika sätt, bl a genom swishbetalningar och betalningar av Hung 

Trans dåvarande bil. 

 

För egen del mottog Hung Tran på sina bankkonton totalt 1 227 922 kr genom 

swishbetalningar mellan åren 2019–2021, med betalningarna från Hannes Örneke 

Karlsson inräknade. swishbetalningarna flöt in till Hung Trans konton från i vart fall 
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208 olika mobilnummer. Under samma period fördes totalt 913 191 kr ut från Hung 

Trans konton genom swishöverföringar. 

 

På LocalBitcoins som är en kryptovalutatjänst fanns ett konto med användarnamn 

”Htran85”. Hung Tran legitimerade sig på sidan med sitt körkort. Av protokoll över 

undersökning av kontot framgår bl a följande.  På kontot skedde transaktioner mellan 

den 22 november–25 november 2019. Totalt ca 45 869 kr i bitcoins mottogs och ca 

1704 kr i bitcoins skickades. Ca 0,055 av de bitcoins som mottogs på kontot 

härstammade indirekt från Flugsvamp Market 3.0. Med indirekt avses att pengarna inte 

sätts in direkt från Flugsvamp Market 3.0 utan via ett antal ”mellanliggande” 

bitcoinadresser. 

 

Bitcointransaktioner gjorda på Trijo.co och Goobit, som är kryptovalutatjänster, har 

kunnat knytas till Hannes Örneke Karlssons bankID. Genom Trijo.co skickades under 

perioden 28 maj–14 juni 2020 totalt ca 122 811 kr ut i bitcoins från ett konto knutet till 

Hannes Örneke Karlsson till olika bitcoinadresser. Genom Goobit skickades under 

perioden 26 maj–29 september 2020 totalt ca 13 939 kr ut i bitcoins från ett konto 

knutet till Hannes Örneke Karlsson till olika bitcoinadresser. Två av bitcoinadresserna 

som mottog överföringarna genom Goobit hade kopplingar till Flugsvamp Market 3.0. 

 

På LocalBitcoins fanns ett konto med användarnamn ”Bahaulla1337”. Hannes Örneke 

Karlsson legitimerade kontot med sitt körkort. Under perioden 28 maj–19 november 

2020 mottogs ca 296 435 kr i bitcoins på kontot. Under samma period skickades totalt 

ca 54 898 kr i bitcoins ut från kontot till olika bitcoinadresser. En del av de bitcoins 

som togs emot härstammade indirekt från Flugsvamp Market 3.0. 

 

På Localbitcoins fanns ett till konto, ”Btcshopswe”, som det inte skedde några 

transaktioner på. Kontot var registrerat i Hannes Örneke Karlssons namn och 

kontoskaparen hade angett bavern1@protonmail.com som sin mailadress. Kontot var 

inte legitimerat genom ID-kort. Detta tyder på att bitcointransaktionerna på de olika 
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kryptotjänsterna gjordes av Hung Tran, eftersom den angivna protonmailadressen 

tillhörde Hung Tran. 

 

 

 

Finansiella uppgifter beträffande Yones Muhammad 

 

Av sammanställning av kontotransaktioner som skedde på Yones Muhammads 

bankkonton från år 2019 fram till att han blev frihetsberövad i februari 2021 framkom 

bl a följande information. Genom swishöverföringar år 2019 mottogs 41 975 kr och 

överfördes 74 377 kr. Genom swishöverföringar år 2020 mottogs 275 920 kr och 

överfördes 125 353 kr. Kontanta insättningar till kontot skedde med 58 100 kr, varav 

en om 15 000 kr skedde den 28 januari 2021 som var dagen efter att tramadolaffären 

med Ali Kuddat slutfördes. Bland de större internetöverföringarna återfanns bl a en 

överföring om 25 000 kr från Hannes Örneke Karlsson med notering ”klocka”, en 

överföring om 21 700 kr från Hung Tran, en överföring om 24 972 kr från en 

”Antonia K”, en överföring om 20 000 kr från en okänd person med notering ”cykel”. 

Därtill en överföring om 220 000 kr från Yosef Isaksson med notering ”lägenhet 

insats” inför köpet av lägenheten på Bandtraktorgatan samt en ytterligare överföring 

om 20 000 kr från Yosef Isaksson. Betalningsströmmarna på Yones Muhammads 

konton under den aktuella perioden var klart mer omfattande än vad han erhöll som 

officiell inkomst, som under år 2020 var i snitt ca 34 100 kr i månaden.  

 

Finansiella uppgifter beträffande Sami Muhammad 

 

Av sammanställning av kontotransaktioner som skedde på Sami Muhammads 

bankkonton från år 2020 fram till att han blev frihetsberövad i februari 2021 framgår bl 

a följande. Han erhöll under perioden lön med 204 522 kr. Därtill erhöll han från juli 

2020 ersättning från Försäkringskassan med i snitt ca 14 500 kr i månaden. Den 13 

mars 2020 gjordes en kontant insättning med 14 500 kr i hans konto i Nordea. 

Därefter skickades en internetöverföring om 14 500 kr till Yones Muhammad med 
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notering ”återbetalning lån”. Månatliga överföringar skedde till Yones Muhammad 

med 11 500 kr med notering ”hyra”. Därtill skedde överföringar till Yosef Muhammad 

med sammanlagt 63 500 kr från Swedbankkontot och 38 000 kr från Nordeakontot. På 

Nordeakontot mottogs swishöverföringar med 33 860 kr, varav 11 815 kr från Sabiha 

Fatah, 8 250 kr från Yones Muhammad och 4 600 kr från Yosef Isaksson. Skickade 

swishöverföringar uppgick till 24 650 kr, varav 4 000 kr till Yones Muhammads fru, 

2 400 kr till Yones Muhammad och 1 550 kr till Sabiha Fatah. Sami Muhammad hade 

restförda skulder hos kronofogden som den 25 mars 2021 uppgick till 3 082 065 kr. 

 

Finansiella uppgifter beträffande Sabiha Fatah 

 

Av sammanställning av kontotransaktioner som skedde på Sabiha Fatahs bankkonto 

från år 2020 fram till att hon blev frihetsberövad i februari 2021 framgår bl a följande. 

Hon erhöll ersättning, bl a från Försäkringskassan, med i snitt ca 8 500 kr i månaden. 

Insättningar från Sami Muhammad, Yosef Isaksson och Yones Muhammad uppgick till 

sammanlagt 13 450 kr. Hon mottog swishöverföringar om 15 298 kr. Till Yosef 

Isaksson och Sami Muhammad skedde utgående överföringar om sammanlagt 32 600 

kr. Utgående swishbetalningar uppgick till 25 989 kr. Den 25 januari 2021 gjordes ett 

kortköp om 2 400 kr på Posten. Bankomatuttag uppgick till 36 500 kr. Sabiha Fatah 

hade restförda skulder hos kronofogden som den 25 mars 2021 uppgick till 1 745 583 

kr. 

 

 

Ekonomisk redovisning av den brottsliga verksamheten 

 

Detta har bl a skett genom bokföring i excel-filer som påträffades i Sami Muhammads 

dator. Därtill påträffades ytterligare excelfiler i protonmail som också avser redovisning 

av ekonomiska vinster, utlägg och övriga uträkningar hänförliga till den brottsliga 

verksamheten. En del av dessa protonmail vidarebefordrades till Hung Trans 

protonmailadress.  

 

Försvararnas sakframställningar  
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Advokaterna Lindbloms, Ungerfälts och Warenius Kabers sakframställningar, se bilaga 

11, 12 och 13. 

 

Övriga försvarare har sammanfattningsvis presenterat sakframställning enligt följande. 

 

Advokat Safashad: Sami Muhammad hyrde ut ett rum i lägenheten på 

Bandtraktorgatan till Jamal för att få inkomst. Någon månad innan polisens tillslag 

föreslog Yones Muhammad att Sami Muhammad kunde paketera och posta 

dopningsmedel för viss förtjänst. Kort innan polisens tillslag upptäckte Sami 

Muhammad att det förvarades narkotika i Jamals rum och konfronterade Jamal med 

det. Jamal uttalade då vissa hot mot Sami Muhammad och tvingade denne att utföra 

vissa saker, såsom att paketera och posta narkotika. Sami Muhammad var dock osäker 

på innehållet och hade ingen insikt i Jamals förehavanden i rummet. Det framgår av 

utredningen att det är flera personer inblandade i hanteringen av preparat som inte är 

med i utredningen (sid 531 och 536 i Fup E). Ett av de två protonmailsadresserna på 

datorn på Bandtraktorgatan har skapats på en annan lagringsenhet och sedan förts över 

till Sami Muhammads dator (sid 548 i Fup E). Sami Muhammad har inte använt 

protonmailsadresserna jessica.fredriksson eller fredrik.ljungberg.info, det är Jamal som 

gjort det. Explosionen på Bandtraktorgatan skedde den 15 februari 2021 ca kl 02.00 på 

natten. Trots att varken Sami Muhammad eller Sabiha Fatah befann sig i lägenheten 

har datorn använts senast vid åttatiden på morgonen. Av Goole Chrome-historiken 

framgår att protonmail har besökts 164 gånger (sid 584 i Fup E). Det går inte att se 

vem som skapat en protonmailsadress eller var geografiskt det skett. Sami Muhammads 

inloggningsnamn på datorn är Sami Muha men det visar inte att det är han som skrivit 

på datorn. När det talas om brist på pengar (aktbil 896) eller i samtal mellan Yones 

Mohammad och Sami Muhammad kan konstateras att Sami Muhammad inte haft 

någon insyn i verksamheten. Samtal om pengar mellan Sami Muhammad och Sabiha 

Fatah handlar om småpengar. Detta ska också ha påverkan avseende yrkandet om 

värdeförverkande.  
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Advokat Löfwall har hänfört sig till bilaga 14 och anfört: Sabiha Fatah har inte haft 

något att göra med eller kännedom om preparaten som påträffades på 

Bandtraktorgatan. Hon fick kännedom om dem vid förhör i februari 2021. Sabiha 

Fatah har övernattat och vistats i lägenheten på Bandtraktorgatan ibland. Vardagen för 

Sabiha Fatah med Sami Muhammad består i att de hjälps åt att handla mat och städa. 

En gång har Sabiha Fatah köpt tejp åt Sami Muhammad men visste inte att han skulle 

packa olagligt gods. Sabiha Fatah har inte ens förutsättningar till att ha uppsåt till de 

påstådda gärningarna. Sabiha Fatah är född i Irak, uppvuxen i kurdisk kultur, saknar 

utbildning, är analfabet och pratar ytterst begränsad svenska. Sedan Sabiha Fatah kom 

till Sverige år 1984 har hon varit hemma och tagit hand om barnen och hushållet samt 

haft få sociala sammanhang. Sabiha Fatah är beroende av hjälp från sin familj med att 

sköta ekonomin m m och kan inte använda datorer. Rummet där narkotikan m m 

påträffades är Sami Muhammads arbetsrum och aktuell garderob var låst. I det lilla 

förrådet innanför dörren påträffades narkotika i en stängd väska och en tygkasse som 

låg bland massa andra saker. Preparaten gav inte lukt ifrån sig.  

 

Advokat Sommerfors har hänfört sig till bilaga 15 och anfört: Hannes Örneke 

Karlsson är en vanlig glad, naiv och godtrogen kille. Hannes Örneke Karlssons 

föräldrar skilde sig för några år sedan och han bodde med sin mamma men var 

folkbokförd hos pappan. Hannes Örneke Karlsson kom via en kompis i slutet av 2019 

i kontakt med en person som ville låna hans bankkonto och fick informationen att 

kontot skulle användas för handel med bitcoin. Hannes Örneke Karlsson hade ingen 

tanke på att detta var olagligt och ställde upp och lånade ut sina tre konton på SEB 

från januari-september 2020 med visst uppehåll på våren och därefter från sommaren 

också sitt bankID. På SEB-kontot 15221 inbetalades Hannes Örneke Karlssons lön, 

ersättning från Försäkringskassan och återbetalning av skatt – det är hans pengar. 

Majoriteten av pengarna som betalades in via swish är inte Hannes Örneke Karlssons 

pengar och inte insatta genom hans agerande. Inbetalningen via Paysafe från en 

Marcus vet Hannes Örneke Karlsson inget om. Fram till att Hannes Örneke Karlsson 

lånade ut sitt bankID fick han instruktioner avseende utbetalningar från kontona och 

följde dessa. Överföringarna och utbetalningarna därefter, då Hannes Örneke Karlsson 

lånat ut sitt bankID, är inte gjorda av honom. Gällande kontot 02125 vet Hannes 
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Örneke Karlsson inget om insättningen från Zimpler. Vad gäller övriga insättningar 

och överföringar kan det ha varit Hannes Örneke Karlsson eller den person som 

använde hans bankID som gjort dessa. Hannes Örneke Karlsson har gjort vissa uttag 

på uppmaning av annan. Hannes Örneke Karlsson har inte gjort överföringen till Nina 

Tran. Hannes Örneke Karlsson har två konton på Nordea som han också har lånat ut 

jämte sitt bankID under augusti – september 2020. Vad gäller kontot 19132 avseende 

insättningarna är lönen Hannes Örneke Karlssons och han har gjort kontanta 

insättningar. Hannes Örneke Karlsson känner inte till något om insättningen den 3 

oktober från Inge Andersson. Majoriteten av pengarna som satts in via swish är inte 

Hannes Örneke Karlssons och har inte satts in till följd av hans agerande. Övriga 

insättningar kan ha gjorts av Hannes Örneke Karlsson eller den person som lånade 

hans bankID. Övriga swish-uttag har gjorts av Hannes Örneke Karlsson på uppmaning 

av annan. Hannes Örneke Karlsson har inte gjort överföringen till Carl Larsson. 

Beträffande konto 28816 är det både Hannes Örneke Karlsson och personen som gjort 

insättningar men överföringarna, bl a till Yones Muhammad, är enbart gjorda av 

personen som lånade hans bankID. Kontot i Tyskland har Hannes Örneke Karlsson 

skapat för annans räkning. Hannes Örneke Karlsson fick 3-4 000 kr i ersättning per 

månad för utlånandet av kontona och bankID. Vad gäller dopningen blev Hannes 

Örneke Karlsson tillfrågad om han kunde hämta paket och gjorde det vid fyra tillfällen, 

sista gången den 4 februari 2021 och fick sammanlagd ersättning med 7 000 kr. Hannes 

Örneke Karlsson tog ut paketen och lämnade dem vidare direkt. Hannes Örneke 

Karlsson hade ingen aning om vad paketen innehöll eller något mer om dem, hade han 

fått gissa hade han kanske trott att det var fråga om potensmedel. Avseende narkotikan 

fick Hannes Örneke Karlsson frågan om han kände någon som kunde paketera och 

erbjöd sig då han behövde pengar. Han blev ombedd att hämta paket i Halmstad, 

preparat och förpackningsmedel, den 3 februari 2021 men trodde detta skulle rymmas i 

en sportbag. Hannes Örneke Karlsson heter mufujones på Wickr och har skrivit de 

meddelandena. Det framgår av konversationen med afrika4ever att Hannes Örneke 

Karlsson trodde att det som skulle hämtas från Halmstad var en begränsad volym. När 

Hannes Örneke Karlsson förstod hur mycket narkotika det var bad han efter några 

dagar att få sluta hantera detta. Narkotikan som påträffades i Hannes Örneke 

Karlssons bostad är inte hans och han fick aldrig betalt för arbetet då han enbart hann 
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hålla på i några dagar, han skulle fått 10 000 kr för en månads arbete. Av förevisad 

utredning framgår att andra pratade om honom som ”målisen”, ”den nya åsnan” och 

att Hannes Örneke Karlsson saknade bestämmanderätt och inte hade något inflytande 

eller insyn. Hannes Örneke Karlsson har heller inte haft något inflytande över 

hemsidorna avseende dopning. Hannes Örneke Karlssons konto har visserligen 

använts till att köparna skulle betala till detta men han har inte fått pengarna. Hannes 

Örneke Karlsson känner inte Sandra eller Tobias eller någon av de andra som skickar 

paket. Hannes Örneke Karlsson saknar också vetskap och insyn på sidan Pregabalin 

och fick vetskap om att narkotikan i hans bostad köpts på sidan först när han gripits, 

han har dock sökt på sidan. Hannes Örneke Karlsson har skapat protonmailsadressen 

bahaulla och Bahaulla1337 på LocalBitcoin men inte för eget bruk. Hannes Örneke 

Karlsson har aldrig varit inne på Darknet.  

 

De tilltalade har sammanfattningsvis uppgett följande 

 

Hung Tran:  

 

Han ägnade sig mycket åt styrketräning från 20-årsåldern och kom då i kontakt med 

och använde kosttillskott och dopningsmedel i sex-åtta månader. Han är intresserad av 

bl a kryptovalutor och klockor och har investerat i sådana genom att köpa och sälja. 

Han fick ett erbjudande att ta över Potenskungen och gjorde det. Det fanns ett 

samarbete mellan Potenskungen och SC genom länkar som kunderna kunde följa. Han 

började handla med potensmedel och övergick därefter också till dopningspreparat och 

Sarms. Därför bytte han namn på hemsidan till Dopingkungen. Via ”Coconut” fick 

han kontakter att köpa potensmedel. Preparaten fanns på vissa lager, främst SC:s lager. 

Pimpinellagatan utgjorde ett lager. Ägarna bakom hemsidorna skickar preparaten. 

Lagerhållarna fick ersättning av ägarna till hemsidorna. Han har inte kapat några 

konton. Han har bekostat inköp för PK genom försäljning på PK. Vad gäller 

tramadolaffären, som han erkänt, fick han en förfrågan från en person om han kunde 

ordna fram tramadol. Eftersom han själv inte sysslat med narkotika tidigare lovade han 

att höra sig för om detta. Han blev i samband med detta kontaktad av ”Kola”, 

polacken, och förmedlade därefter kontakt med säljaren Kola och den person som 
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frågat. Den personen förmedlade vidare till köparen. Det var dock aldrig fråga om att 

importera narkotika från Polen eller någon lastbil från Polen. Han var väldigt nervös 

eftersom det var hans första narkotikaaffär, vilket också hörs på de telefonsamtal som 

åklagaren spelat upp. Han fick 10 000 kr för sin medverkan. Om det inte blivit tillslag 

där tramadolen beslagtogs hade han kanske fortsatt med narkotikaaffärer. Beträffande 

Halmstadshändelsen hade han en gemensam vän med ”Coco”. ”Coco” frågade om han 

kunde åka till Halmstad och hämta ett lager med potensmedel. Han frågade aldrig i 

detalj vad som skulle hämtas då han trodde det var potensmedel och 

förpackningsmaterial. Enbart ”Coco” visste vad som skulle hämtas. Han bad dock en 

annan person att åka till Halmstad och hämta sakerna. Han lade ut pengar och köpte 

etikettmaskin till ”Coco”, främst av den anledningen att det var fråga om tjänster och 

gentjänster. Han fick också reda på vem ”Coco” var och umgicks med vilket medförde 

att han inte ville stöta sig med denne. Vad gäller de indirekta transaktionerna från 

Flugsvamp är det så att det inte går att veta vem som haft kryptovalutan i tidigare led. 

Även om viss kryptovaluta som han gjort transaktioner med har koppling till t ex 

Flugsvamp är det inget han känner till eller varit delaktig i. Avseende samtal med hans 

mamma har det kulturell bakgrund. Mamman har alltid sagt till honom att man ska 

spara pengar. Han har ibland därför överdrivit lite med vad han tjänat för att göra 

henne stolt. Vissa översättningar av samtal med mamman stämmer inte. Sedelräknare 

och kontanter fanns inte hos hans mamma. Hannes stod som swishmottagare för PK 

och SC en kortare period. Hannes visste dock inget om dopningsverksamheten eller 

var delaktig i denna. Han hade därefter fortsatt tillgång till Hannes konto och bankID 

för att kunna handla med kryptovalutor på ett sätt som inte var spårbart. Banker ställer 

sig ofta skeptiska till kryptovalutor. Han hade också tillgång till sin lillasyster Ninas 

konton. Nina visste inte varifrån pengarna kom, det var bara han som visste det. RT 

frågade i december 2020 om han kunde packa för RT vilket han deltog i en kort period 

om två månader. Paketen som kom var påfyllning för RT och SC. Han trodde det var 

Sarms (potenshöjande preparat) eftersom större delen av utbudet på de hemsidorna 

består av Sarms, men visste alltså inte innehållet. Han tog emot paketen men hade inte 

tid att packa själv så han fixade en annan person som gjorde detta. Han körde dock 

paketen med preparat till en person. Han var regionchef på Arcus, ansvarade för 40 

medarbetare och jobbade mycket. Arcus var inte delaktigt i olaglig verksamhet. Han 
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har ingenting att göra med de preparat som påträffades i Arcus lokaler. Han är inte 

inblandad i vad som förekommit på Bandtraktorgatan. Det var han som skickade 

protonmail från Bavern1 och inte från andra protonmailsadresser. Det var vanligt att 

protonmail fastnade i ”skräpposten”. Det var ofta han inte öppnade eller läste 

skräpposten. Han är inte ansvarig för inkommande protonmail. Det finns inget som 

visar att han efterfrågat någon redovisning på excelfiler. Han använde sig av 

protonmail och Wickr för att ha en säker konversation utan insyn då det inte var lagligt 

att sälja Sarms. Yones är en kollega på Arcus. Hannes känner han via en gemensam 

vän. Han har haft viss kontakt med Sami på Arcus, men inte mycket. Han kallar alla för 

King.  

 

Yones Muhammad: 

 

Han har förmedlat narkotika samt har hanterat dopningsmedel och läkemedel. Det var 

fel gjort och han tar ansvar för det. Han har inom ramen för sitt träningsintresse fått 

kontakt med personer som hanterar potensmedel, fick erbjudande att paketera och 

posta sådant vilket han gjorde. Det var mest fråga om Sarms. Hemsidorna PK, SC och 

RT fick han kontakt med först i december 2020 och började paketera och posta för 

dem då. Det var fråga om dopningspreparat. Han gav pappan ersättning i kontanter. 

Han fick beställningar via två mailadresser som inte finns med i aktuell utredning, 

paketerade och skickade per post till kund. Han har köpt in förpackningsmaterial och 

frimärken och ibland burit sådant till Bandtraktorgatan så pappan kunde paketera 

potens och Sarms. Han fick ersättning i kontanter vilka han behöll i kontanter. 

Banan23 tillhör en oidentifierad person. Det blev väldigt mycket att göra och när han 

nämnde det för sin pappa erbjöd sig pappan att hjälpa honom. Han gav pappan 

dopningspreparat och läkemedel som skulle paketeras och postas under januari 2021. 

Detta avsåg dock en annan hemsida än PK, SC och RT och avsåg potensmedel och 

Sarms. Han gav en dator till pappan. Han deltog den 25 januari 2021 i narkotikaaffären 

genom att som tredje part förmedla den. Det var första gången han sysslade med 

narkotika. Han har ingen vetskap om narkotikaförsäljning på t ex Flugsvamp och har 

inte varit i kontakt med personer som säljer narkotika på nätet. Han har inte värvat 

Mohammed Al-Dulaimi, han har inte den positionen. Det är andra oidentifierade 
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personer som gjort detta. Den 4 februari 2021 då Mohammed Al-Dulaimi greps 

misstänkte han att han också var föremål för polisens spaning och avvecklade allting, 

även avseende Bandtraktorgatan, på så sätt att han flyttade lagret från sin bostad bad 

pappan slänga det som fanns på Bandtraktorgatan. Han började också säga 

missvisande saker i telefonsamtal. Han sade till pappan, några dagar innan 

sprängningen, att avyttra allt vilket han trodde att pappan skulle förstå. Den 15 februari 

berättade hans bror att pappan förhörts av polis. Det var därför han pratade lite 

kryptiskt om leksaker med sin mamma men mamman vet ingenting och förstod inte 

vad han pratade om. Han vet inte varför hans fingeravtryck finns på kuvertet på 

Gotland innehållande 500 narkotikaklassade tabletter. Han har haft en befattning på 

Arcus som bl a inneburit hantering av kuvert. Han har inte paketerat försändelser till 

Slite. Gällande att hans DNA finns på en plasthandske på Bandtraktorgatan, har han 

ingen förklaring. Alla hade plasthandskar eller munskydd under covidpandemin. Det 

kan också vara hans brors DNA. Efter den 27 januari slutade han använda Wickr. 

Hans användarnamn på Wickr är aliselin. I anslutning till den 4 februari diskuterades 

våg, frimärken, kuvert med också med andra, förutom banan23. Dessa saker är centrala 

i distributionen. Han och pappan mailade om privata saker, såsom köp av vitvaror. 

Arcus hade en ansträngd ekonomi och inte råd med så många användarlicenser för 

Officeprogrammet Word. Han har därför låtit andra personer på Arcus använda hans 

lösenord. Han vet inte med säkerhet var mamman bott men när han varit på 

Bandtraktorgatan har hon varit där. Han har inte hanterat protonmailsadresserna 

Fredik eller Jessica och har ingen delaktighet eller vetskap om någon narkotika på 

Pimpinellagatan. Vissa kartonger har han tagit del av men bara de som adresserats till 

honom eller Arcus. Han sade i telefonsamtal generellt till Mohammed Al-Dulaimi vad 

som gällde när man paketerar. Han har hanterat kartonger som den 4 februari. Han har 

investerat i Bitcoin ibland. Det är legala pengar som framgår i den ekonomiska 

redovisningen avseende honom. Kontantinsättningar på hans konto avser 

tillbakabetalning för lån han gett till personer genom swish. Han pratade med pappan 

om överföringar från kontot på Länsförsäkringar för att få en snabbare överföring för 

att hjälpa sin bror. Notering att vissa inbetalningar på hans konto från pappan avser 

hyra för lägenheten på Bandtraktorgatan. Sms om lön till pappan avser ersättning till 

denne avseende potens och dopning, inte narkotika. Han har tagit emot paket 
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innehållande dopningspreparat i sitt namn, adresserade till Arcus. Den 

färdigförpackade försändelsen i garderoben fick han av en oidentifierad person. De 

preparaten som påträffades och togs i beslag i fläktrummet i Arcus lokaler lade han dit 

helgen innan den 14 februari, några dagar innan de greps, efter förfrågan av annan 

person att förvara preparaten där. När pappan i ett telefonsamtal sade att mamma 

också ska få betalt eftersom hon sliter med honom syftar det på att i deras kultur är 

kvinnan hemmafru och att barnen ska hjälpa till och visa uppskattning för sin mamma. 

Mamman har inte någon kännedom om det som han och pappan gjort. Han har inte 

visat någon ampull med dopningsmedel för Mohammed Al-Dulaimi. Den handskrivna 

lappen som påträffats i hans bil är inte hans men det är pappans handstil. De 

uppspelade telefonsamtalen visar att det är flera personer som pratar om vågar.  

 

Sami Muhammad: 

 

Åklagarna har gjort gällande att alla tilltalade är solidariskt ansvariga för allt, allt är 

ihopblandat och åtalet blir mycket otydligt. Åklagarnas påståenden är grundlösa. Han 

är oskyldig. Yosef och Sabiha är helt oskyldiga. Sabiha är analfabet och kan inte hantera 

konton, internet eller datorer. Han hjälper Sabiha med allt sådant. Sabihas smycken är 

gamla och köptes eller gavs i present för många år sedan. Yosef öppnade ett konto på 

Länsförsäkringar som han fick disponera jämte ett tillhörande bankkort eftersom han 

inte själv fick öppna ett konto. Det var enbart han som disponerade kontot och kortet. 

Han förde över pengar från sina Nordea- och Swedbankkonton och använde det 

främst för att betala räkningar. Yosef visste inget om transaktionerna. Samtalet han 

ringde till Sabiha var när hon var på Ica Maxi för att handla mat och han bad henne 

köpa tejp. Angående deras samtal om frimärken, köpte Sabiha inte frimärken den 

dagen. När han i telefonsamtal sade till Yones att ge mamma 1 000 kr handlade det 

bara om att han ville att Yones skulle ge pengar till sin mamma då Yones är lite snål. 

Åklagarna har felaktigt tolkat samtal mellan honom och Yones men samtalen handlade 

inte om brott utan t ex om att Yones skulle hämta och lämna sin dotter hos dem. 

Undersökning av hans dator har visat att den senast användes då han var anhållen och 

på tid Sabiha inte var i lägenheten. Han installerade Tor den 7 januari 2021 för att kolla 

vad Jamal, som hyrde arbetsrummet, höll på med. Jamal öppnade bara skåpet när han 
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inte var i rummet och hade låst dörren till arbetsrummet. Han har inte använt 

protonmail och inte installerat appen för protonmail i sin dator. Det är uppenbart att 

någon annan styrde och använde hans dator. Datorer kan fjärrstyras. Protonmail och 

Wickr kan manipuleras. Jamal fick använda hans mobiltelefon. Hemsidan Chamaripa är 

inte en hemsida för digitala produktnycklar som IT-forensikern skrivit, det är en 

hemsida för försäljning av skor. Det är Jamal som orsakat explosionen. Han har aldrig 

haft fiender. Den narkotika som beslagtogs på Bandtraktorgatan är Jamals. Han har 

aldrig varit på marknadsplatser på nätet avseende narkotika och har heller ingen 

delaktighet i narkotikan i tabell A i stämningsansökningen. Han har inte varit delaktig 

avseende Bitcoin. I lägenheten fanns många datorer och USB-minnen då han är 

intresserad av sådant men det påträffades inget olagligt i dessa. Det påträffades enbart 

uppgifter om narkotika i en dator och det var en gammal dator han sålt till Jamal på 

dennes begäran. Han har erkänt åtalet avseende Tabell F men han har inget med 

försäljning eller marknadsplatser att göra. Beträffande det som påträffades på 

Bandtraktorgatan avseende åtalspunkten 3 – har han ingen vetskap om vad Jamal hade 

i skåpet. Det han gjorde för att hjälpa Yones, d v s med paketering och postning, var 

enbart under den korta sista tiden då Yones hade Covid och då han ändå – under hot - 

hjälpte Jamal. Han är född i Irak och tog studenten där men utbildade sig i vidare i bl a 

kemi i Iran. Han och Sabiha skilde sig 1987 men har varit ihop igen de senaste åren. De 

har bott på Bandtraktorgatan sedan Yones köpte lägenheten där i februari 2019 men de 

har inte hunnit ordna med att Sabiha folkbokförs sig där än. Sabiha har egna nycklar till 

lägenheten och de sov i sovrummet förutom vissa nätter då han sov i andra rummet 

eller i hallen när han var uppe sent på kvällarna. I några förhör uppgav han dock att 

Sabiha inte bodde i lägenheten eftersom hon inte var folkbokförd där. Det är också så 

att i deras kultur får man inte säga att man bor ihop om man är skild. Jamal heter 

egentligen Nazir men kallas för Jamal och är väl känd i Angered. Jamal är 40-50 år, 

muskulös, något längre än honom och pratar östeuropeiskt språk. Han beskrev dock 

Jamal något mindre detaljerat i förhör. Det är anmärkningsvärt att polisen inte hittat 

Jamal. Han kom att prata med Jamal i februari 2020 i samband med sjukhusbesök. 

Jamal ville hyra ett rum att arbeta i och fick hyra arbetsrummet i lägenheten på 

Bandtraktorgatan för 5 000 kr per månad från februari 2020 till februari 2021. Han kan 

ha sagt fel till polisen först angående tiden. Jamal sade att han representerar ett företag 
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och skickar prover till vårdenheter m m. Jamal var i rummet några gånger per vecka. 

Den 7 januari såg han vad Jamal hade i skåpet i arbetsrummet. När han konfronterade 

Jamal med detta och att han skulle kontakta polisen blev Jamal hotfull, visade vapen 

och uttalade dödshot mot honom och hans familj. Därefter kom Jamal inte till 

lägenheten utan gav honom instruktioner. Han började packa och posta för Jamal i 

slutet av januari, bl a tramadol. Han sade fel till polisen i förhör att Jamal var i 

lägenheten senast den 12 februari. Han har inte ändrat sina uppgifter p g a att polisen 

berättade att de haft kameraövervakning på lägenheten. Han har hjälpt Jamal med 

packmaterial och frimärken i god tro. Han lämnade kvittona till Jamal och fick pengar 

för utläggen. Att Sabiha inte sett Jamal i lägenheten beror på att han sade till Jamal att 

komma då Sabiha inte var hemma. Han har skapat excelfilen i datorn men bara gjort 

mallen, inte fyllt i några uppgifter. Han är sjukskriven till 100 % efter en hjärtinfarkt i 

juni 2020 och får inte bära tunga saker. Han har uppgett till Försäkringskassan att han 

är helt oförmögen att arbeta. Han har haft inkomst från Försäkringskassan med ca 

16 000 kr och 2 000 kr från ett företag per månad men har varit tvungen att låna 

pengar av släkten för att kunna betala hyran. När han och Yones pratar om ”kinesen” 

avser de inte Hung Tran utan det är ett skojnamn för en annan person. När de skrivit 

K avser de kebab. Han har inte installerat Wickr på sin mobiltelefon. Det kan ha gjorts 

av Jamal eller någon expert. Han är inte apelsin10. Han har aldrig använt Wickr. Han 

och Yones har pratat om andra saker, inget olagligt, i samtal som åklagaren visat. Den 

som använt protonmail i hans dator har tjyvtittat i hans mail. Han använder våg 

hemma när han bakar. Han har enbart hanterat narkotika de sista veckorna för Jamals 

räkning, under hot, och har hjälpt Yones med dopningspreparat och något annat en 

kort tid och fick ersättning med 27 000 kr. Han har packat de 65 försändelserna som 

låg i Swissair-väskan för Jamals räkning. Han fick en lista i handen av Jamal på vad som 

skulle packas.  Han har lånat Sabihas kort några gånger och köpt tejp. Det är inte han 

som skrivit de handskrivna listorna. De sålde en matta för 60 000 kr som han haft 

hemma, det var det han och Yones pratade om. Yosef fick stå som ägare för hans bil. 

Pengarna var från hans lön och från familjen. Vissa kontantinsatser på hans konto är 

från mattförsäljningen och ersättning från Jamal för hans utlägg för frimärken och 

förpackningsmaterial.  
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Sabiha Fatah: 

 

Hon är född i Irak men har bott i Sverige i ca 24 år. Hon och Sami skilde sig när de 

bott i Sverige i några år. Hon har bott i lägenheten på Bandtraktorgatan sen Yones 

köpte den men hon och Sami kom inte alltid överens så ibland vistades hon hos sina 

söner. Hon har nycklar till lägenheten och sina tillhörigheter där men innerst inne anser 

hon inte att hon bor där. Hon har dock ingen annanstans att bo. Hon låg och sov vid 

sprängningen den 15 februari. Att hon sade till polisen att den 14-15 februari var första 

gången hon bodde i lägenheten beror på att hon är rädd för polis och mådde dåligt. 

Hon sov i sovrummet där dubbelsängen och hennes tillhörigheter finns. Hon vet 

ingenting om narkotikan och övriga preparat som påträffades i lägenheten. Vad hon 

vet har ingen annan använt hennes mobiltelefon men den har legat tillgängligt i 

lägenheten. Sami har inte pratat om någon Jamal/Nazir och hon har inte sett någon 

annan man i lägenheten som skulle kunna vara Jamal. Sami pratar inte med henne om 

arbete, han är fåordig. Hon vet inte vad Sami har gjort i hans arbetsrum. Plånboken av 

märket LouisVuitton och kontanterna däri är hennes. Hon har sparat ca 500 kr varje 

månad i flera år för att kunna resa och besöka sin syster. Sami hjälpte henne varje 

månad och tog ut hennes pengar från hennes konto och lade dem i en låda eller i byrån 

för hon kan inte ta ut med kort själv. Hon kan varken läsa eller skriva. När Sami varit 

frihetsberövad har Yosef och väninnor hjälpt henne med ekonomin. Hon får in ca 

8 000 kr från Försäkringskassan varje månad och utgifterna är vardagliga saker som 

mat och kläder. Hon känner inte till övriga transaktioner på sitt konto. Sami 

disponerade hennes och Yosefs kort och även hennes ICA-kort. Sami handlade ibland 

med hennes kort, främst mat. Hon har aldrig hjälpt Sami att köpa något. Den 24 

augusti 2020 ringde Sami henne när hon var och handlade mat och bad henne köpa 

tejp. Hon gjorde det och trodde det var tejp till hemmet. Det var den enda gången hon 

köpt tejp. Om hennes mobiltelefon visat att hon varit i rörelse samtidigt som ett flertal 

kvitton visar att det köpts tejp, beror det på att hon vistas och rör sig mycket i 

Angered; promenerar, träffar väninnor, tränar m m. Hon tyckte inte det var något 

konstigt när Sami bad henne köpa 200 frimärken. Hon har inget förvärvsarbete. 

Normalt liv på Bandtraktorgatan är att lagar hon mat, städar samt tar hand om sina 

barn och barnbarn. Samis arbetsrum går hon dock inte in i. Det kan dock hända att 
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barnbarnet leker där med leksaker och då är hon också där inne. Hon har inte tittat i 

dubbelgarderoben i det rummet. Män från deras hemland vill inte att deras kvinnor ska 

lägga sig i männens saker. Hon har inte lagt märke till om Sami burit på någon väska 

när han går ut och in. Hon har inte varit med i bilen när Sami postat försändelser. De 

smycken som har beslagtagits har hon fått från sin mamma och haft i 30 år, en ring är 

Samis som han fick i gåva av hennes familj när de gifte sig och några smycken har hon 

fått av barnen på mors dag. Hon minns inte vad hon och Yones pratade om i 

telefonsamtal efter det att Sami gripits, hon tog lugnande medel. Sami har ägnat sig en 

del åt inköp och försäljning av elartiklar, såsom gräsklippare och matassistent, det är en 

hobby han har.  

 

Hannes Örneke Karlsson: 

 

Han är en vanlig kille. Han jobbade på Lindex och tränade. Hans föräldrar skilde sig 

för några år sedan. Det bara blev så att han var skriven hos sin pappa men bodde hos 

mamman. Hans mamma kom helt att sakna medel och han fick försörja dem, även 

hans bror. Han var i stort behov av snabba pengar. I slutet av 2019 kom han i kontakt 

med en person som behövde låna ett bankkonto för att hantera bitcoins. Han lånade ut 

sitt konto för 2 000 kr per månad till april 2020. Han gjorde likadant i juni och lånade 

även då ut sitt bankID för 4 000 kr per månad till december 2020, därefter har han haft 

sitt bankID själv. I september/oktober blev han tillfrågad att ta emot små paket. Han 

trodde det var Viagra, potensmedel. Han fick första paketet i november. Han har 

hämtat ut sammanlagt 10 paket vid fyra tillfällen. Han hade kontakt via Wickr om 

hämtning och lämning av paketen, varav sista överlämningen skedde i ett 

parkeringsgarage i Kungsbacka. Då fick han en Clas Ohlsonpåse med en etikettskrivare 

i. Han funderade inte så mycket på varför paketen skulle gå genom honom, han 

behövde pengar, och de hade enbart pratat om viagra och potens. Han fick 3 000 kr 

för mindre paket och 5 000 kr för större. I januari 2021 tillfrågades han om han ville 

paketera, dock oklart vad. Han skulle få 10 000 kr per månad. Det skulle börja med en 

provmånad. Den 3 februari åkte han till Halmstad för att hämta, som han trodde, några 

få paket, men det visade sig vara många paket. Han tog hem paketen, öppnade lite och 

såg att det var narkotika. Den 7-11 februari paketerade och postade han ändå trots att 
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han blev rädd när han såg att det var narkotika men bad därefter att få sluta. Han 

postade ett paket även den 12 februari som han glömt dagen innan. Han packade och 

skickade ca 10 paket med narkotika. Det var små mängder narkotika i varje 

försändelse. Dopningsmedlen lämnade han till annan person. De sade att han fick sluta 

men att de behövde någon annan som kunde packa. Han använde skrivaren som 

påträffades hemma hos honom för att skriva ut etiketter till de kuvert han skulle posta. 

Han behövde fortfarande pengar och tänkte att han kunde packa Sarms i stället. Han 

använde själv steroider då, det var det som påträffades på nattduksbordet, och är inte 

alls samma preparat som påträffades i övrigt i hans lägenhet. Vissa bankkonton 

öppnade han, på begäran, för att annan person skulle få använda. Ibland gjorde han 

pengatransaktioner på sina konton på begäran av annan med annans pengar. Detta 

skedde främst under år 2020 men juni-december då han lånat ut sitt bankID utförde 

han inga transaktioner på sina konton. Han blev tillsagd att ange mailadressen bavern1 

när han blev tillsagd att öppna ett kryptokonto. Det som satts in via swish tror han 

avsåg handel med bitcoin. Han misstänkte inte att transaktionerna på hans konton var 

olagliga. Han visste inte att hans swish var angivet på PK. Han har aldrig varit inne på 

Flugsvamp. Han hade en kontakt i sin mobiltelefon med namnet Hung. Det är pinsamt 

att ta del av utredningen i målet. Han känner sig som en idiot som var väldigt naiv och 

gjort ett flertal saker åt andra personer och på andra personers begäran men när det 

hände hade han ingen anledning att misstänka något. Han kanske dock anade att något 

var skumt men att det i så fall handlade om potensmedel eller liknande.  När han 

upptäckte att det var narkotika han hämtat i Halmstad googlade han på Pregabalin för 

att se vad det var, han visste inte så mycket om narkotiska preparat. Han tjänade 20-

30 000 kr totalt på att låna ut kontona, 5 000 kr för att hämta i Halmstad och ca 7 000 

kr för att hämta ut paket. Han fick inget för paketerandet.  

 

Mohammed Al-Dulaimi: 

 

Han är född och uppvuxen i en by i Irak och kom till Sverige 2014 på anknytning till 

sin fru. De har ett gemensamt barn. Han studerade till och med högstadiet i Irak och 

har studerat en del SFI i Sverige. Han kan inget om teknologi såsom datorer och 

internet. Han har inga krypterade appar. Han har svårt att hitta arbete här p g a 
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bristfällig utbildning och låg kunskap i svenska språket. Han var inskriven på 

arbetsförmedlingen som hänvisade honom till Arcus. Han fick ett arbete på 

bemanningsföretag men blev uppsagd i samband med pandemin i slutet av sommaren 

2020. Han har inga tillgångar, bankkonton eller kort i Sverige. Fyra dagar innan han 

greps den 4 februari lämnade en person som han litade på varor hos honom som han 

skulle förvara i sin bostad i tre-fyra veckor. Han skulle också förvara två-tre stängda 

kartonger i sin bil till dagen efter. Han fick uppgiften att det var fråga om medel mot 

håravfall och viktminskning och hade ingen anledning att ifrågasätta detta. Han har 

inte använt eller hanterat preparaten. Han har inte fått någon ersättning.  

 

De tilltalade; släktskap, bostad, telefonnummer, mailkonton, användarnamn  

m m 

 

Tingsrätten gör inledningsvis följande bedömningar av de tilltalades relationer till 

varandra, bostäder, mobiltelefonnummer, protonmailsadresser, användarnamn på 

Wickr m m samt anknytning till Arcus som är ett företag som på olika sätt hjälper 

personer att komma in på arbetsmarknaden. Dessa omständigheter är av avgörande 

betydelse eftersom åklagarens utredning och bevisning i väsentlig mån utgår 

från/bygger på dessa.  

 

Följande är utrett   

 

Sabiha Fatah och Sami Muhammad är föräldrar till Yones Muhammad och Yosef 

Isaksson (f d Muhammad, se åtalspunkten 8) samt var tidigare gifta. Sami Muhammad 

bor på Bandtraktorgatan 1 i en bostadsrättslägenhet som ägs av Yones Muhammad 

och har arbetat som handledare på Arcus. Sami Muhammad hade mobiltelefonnummer 

0739894530 och 0703789432. Sabiha Fatah har ingen känd koppling till Arcus. Sabiha 

Fatahs mobiltelefonnummer är 0762608729. 

 

Yones Mohammad bor på Fräkne Gränd i Kungälv, är gift med Suha, har en bil av 

märket Kia och har arbetat som handledare på Arcus.  Yones Mohammed hade 
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mobiltelefonnummer 0700770406 och 0761470288. Yones Mohammad känner också i 

vart fall Hung Tran. 

 

Hung Tran är född i Hongkong men kommer från Vietnam. Hung Tran är son till 

Marianne Nguyen (se åtalspunkten 6) och bror till Nina Tran (se åtalspunkten 7). Hung 

Trans dåvarande flickvän heter Julia. Hung Tran bodde aktuell tid på Hagabergsvägen 

31 i utkanten av Uddevalla och har arbetat som områdeschef på Arcus.  Hung Tran 

hade mobiltelefonnummer 0736785827 och 0793006528, protonmailadress 

bavern1@protonmail.com och användarnamnet afrika4ever på Wickr. Hung Tran 

känner i vart fall Yones Mohammad och Hannes Örneke Karlsson. 

 

Hannes Örneke Karlsson är folkbokförd på sin pappas adress men bor hos sin 

mamma på Åtorpsvägen i Lerum. Han har ingen koppling till Arcus. Han hade 

mobiltelefonnummer 0721778719 och 0734248575 och mailadress 

georgcarlsson@hotmail.com och användarnamnet mufujones på Wickr.  

 

Mohammed Al-Dulaimi är gift med Linda och bor på Pimpinellagatan i Angered. Han 

var deltagare på Arcus. Han använder två bilar, en brunröd och en vit BMW med 

registreringsnummer RZR947 respektive TUD242. Han hade såvitt är av intresse 

mobiltelefonnumret 0764044420. 

 

Tingsrätten gör följande bedömningar avseende vissa tilltalades bostad, protonmailsadress och 

användarnamn på Wickr 

 

Åklagarna har påstått att tilltalade bott respektive haft protonmailsadresser och 

användarnamn på Wickr på sätt som framgår av nedan ställda frågesatser. Respektive 

tilltalad har bestritt riktigheten i påståendena. Det kan inledningsvis konstateras att i 

målet aktuella användarnamn på Wickr och protonmailsadresser har inbördes likheter 

som starkt talar för en koppling mellan användarna som inte kan förklaras av tillfälliga 

omständigheter. 

 

Bodde Sabiha Fatah också i lägenheten på Bandtraktorgatan 1? 
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Sabiha Fatah har lämnat uppgifter som visar att det är uppenbart att hon också bodde i 

lägenheten. Det kan dock konstateras att hon själv ändå inte uttryckligen vill uppge 

eller anser att hon faktiskt bodde där. Utredningen om mastpositioner avseende  

Sabiha Fatahs mobiltelefon och mobiltrafik ger slutsatsen att hon bodde i lägenheten. 

Av åberopad kameraövervakning framgår att Sabiah Fatah mellan den 22 januari och 

den 14 februari 2021 gick in och ut från lägenheten en till två gånger per dag, vilket 

leder till samma slutsats. Härtill kommer att det av utredningen framkommit att Sabiha 

Fatah hade kläder, plånbok och smink i lägenheten samt att hon vid gripandet hade en 

nyckel till ytterdörren och en nyckel till den postlåda som tillhör lägenheten. Härtill 

kommer också att Yones Muhammad i förhör under förundersökningen uppgett att 

han äger bostadsrätten på Bandtraktorgatan men att hans bägge föräldrar, Sabiha och 

Sami, bor där, samt vid huvudförhandlingen uppgett att Sabiha Fatah varit i lägenheten 

när han hälsat på där. Det kan också konstaterats att både Sami Muhammad och Yosef 

Isakson uppgett att Sabiha Fatah bodde i lägenheten samt att samma förhållande 

framgått av vittnet Therese Johanssons uppgifter.  Tingsrätten anser därmed att det är 

klarlagt att även Sabiha Fatah bodde i lägenheten. Vad Sabiha Fatah i övrigt anfört 

medför ingen annan bedömning. 

 

Har Sami Muhammad haft protonmailsadresserna jessica.fredriksson@protonmail.com 

och fredrik.ljungberg.info@protonmail.com samt användarnamnet apelsin10 på 

Wickr? 

 

Åklagarens utredning visar att i samband med att Sami Muhammad greps beslagtogs  

bl a hans mobiltelefon och dator från lägenheten på Bandtraktorgatan. Vidare att 

användarkontot för datorn är Sami Muha som ostridigt är Sami Muhammads och att 

webbhistorik visar att det gjorts besök samt inloggningar på protonmailskontona 

jessica.fredriksson@protonmail.com och fredrik.ljungberg.info@protonmail.com. 

Webbhistoriken visar också att mindre än en minut efter att datoranvändaren hade 

varit inloggad på jessica.fredriksson@protonmail.com loggade datoranvändaren vid ett 

tillfälle in på sami.muha@gmail.com. I datorn påträffades också redovisningsfiler i 

excel med bäring på preparat m m varav en innehöll redovisning avseende ”Jess” och 
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”Fred” som inte kan avse annat än förkortningar av ovanstående protonmailsadresser. 

Sami Muhammads mobiltelefon var vid tillfället inloggad på användarkontot apelsin10 

på Wickr. Tingsrätten anser därmed att åklagarna har bevisat att Sami Muhammed 

använt de ovanstående protonmailsadresserna och är apelsin10 på Wickr. Tingsrättens 

bedömningar ovan förändras inte heller av de invändningar som framförts från Sami 

Muhammads sida avseende påståendena om Jamal, som tingsrätten återkommer till 

nedan.  

 

 

Har Yones Muhammad haft protonmailsadressen 

fredrik.ljungberg.info@protonmail.com och användarnamnet banan23 på Wickr? 

 

Åklagarna har lagt fram utredning som visar att fredrik.ljungberg.info, som brukats av 

Sami Muhammad, vid flertalet gånger har skickat mail till sig själv. Utredningen ger 

vidare stöd för att jessica.fredriksson, som också brukats av Sami Muhammad, vid vissa 

tillfällen har skickat mail till fredrik.ljungberg.info. Vid ett av dessa tillfällen har 

jessica.fredriksson skrivit ”Tjena chefen! Bifogar redovisningen” och bifogat en excelfil 

som fanns i Sami Muhammads dator. Därefter vidarebefordrade fredrik.ljungberg.info 

mailet till bavern1@protonmail.com, som ostridigt var Hung Trans protonmailskonto. 

Genom information från mobiltömningar är det visat att Sami Muhammad vid ett 

tillfälle skrev i sms till Yones Muhammad att han hade ”mailat antalet”. Strax innan 

smset hade jessica.fredriksson mailat en excelfil till fredrik.ljungberg.info och beskrivit 

att filen skulle visa ”totala antal”. Vidare har det vid något tillfälle har skrivits ”king” 

mellan Hung Trans protonmailskonto och fredrik.ljungberg.info. Vid ett tillfälle 

skickades det ett mail från fredrik.ljungberg.info till ett annat protonmailskonto, med 

en bifogad pdf-fil som åklagarna har visat att Yones Muhammad var författare av. 

Tingsrätten finner att det genom de nu nämnda omständigheterna är bevisat att Yones 

Muhammad har brukat protonmailskontot fredrik.ljungberg.info tillsammans med 

Sami Muhammad. 

 

Åklagarens utredning visar att Hung Tran genom sitt användarnamn afrika4ever på 

Wickr haft ett flertal konversationer med banan23 på Wickr om 
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omständigheter/händelser som också haft koppling till vad Hung Tran och Yones 

Muhammad i nära anslutning pratat om i flera vanliga samtal på deras mobiltelefoner 

och vad som ostridigt därefter skett mellan Hung Tran och Yones Muhammad, t ex 

om att Hung Tran skulle hämta våg och frimärken på viss tid. Utredningen visar också 

att Hung Tran haft konversationer på Wickr med banan23 om banan23:s Kia samt att 

Hung Tran och Yones Muhammed kallar varandra för king/kingen och att så även 

skedde i Hung Trans konversationer med banan23. Tingsrätten anser därmed att 

åklagaren har bevisat att det är Yones Muhammed som är banan23.  

 

Tingsrättens bedömningar ovan förändras inte av de invändningar som framförts från 

Yones Muhammads sida. 

 

Har Mohammed Al-Dulaimi haft protonmailsadressen 

anna.beckham@protonmail.com? 

 

Genom den skriftliga bevisningen är det utrett att protonmailskontot anna.beckham 

registrerades samma dag som Mohammed Al-Dulaimi hade ett möte på Arcus kontor 

och det togs ett foto på inloggningsuppgifterna till anna.beckham-kontot genom 

Mohammed Al-Dulaimis mobiltelefon. Vidare att det första mailet, som var ett 

välkomstmail, inkom till anna.beckham endast minuter innan nyss nämnda foto togs. 

Därtill beslagtogs flertalet adressetiketter och beställningslistor i Mohammed Al-

Dulaimis bostad som motsvarade beställningslistor som hade inkommit på protonmail 

till anna.beckham. Tingsrätten anser att det genom utredningen är klarlagt att 

Mohammed Al-Dulaimi hade tillgång till anna.beckham-kontot från tidpunkten då 

kontot skapades. Vidare anser tingsrätten att åklagarna har bevisat att det har varit 

Mohammed Al-Dulaimi som, efter kontots skapande, har använt sig av 

protonmailsadressen anna.beckham. Vad Mohammed Al-Dulaimi anfört medför ingen 

annan bedömning. 

 

Organiserad omfattande verksamhet 
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Åklagarna har genom den omfattande utredningen rörande främst beslag, 

penningtransaktioner, beställningar, försäljningsinformation, konversationer och 

rollfördelning visat på en välorganiserad och affärsmässigt upplagd organisation för 

försäljning av narkotika, dopningsmedel och läkemedel. Vidare att organisationens 

syfte har varit att tjäna pengar på verksamheten och att verksamheten under relativt 

kort period har omsatt stora summor. Det har även visats att till verksamheten har 

knutits personer som bidragit med att försvåra för myndigheter att kontrollera 

penningströmmarna och varifrån pengarna härrör samt att verksamheten haft en 

omfattande kontanthantering. Åklagarna har presenterat en robust utredning för under 

vilken tid och i vilken omfattning försäljning och leverans skett samt vad denna 

försäljning inbringat för intäkter.  

 

Det kan noteras att aktuell del av åtalet, tekniskt sett, delats upp i tre åtalspunkter där 

narkotika, dopningsmedel och läkemedel behandlats i en punkt för sig, avseende 

vardera av de tre slagen preparat.  Det kan dock konstateras att gärningarna i de tre 

åtalspunkterna i allt väsentligt är desamma, både avseende åtalad period, 

tillvägagångssätt och i flera delar även de tilltalade samt att den organiserande 

omfattande verksamheten alltså i princip under samma period parallellt sysslat med 

narkotika, dopningsmedel och läkemedel.  

 

Tingsrätten bedömer vidare att det är uppenbart att tilltalade som varit organisatörer, 

förmedlare samt agerat lagerhållare, paketerare och postare haft insikt att det varit fråga 

om en omfattande organiserad verksamhet och i vart fall haft viss insikt i 

uppbyggnaden och strukturen. Samtliga tilltalade som döms (se nedan) har också haft 

en för organisationen avgörande och viktig funktion och ska därför tillsammans och i 

samförstånd som medgärningsmännen hållas ansvariga för att olovligen bjudit ut och 

sålt respektive preparat samt under de tider åklagarna påstått (sid 4, 8, 10, 19 och 20 i 

bilaga 1). Vad gäller Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-Dulaimi ska deras 

delaktighet avseende tabell E respektive K, i enlighet med vad åklagarna gjort gällande, 

dock begränsas till 1/5 respektive 57 %. De tilltalade har däremot haft olika roller 

vilket ska tas hänsyn till vid straffmätningen. Tingsrätten återkommer nedan till de 

olika rollerna.  
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Ytterligare en försvårande omständighet är att det har bedrivits ett välfungerande 

samarbete mellan olika organisationer som sysslat med denna typ av verksamhet och 

att de därigenom kunnat utnyttja varandra när det gäller inköp av narkotika, 

dopningsmedel och läkemedel men även vad gäller lagerhållning, paketering och 

postning av försändelser.  

 

Tingsrätten anser också att det som framgår av tingsrättens redovisning av åklagarnas 

sakframställning i övrigt i allt väsentligt är bevisat genom åklagarens omfattande 

utredning. Det kan också konstateras att de tilltalade i vissa delar har erkänt 

gärningarna. Det som erkänts vinner stöd av utredningen och avser hantering av 

preparat som påträffats och tagits i beslag, dock har de tilltalade anfört att de haft mer 

begränsade roller/inflytande än vad åklagaren påstått. Vad gäller åtalet avseende 

narkotika som har förnekats kan konstaterats att beställningar, lagerhållning, paketering 

och postning samt övrig hantering har gått till på samma eller liknande sätt som de 

erkända delarna vilket medför att tingsrätten anser att det inte finns någon annan rimlig 

förklaring än att dessa gärningar också skett i verksamheten av de tilltalade på sätt 

åklagaren påstått.  

 

Tingsrätten går närmare in på bedömningar avseende de specifika påståendena mot 

varje tilltalad nedan. 

 

Preparatens sort, mängd och värdering 

 

Som nämnts avser åtalet de preparat som tagits i omfattande beslag på sätt framgår av 

tabellerna i gärningsbeskrivningarna (Tabell B-D, F-J och L-N). Vad åklagaren påstått 

om dessa preparats sort, mängd och värdering har inte ifrågasatts av de tilltalade. 

Tingsrätten har heller ingen anledning att ifrågasätta detta. 

 

Åtalet avser också påståenden om preparat som inte har beslagtagits men som framgår 

av utredningen, främst den omfattande delen om beställningar via protonmail (Tabell 

A, E och K). Tingsrätten anser genom sammanställningar av protonmail jämfört med 

81



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 

DOM 
2022-04-20 

 Mål nr: B 2009-21 
B 2591-21 
B 4527-21 

 
 
 
överensstämmande beslag, inventeringslistor, worddokument, beslagtaget paket i Slite 

på Gotland, kopplingar till de aktuella hemsidorna och aktuella protonmailsadresser 

som använts av tilltalade, att det är utrett att även den sort och mängd hanterats på sätt 

åklagarna gjort gällande i dessa delar. Vad gäller mängden och även värderingen i dessa 

delar har åklagaren gjort gällande att detta är mycket försiktigt tilltaget. Tingsrätten 

saknar anledning att ifrågasätta även detta påstående. Tingsrätten har här också beaktat 

att försäljningsinformationen begränsats till den information som gått att utläsa ur 

påträffad skriftlig bevisning, trots att det finns bevisning för försäljning även under 

annan tidpunkt. Med beaktande av det anser tingsrätten att påstådda volymer och 

inbringade intäkter redan inbegriper tillräckliga säkerhetsavdrag och att ytterligare 

avdrag inte ska ske.  

 

Specifika påståendena mot de tilltalade 

 

Tingsrätten gör följande bedömningar av påståendena gentemot varje tilltalad, alltså 

utöver vad tingsrätten redan funnit bevisat enligt ovan det vill säga ett gemensamt 

ansvar som medgärningsmän för de tilltalade som dömts, avseende bjudit ut och sålt 

respektive preparat. 

 

Sabiha Fatah (sid 7, 17, 18 och 22 i bilaga 1) 

 

Som tingsrätten redogjort för ovan är det klarlagt att Sabiha Fatah också bodde i 

lägenheten på Bandtraktorgatan 1. Detta förhållande är starkt graverande för henne, 

främst på grund av de omfattande mängder preparat som påträffats i lägenheten, 

liksom mängderna förpackningsmaterial och en förhållandevis stor summa kontanter. 

Det är också klarlagt, förutom att lägenheten var en lagerplats för preparaten, att det 

skedde paketering av preparaten i lägenheten och att paketen/försändelserna därefter 

postades till beställarna. Detta förhållande är också graverande för Sabiha Fatah. Det 

kan dock konstateras att preparaten förvarades i en låst garderob i ett rum som det 

framgått disponerades av främst Sami Muhammad. Vidare att Swissair-väskan och 

nylonkassen med preparat förvarades dolt bland en mängd andra saker i en 

garderob/skrubb i lägenheten och att den Swissair-väskan frekvent användes av Sami 
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Muhammad. Härtill kommer att det inte är Sabiha Fatah som äger lägenheten. 

Eftersom Sabiha Fatah bodde i lägenheten håller tingsrätten det för osannolikt att hon 

helt har undgått att det i vart fall skett paketering i lägenheten och att 

paketen/försändelserna därefter har tagits från lägenheten. Tingsrätten anser dock att 

det inte är tillräckligt bevisat att Sabiha Fatah själv deltagit i lagerhållningen 

paketeringen eller postandet eller i övrigt haft insikt i verksamheten. Inte heller 

påståendet om tillhandahållande av bankkonto m m då det framgått att hon inte klarat 

sådana uppgifter och att det främst var Sami Muhammad som skötte sådant åt henne. 

Det är inte heller tillräckligt bevisat att Sabiha Fatah tillåtit lagerhållning av preparaten 

eller haft den rådighet över lägenheten eller preparaten som krävs för straffansvar. Vad 

gäller pengarna som fanns i hennes plånbok i garderoben i arbetsrummet är oklart 

vems pengar det var. Åtalet mot Sabiha Fatah avseende påståendena om 

gärningsmannaskap ska därmed helt lämnas utan bifall.  

 

Det finns dock ytterligare omständigheter som är graverande för Sabiha Fatah, främst 

enligt följande. Det har framgått att Sabiha Fatah var med i bilen när Sami Muhammad 

postade paket den 13 januari 2021, att hon var beredd att köpa ett stort antal frimärken 

på Sami Muhammads begäran och att hon köpt tejp vid ett tillfälle. Tingsrätten anser 

dock inte heller att det lagts fram bevisning i denna del som skulle kunna vara 

tillräckligt stöd för påståendet om medhjälp. Åtalet avseende Sabiha Fatah ska därför 

helt lämnas utan bifall.  

 

Mohammed Al-Dulaimi (sid 18 och 23 i bilaga 1) 

 

Det är till en början utrett att omfattande beslag av dopningsmedel och läkemedel 

gjordes i Mohammed Al-Dulaimis bil när polis stoppade den på Angeredsbron den 4 

februari (tabell G och N) och med anledning därav vid husrannsakan kort efter samma 

dag, att omfattande beslag av dopningsmedel och läkemedel också gjordes i hans 

bostad på Pimpinellagatan (tabell H, I och N).  
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Tingsrätten anser att utredningen visar att det är klarlagt att Mohammed Al-Dulaimi 

har haft en väsentligt större delaktighet och vetskap avseende verksamheten och 

preparat än vad han själv velat vidgå. 

 

Av telefonsamtal mellan Hung Tran och Yones Muhammad den 19 januari 2021 

framgår bl a att de pratat om hur Yones Muhammad skulle visa en man, som 

uppenbart är Mohammed Al-Dulaimi, hur man gör, att hjälpa mannen med inköp av 

etikettskrivare och förklara hur det fungerar med kvitton samt att Hung Tran 

uppmanade Yones Muhammad att köpa en knarkvåg till mannen och att säga till 

mannen att spara alla kvitton eftersom Hung Tran skulle ge det till RT. Några timmar 

senare samma dag ringde Yones Muhammad till Mohammed Al-Dulaimi. Av samtalet 

framgår att Yones Muhammad förklarade ett flertal saker för Mohammed Al-Dulaimi; 

att det var bra att de gjorde inköp direkt så att de kunde skicka kvitton innan 

månadsskiftet för att få ersättning för inköpen, att lönen skulle komma in i början av 

månaden, att Mohammed Al-Dulaimi behövde en krypterad mail som polisen inte kan 

se, en etikettskrivare för att kunna skriva folks adresser, en speciell våg, blåa kuvert till 

postning och små burkar att skriva preparatnamn på för att hålla ordning när en order 

kom in. Det pratades också om testosteron. Yones Muhammad skickade samma dag 

länkar på Whatsapp till Mohammed Al-Dulaimi med etikettskrivare och en sådan våg 

de pratat om samt till produktsidan för orala steroider på RoidTechs hemsida. Den 20 

januari 2021 ungefär mellan kl 15 och 16 möttes Yones Muhammad och Mohammed 

Al-Dulaimi på Arcus kontor på Västra gatan i Kungälv. Vid en senare undersökning av 

Mohammed Al-Dulaimis telefon påträffades ett foto av en handskriven lapp med 

inloggningsuppgifter till protonmailskontot anna.beckham@protonmail.com. Av 

metadata har framkommit att fotot togs med Mohammed Al-Dulaimis mobiltelefon kl 

15.35 den 20 januari 2021 på adressen till Arcus kontor i Kungälv. Vid en 

genomsökning av det protonmailskontot framkom att det första mailet som mottogs 

var från samma datum kl 14.34 och var ett välkomstmail som man får när ett nytt 

konto registreras.  

 

Av telefonsamtal den 25 januari 2021 där Yones Muhammad ringde Mohammed Al-

Dulaimi framgår att de diskuterade när Mohammed Al-Dulaimi skulle börja arbeta, att 
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det var bäst den 1 februari så det inte blev problem med kalkyleringen, att Yones 

Muhammad sade att han skulle få grejerna då och lämna till Mohammed Al-Dulaimi 

och påminde denne om apparaten och våg samt uppmanade att direkt placera sakerna i 

påsar när denne fått dem så Mohammed Al-Dulaimi kunde börja jobba direkt, vilket 

Mohammed Al-Dulaimi svarade jakande på. I telefonsamtal den 27 januari 2021 

framgår att Yones Muhammad och Mohammed Al-Dulaimi bekräftade att Mohammed 

Al-Dulaimi skulle börja jobba från och med den 1 februari och bestämde att de skulle 

träffas innan det och iordningställa allt. Mohammed Al-Dulaimi sade i detta samtal 

också att hans plan med arbetet var att när posten kommer in placerar han i kuvert och 

så skickar han. Av telefonsamtal mellan Hung Tran och Yones Muhammad framgår 

också att de pratade om att en person häktas och att Yones Muhammed måste tömma 

sitt lager som han hade i Kungsbacka och att lämna saker hos en kille i Gamlestan. Av 

spaningsuppgifter, vilket bekräftats av vittnet Roger Nilsson, har framgått att polis sett 

att saker flyttats till Mohammed Al-Dulaimis bostad på Pimpinellagatan den 29 januari 

av Yones Muhammad i en svart påse och en brun kartong från dennes bostad. Av 

husrannsakan i Mohammed Al-Dulaimis bostad har också framkommit att det redan 

fanns preparat där innan Mohammed Al-Dulaimis bil stoppades den 4 februari på 

Angeredsbron och att det fanns mer preparat än den mängd Yones Muhammad 

flyttade över. Detta visar att det flyttas preparat till Mohammed Al-Dulaimis bostad 

före den 4 februari.  

 

Av vittnet Malin Bäckströms uppgifter är klarlagt att Mohammed Al-Dulaimi den 4 

februari vid två tillfällen postade i postlådor. Det kan konstateras att preparaten i 

bostaden fanns på flera platser, organiserade, uppsorterade och märkta. Härtill kommer 

att det påträffats beställningslistor, adressetiketter med namn samt använda 

plasthandskar i Mohammed Al-Dulaimis bostad samt att hans, jämte Yones 

Muhammads, fingeravtryck påträffades på ett vadderat kuvert med namnetikett 

innehållande dopningsmedel. Utredningen har också visat att Mohammed Al-Dulaimi 

har mottagit beställningar via anna.beckham-kontot och skickat vidare till Yones 

Muhammad. Det har även genom de finansiella utredningarna framkommit att 

Mohammed Al-Dulaimi den 2 februari 2021 mottog en swishbetalning från Yones 
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Muhammad om 2 250 kr två timmar efter det att Hung Tran fört över motsvarande 

belopp till Yones Muhammad.  

 

Tingsrätten anser sammantaget genom ovanstående omständigheter bevisat att 

Mohammed Al-Dulaimi från den 20 januari till och med den 4 februari 2021 agerat 

som lagerhållare, paketerare och postare och i övrigt agerat som åklagaren påstått i 

gärningsbeskrivningarna på sid 18 respektive 23 i bilaga 1 dock förutom påståendena 

om förvärvande och anskaffande.  

 

Tingsrätten anser att enbart av samtalet den 19 januari 2021 med Yones Muhammad 

som bl a följdes upp genom att Mohammed Al-Dulaimi fick ett protonmailskonto, 

måste det ha stått klart för Mohammed Al-Dulaimi vilken typ av verksamhet han skulle 

delta i. Därefter har det varit ett flertal kontakter med Yones Muhammad om 

arbetssätt, hjälpmedel, förhållningsorder, användande av krypterad mail m m. Det har 

varit fråga om omfattande mängder preparat som dessutom varit välorganiserade och 

märkta. Det har varit fråga om ett antal moment bl a lagerhållning, paketering och 

postning. Tingsrätten anser att det är uppenbart att Mohammed Al-Dulaimi begått 

gärningarna med uppsåt och avseende exakt sort och mängd, i vart fall med 

likgiltighetsuppsåt. Gärningarna är därmed bevisade med ovan redovisade undantag. 

Vad Mohammed Al-Dulaimi anfört medför ingen annan bedömning. Gärningarna ska 

bedömas som åklagaren gjort.  

 

Hannes Örneke Karlsson (sid 9, 18, 22 och 23 i bilaga 1) 

 

Tingsrätten uppfattar att Hannes Örneke Karlsson erkänt påståendena avseende 

narkotika (sid 9 i bilaga 1), dock att han inte känt till att det hanterades brottsliga 

pengar på hans bankkonton. Vidare att Hannes Örneke Karlsson beträffande 

påståendena om dopning och läkemedel har vidgått de faktiska omständigheterna som 

gjorts gällande mot honom, förutom det om att ha varit underleverantör, men bestritt 

ansvar för brott p g a bristande uppsåt avseende preparaten.  
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Vad Hannes Örneke Karlsson erkänt respektive vidgått stöds av utredningen bl a enligt 

följande. De i beslag tagna preparaten som framgår av tabell C, D, G, H, M, N. Att 

Hannes Örneke Karlsson på Hung Trans uppmaning den 3 februari åkte och hämtade 

paket m m i Halmstad stöds också av Wickr-konversationer innan och efter den 

genomförda resan mellan Hung Tran och Hannes Örneke Karlsson samt GPS-

information från Hannes Örneke Karlssons mobiltelefon. Genom utredning från Post 

Nord har framgått att Hannes Örneke Karlsson hämtat ut paket flera gånger. Vidare 

genom utredningen om att Hannes Örneke Karlsson hämtat ut tre paket den 4 februari 

innehållande dopningsmedel varav ett postats i Jönköping samt överlämnade dessa 

samma kväll till Hung Tran i ett parkeringsgarage. Hannes Örneke Karlsson fick 

samtidigt en blå påse med en etikettskrivare som han tog hem. Av utredningen framgår 

också att Hannes Örneke Karlsson hämtade ut paket med dopningsmedel och 

läkemedel första gången den 4 november 2020, att det rör sig om 10 paket och fyra 

tillfällen. Det har också framgått att Hannes Örneke Karlsson postade tre försändelser 

i Lerum den 12 februari. Att Hannes Örneke Karlsson även paketerade preparat 

hemma stöds också av Wickr-konversationer mellan Hannes Örneke Karlsson och 

Hung Tran den 5 och 9 februari 2021 samt att det vid husrannsakan den 12 februari i 

Hannes Örneke Karlssons bostad också påträffades förpackningsmaterial och 280 

frimärken. De finansiella utredningarna ger även stöd för erkännandet om 

tillhandahållandet av bankkonton. Gärningarna är därmed objektivt sett bevisade. 

Angående påståendet om underleverantör konstaterar tingsrätten att detta inte närmare 

förklarats av åklagaren men t ex att ta emot preparat från en person med överordnad 

roll i verksamheten och tillse att preparaten förs vidare till andra anser tingsrätten kan 

omfattas av detta begrepp.  

 

Tingsrätten gör följande överväganden om Hannes Örneke Karlssons uppsåt. 

 

Det har framhållits vid flera tillfällen under rättegången att Hannes Örneke Karlsson är 

naiv och godtrogen. Det kan säkert vara på det sättet men följande kan ändå 

konstateras. Hannes Örneke Karlsson har haft en stor mängd preparat i sin bostad 

liksom förpackningsmaterial, etikettskrivare och ett stort antal frimärken. Han har 

agerat lagerhållare, paketerare samt hämtat och postat paket och försändelser. Han har 
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till och med åkt till Halmstad på uppmaning att hämta paket. Han har haft kontakt 

med i vart fall Hung Tran, fått förhållningsorder och diskuterat utförande av vad 

Hannes Örneke Karlsson skulle göra. Han måste också haft kontakt ett flertal gånger 

med andra personer för överlämnande av paket. Han har erbjudit sig att utföra 

ytterligare tjänster åt Hung Tran. Han har mot ersättning lånat ut sina konton och 

bankID och det har skett stora transaktioner. Det måste ha varit uppenbart för Hannes 

Örneke Karlsson att det varit fråga om en större organisation som sysslade med illegal 

verksamhet. Hannes Örneke Karlsson har dessutom fortsatt att hantera preparat som 

han visste var till och med narkotika. Hannes Örneke Karlsson var väl insatt i vad 

dopningsmedel var och använde själv sådant. Hannes Örneke Karlsson har inte gjort 

några kontroller eller efterforskat vad det var för preparat han hanterade eller vad hans 

konton skulle användas till. Hannes Örneke Karlsson har själv uttryckt att han inte alls 

tänkte på vad det kunde röra sig om – han behövde de snabba pengar han fick för 

tjänsterna. 

 

Tingsrätten anser därmed att Hannes Örneke Karlsson begått gärningarna i de delar 

han bestritt ansvar för, med i vart fall likgiltighetsuppsåt. Gärningarna är därmed 

bevisade. Vad Hannes Örneke Karlsson i övrigt anfört medför ingen annan 

bedömning. Gärningarna ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

Sami Muhammad (sid 7, 17 och 22 i bilaga 1) 

 

Det kan inledningsvis konstateras att Sami Muhammad har medgett ansvar för vissa 

begränsade påståenden i åtalspunkterna 2 och 3 och gjort gällande att gärningen i 

åtalspunkten 2 avseende honom ska bedömas som brott av normalgraden. Vidare att 

utredningen stöder vad Sami Muhammad erkänt. Som tingsrätten uppfattat Sami 

Muhammad har han också i och för sig vidgått viss hantering av narkotika. Tingsrätten 

anser dock att det föreligger omfattande utredning till stöd för att Sami Muhammad 

därutöver har agerat vida överstigande tidperiod och mängder preparat än vad han 

medgett. Enbart de stora mängder i beslag tagna preparat som förvarades i främst 

arbetsrummet men också i Swissairväskan och nylonkassen i garderoben/skrubben 

visar att det förekom en stor verksamhet med narkotika, dopningsmedel och läkemedel 
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i lägenheten på Bandtraktorgatan. Även de omfattande volymerna av 

förpackningsmaterial i lägenheten utvisar en omfattande verksamhet. Liksom att det 

påträffades vågar, etikettskrivare, vacuumförpackare, adressetiketter och 

inventeringslistor varav den första avser den 18 september 2020. Utredningen visar 

också att det till de två protonmailsadresser som Sami Muhammad använde inkom 

beställningar av narkotika respektive dopningsmedel och läkemedel redan den 10 mars 

respektive den 15 april 2020, på sätt åklagaren påstått. Av åberopade kvitton som 

påträffades i lägenheten framgår att det inköpts frimärken mellan den 13 mars 2020 

och den 8 februari för ett sammanlagt värde om drygt 113 000 kr. Det kan noteras att 

första kvittot med frimärken avser ett köp tre dagar efter det första beställningsmailet. 

Utredningen visar vidare att det den 31 mars 2020 till protonmailsadressen 

fredrik.ljungberg  inkom bl a en beställning av 500 tabletter alprazolam från en Jimmy i 

Slite på Gotland och att polisen i Slite den 20 april 2020 påträffade en försändelse till 

Jimmy motsvarande beställningen. Vidare att Yones Muhammeds fingeravtryck fanns 

på kuvertet. Utredningen har också visat på ett flertal konversationer /samtal, bl a på 

Wickr, mellan Sami Muhammad och Yones Muhammad under brottstiderna som 

uppenbart handlar om den påstådda verksamheten, såsom preparat, inventering och 

pengar, där den första konversationen skedde redan i maj 2020 där Sami Muhammed 

bl a ställde en fråga om Hung Tran. Även andra konversationer har handlat om Hung 

Tran. Den 5 april 2020 skickade Sami Muhammad en bild till Yones Muhammad med 

foton på kvitton för blåa Postnordkuvert. Av spaningsuppgifter har också framkommit 

att Sami Muhammad den 8 och den 12 januari 2021 hämtade kassar av Yones 

Muhammad varefter Sami Muhammad postade flera blåa postnordkuvert på flera olika 

ställen. Av husrannsakan som polisen gjorde på två av paketen från den 8 januari 

framgår att de innehöll dopningsmedel märkta med RoidTech-klistermärken. Av 

utredningen har även framkommit att Sami Muhammad den 13 januari 2021 postade 

paket innehållande dopningsmedel med etiketter från RoidTech. Sami Muhammad och 

Yones Muhammad har även setts träffas flera gånger i januari och utbytt paket och 

förpackningsmaterial. Av förevisad kameraövervakning av bostaden på 

Bandtraktorgatan 1 mellan den 22 januari till den 14 februari 2021 har framkommit att 

Sami Muhammad gick in och ur lägenheten i princip dagligen bärande på Swissair-

väskan. Vidare framkom att det inte varit någon person förutom familjen som gått in 
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eller ut. Av undersökningar av Sami Muhammads mobiltelefon har också framgått att 

Wickr fanns installerad och att flera webb-besök har gjorts på protonmail. Av 

undersökning av en laptop som togs i beslag på Bandtraktorgatan har framgått att 

användarkontot är Sami Muha, som är Sami Muhammads, och att det var 

lösenordsskyddat. Det fanns även ett flertal andra uppgifter som klarlagt att det är Sami 

Muhammads dator. I datorn fanns ett flertal uppgifter som tydligt visat att datorn 

också använts i verksamheten, bl a att inloggningar skett på protonmailskontona 

jessica.fredriksson och fredrik.ljungberg, som använts av Sami Muhammad.  Vidare att 

det den 7 januari 2021 gjorts sökningar efter en webbläsare som används till åtkomst 

till marknadsplatser på Darknet samt att webbläsaren samma dag laddats ner. Det 

fanns också redovisningsfiler, döpta till Jess och Fred som uppenbart avser 

förkortningar på nämnda protonmails namn och preparat. Det har framkommit att det 

inkommit en beställning till protonmailskontot fredrik.ljungberg från en Joakim i 

Hudiksvall kl 15.24 den 14 februari och att en motsvarande försändelse fanns bland de 

65 färdiga försändelserna i Swissair-väskan som påträffades i samband med 

sprängningen den 15 februari och att det genom kameraövervakning framgått att 

varken Sami Muhammad eller någon annan passerat in eller ut mellan tiden för 

beställningen och sprängningen. Av vittnesförhör med IT-forensikern Victor Limé har 

framkommit att det inte funnits några spår av att datorn skulle varit fjärrstyrd. Det kan 

också konstateras att varken Sabiha Fatah eller Yones Muhammed sett någon person 

som skulle kunna vara Jamal. Det kan anmärkas att det i garderoben i arbetsrummet 

förutom narkotika även förvarades dopningsmedel och läkemedel, något som Sami 

Muhammad erkänt att han hanterat. Tingsrätten anser sammantaget att det är 

uppenbart att Sami Muhammeds invändning om att preparaten i arbetsrummet skulle 

tillhöra en person vid namn Jamal, som Sami Muhammad dessutom lämnat mycket 

vaga uppgifter om, samt invändningen om fjärrstyrning av datorn och att det var Jamal 

som använt datorn är en efterhandskonstruktion som ska lämnas utan avseende. Av de 

finansiella utredningarna är också klarlagt att Sami Muhammad i vart fall i viss mån 

upplåtit sina bankkonton hänförligt till den brottsliga verksamheten. 

 

Det är därmed bevisat att Sami Muhammad agerat på sätt åklagaren påstått, förutom 

påståendet om att ha förvärvat preparat. Det är klarlagt att Sami Muhammad hanterat 

90



   

GÖTEBORGS TINGSRÄTT 
Avdelning 2 

DOM 
2022-04-20 

 Mål nr: B 2009-21 
B 2591-21 
B 4527-21 

 
 
 
omfattande mängd preparat under en tämligen lång tid och att det avsett flera moment. 

Det har dock framgått att han inte verkat ha någon egen bestämmanderätt utan frågat 

Yones Muhammed om allt, stort som smått, och varit direkt underordnad denne i 

organisationen. 

 

Gärningarna är därmed bevisade med ovan nämnt undantag. Vad Sami Muhammad i 

övrigt anfört medför ingen annan bedömning. Gärningarna ska bedömas som 

åklagaren gjort.  

 

 

 

 

Yones Muhammad och Hung Tran (sid 6, 7, 8, 9, 16, 17, 21 och 22 i bilaga 1) 

 

Som tingsrätten konstaterat ovan avser åtalspunkterna 1-3 en välorganiserad och 

affärsmässigt upplagd organisation för försäljning av narkotika, dopningsmedel och 

läkemedel samt avsett en omfattande mängd av preparat och summor. Verksamheten 

har med andra ord bedrivits som vilket företag som helst med de tilltalade i olika roller. 

Det är genom den omfattande utredningen uppenbart att Hung Tran haft en 

övergripande roll och däribland även haft kontakt med andra oidentifierade aktörer i 

verksamheten bl a angående förvärvande/anskaffning av preparat, varit administratör 

av Potenskungen/Dopingkungen och även haft inflytande över de två övriga 

hemsidorna SC-Pharma och RoidTech, överordnad de övriga tilltalade, att likställas 

med en VD i ett gängse företag. Det är även uppenbart att Yones Mohammed agerat 

underställd Hung Tran som en vice VD samt att det förekommit tät och omfattande 

kontakt avseende verksamheten dem emellan. Vidare att Yones Mohammed under 

överseende av och med rapporteringsskyldighet till Hung Tran haft det praktiska 

ansvaret och samarbetet med Sami Muhammad med lager- och paketeringsplats i 

dennes bostad på Bandtraktorgatan samt med Mohammed Al-Dulaimi med lager- och 

paketeringsplats i dennes bostad på Pimpinellagatan, samt även rekryterat dessa till 

verksamheten. Vidare att Hung Tran haft Hannes Örneke Karlsson som sin målvakt 

för diverse hantering, bl a med användande av dennes konton och bankID för 
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mottagning av betalning för preparat och i övrigt för omsättning av ekonomiska 

transaktioner i anledning av verksamheten. Härtill kommer även att Hung Tran gett 

Hannes Örneke Karlsson diverse uppdrag i verksamheten, bl a hämta preparat från 

Halmstad samt vara lagerhållare och paketerare i dennes bostad på Åtorpsvägen. Det 

har också framkommit att Hung Tran och Yones Muhammad i viss mån använt 

arbetsgivaren Arcus lokaler i den brottsliga verksamheten. Det har även framkommit 

att Hung Tran och Yones Mohammed har tillhandahållit sina bankkonton för 

transaktioner hänförliga till den brottsliga verksamheten på sätt åklagaren påstått.  

 

Tingsrättens bedömning om ovan avser enbart ansvar, inflytande och roller avseende 

aktuellt åtal. Det är mycket som talar för att aktuell verksamhet ingår i ett ännu större 

sammanhang där andra personer ingår i organisationens yttersta toppskikt. Av 

utredningen kan därmed inte dras annan slutsats än att Hung Tran och underställd 

honom, Yones Muhammad, haft en ställning och delaktighet på mellannivå i en större 

organisation.  

 

Hung Tran och Yones Muhammad har i stora delar erkänt vad åklagaren lagt dem till 

last. Dessa erkännanden stöds av utredningen. De har dock, som tingsrätten 

konstaterat ovan, gjort gällande att deras roller varit mer begränsade än påstått och 

framför allt förnekat gärningarna i allt väsentligt beträffande påståendena om hantering 

av narkotika. Vad gäller narkotikan kan konstateras att varken Hung Tran eller Yones 

Muhammad varit främmande för att hantera narkotika. Mot bakgrund av Hung Trans 

ledande ställning i verksamheten så vitt avser nu aktuella åtal, är invändningen att han 

inte skulle ha känt till att det var narkotika som han uppmanade Hannes Örneke 

Karlsson att hämta i Halmstad, helt osannolik och ska lämnas utan avseende. Härtill 

kommer att det är utrett att det finns transaktioner/kopplingar mellan Hung Trans 

bitcoinsförhavanden och marknadsplatsen Flugsvamp, även om det är fråga om 

indirekta sådana, samt att Sami Muhammad via Yones Muhammad skickat redovisning 

avseende narkotika till Hung Tran. Det får hållas för visst att en sådan redovisning 

skickats på uppmaning av Hung Tran. Att det inte finns några biologiska spår av Hung 

Tran på i beslagtagen narkotika framstår inte som märkligt då ledande gärningsmän i 

aktuell typ av verksamheten ofta står längst ifrån vad gäller fysisk kontakt med 
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preparaten. Gärningen avseende Tabell C gentemot Hung Tran är därmed också 

bevisad. Hannes Örneke Karlsson utförde uppdrag i verksamheten på uppdrag av 

Hung Tran varför Hung Tran också har att ansvara för gärningen avseende Tabell C. 

Åtalspunkten 1 C är alltså bevisad gentemot Hung Tran.  

 

Vad gäller Yones Muhammads övriga delaktighet med narkotikan kan konstateras att 

han varit överordnad Sami Muhammad som hanterat den väsentliga mängden 

narkotika från lägenheten på Bandtraktorgatan, en lägenhet som Yones Muhammad 

ofta besökt och dessutom äger vilket ger Yones Muhammad ytterligare en koppling till 

narkotikan där. Härtill kommer att Yones Muhammads fingeravtryck påträffats på en 

plasthandske i den låsta garderoben med narkotika i lägenheten samt hans samtal till 

Sabiha Fatah med oro över vad som hänt med sakerna där leksakerna fanns. Det är 

som också nämnts ovan utrett att hanteringen av narkotika gått till på liknande sätt 

som hanteringen av övriga preparat, som Yones Muhammad erkänt. Tingsrätten anser 

därför att Yones Mohammad har att svara även för den i beslag tagna narkotikan på 

Bandtraktorgatan. 

 

Med hänsyn till Hung Trans ledande ställning, direkt överställd Yones Muhammad, ska 

även Hung Tran hållas ansvarig för den i beslag tagna narkotikan på Bandtraktorgatan.  

 

Slutligen, vad gäller de icke erkända delarna beträffande åtalspunkterna 2 och 3, ska 

även här med hänsyn till Yones Muhammads direkt överordnade ställning till 

Mohammed Al-Dulaimi, Yones Muhammad även hållas ansvarig avseende de preparat 

som beslagtagits på Pimpinellagatan enligt Tabell H.  

 

Hung Trans ledande ställning, direkt överställd Yones Muhammad, samt ledande 

ställning även över Mohammed Al-Dulaimi och Hannes Örneke Karlsson, medför att 

Hung Tran ska hållas ansvarig även för de preparat som beslagtagits på 

Pimpinellagatan enligt Tabell H samt för samtliga preparat under åtalspunkten 3. 

 

Tingsrätten anser sammantaget att åtalet också är styrkt gentemot Yones Muhammad 

och Hung Tran på sätt åklagaren påstått i de specifika påståendena gentemot dem.  
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Vad Yones Muhammad och Hung Tran i övrigt anfört medför ingen annan 

bedömning. Gärningarna ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

1.5 Förverkande och bevisbeslag samt kvarstad 

 

Utbyte av brott och kvarstad  

 

I målet har åklagarna framställt flertalet yrkanden om förverkande som avser 

brottsutbyten, dvs brottsvinster, och i andra hand förverkande av påträffade kontanter 

och egendom med hänvisning till reglerna om utvidgat förverkande i 36 kap 

brottsbalken.  

 

Reglerna om förverkande av utbyte av brott bygger på tanken att neutralisera de vinster 

som gjorts på grund av den brottsliga handlingen. Det medför att ett förverkande 

endast ska ske hos den där sådan vinst uppstått. Reglerna bygger vidare på att ett 

dubbelförverkande bör undvikas. Dvs samma vinst ska inte förverkas två gånger eller 

uttryckt på annat sätt ska vinsten inte förverkas hos gärningsmannen om vinsten 

påträffats och förverkas hos penningtvättaren. Praxis vid förverkande av utbyte säger 

även att huvudregeln är att det är fråga om nettoutbytet som ska förverkas. Det hindrar 

dock inte att bedömningen av hur stor en brottsvinst är grundas på en uppskattning 

och en allmän skälighetsbedömning av vad som bör anses ha varit kostnader som ska 

dras av vid beräkningen av vinsten samt att vissa kostnader överhuvudtaget inte 

beaktas som t ex ersättning till medhjälpare, portokostnader eller förpackningsmaterial. 

Slutligen ska beaktas att ett förverkande bland fler medverkande kan ske och om det är 

osäkert vad vinsten blivit för varje enskild medverkande är utgångspunkten att 

förverkande sker efter huvudtalet. Sistnämnda utgångspunkt bör dock ta hänsyn till 

den medverkan som kan visas i det enskilda fallet och därmed föranleda annan 

fördelning av brottsutbytet mellan de medverkande så att bestämda kvotdelar 

förverkas. Tingsrätten anser därmed att ett värdeförverkande inte ska ske med ett 

solidariskt förpliktande. 
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Tingsrätten har i ansvarsfrågan konstaterat att Hung Tran haft en mer ledande roll än 

övriga och att denne till sin närmaste hjälp och medgärningsman haft Yones 

Muhammad. Dessa två har också haft ett större utbyte än övriga i den verksamhet som 

bedrivits. Dels då de haft mer betydande roller, dels då de agerat under en längre 

tidsperiod. Sami Muhammad, Mohammed Al-Dulaimi och Hannes Örneke Karlsson 

har haft mer begränsade roller men har varit väl medvetna om verksamhetens art och 

omfattning. I deras fall har det även av utredningen framgått att de har ersatts med lön 

eller löfte om engångssummor för utförda tjänster och alltså inte direkt tagit del av 

vinsten av verksamheten. Dessa bedömningar bör även återspeglas i den bedömning 

som tingsrätten gör när det gäller att förverka de vinster som verksamheten genererat 

åt de inblandade. Tingsrätten konstaterar även att det i Mohammed Al-Dulaimis fall 

inte har visats att någon ersättning betalats ut och att någon vinst inte funnits hos 

honom vid tidpunkten för hans gripande. Det har i utredningen endast talats om att 

han skulle bli ersatt i slutet av månaden och att han nyligen påbörjat sitt arbete med att 

packa och posta beställningar. 

 

När det gäller storleken på de brottsvinster som verksamheten har lett till tar 

tingsrätten sin utgångspunkt i den redovisning av försäljningar som åklagarna har lagt 

fram. Av annan skriftlig bevisning framkommer även att verksamheten varit mån om 

att säkerställa att köparna fått leveranser i enlighet med gjorda beställningar. Det bör 

trots det tas viss hänsyn till att varje lagd beställning inte med säkerhet kan visas ha 

medfört en motsvarande leverans och betalning varför ett visst säkerhetsavdrag bör 

ske. Detta säkerhetsavdrag är, som nämnts i tingsrättens bedömning av skuldfrågorna,  

dock tillgodosett på så sätt att det bevisligen skett försäljning under tid då åklagarnas 

bevisning rörande beställningslistor inte finns medräknad. Slutligen bör ett allmänt 

skälighetsavdrag ske på så sätt att de belopp som ska förverkas avrundas nedåt till 

jämna hundratal.  

 

Med anledning av de nu anförda argumenten har tingsrätten ansett att yrkandena om 

värdeförverkande som lagts fram i punkterna 3-7 på sidan 24 i stämningsansökan 

(bilaga 1) i huvudsak ska bifallas på det sätt som här redovisas. Vid denna bedömning 

prövar tingsrätten inte yrkandet om utvidgat förverkande i punkten 8 och i konsekvens 
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med vad som sagts om dubbelförverkande samt utgången i skuldfrågan rörande Sabiha 

Fatah ogillar tingsrätten framställt yrkande i punkten 9 i sin helhet. Det är inte heller 

visat att det i beslag tagna presentkortet från Elgiganten är egendom som utgör utbyte 

av brott då det är utställt i tiden före de gärningar som prövas och inte heller i övrigt 

har ansetts klart mer sannolikt utgöra utbyte av brott än motsatsen. Detta yrkande om 

förverkande ska därför också lämnas utan bifall.  

 

Det är fråga om en olaglig verksamhet som har bedrivit handel med narkotika, 

dopningsmedel och läkemedel som genererat vinster för de inblandade. Ett 

värdeförverkande ska således ta sikte på det samlade nettoutbytet för var och en av de 

gärningsmän som medverkat i verksamheten. Åklagarna har valt att dela upp yrkandena 

om värdeförverkande utifrån de enskilda åtalspunkterna och beroende på vem som 

yrkandet riktas mot. Tingsrätten väljer därför att följa dessa punkter vid bestämmandet 

av vad som ska förverkas hos envar av de tilltalade. 

 

Punkten 3 (Narkotikaförsäljning i åtalspunkten 1 A) 

Av de yrkade beloppet ska ett belopp om 5 762 100 kr förverkas från Hung Tran, 

3 457 300 kr förverkas från Yones Muhammad och 1 152 400 kr förverkas från Sami 

Muhammad. Yrkandet i den del det riktas mot Sabiha Fatah lämnas utan bifall. 

 

Punkten 4 (Tramadolförsäljning i åtalspunkten 1 B) 

Ett belopp om 11 500 kr ska förverkas från vardera Hung Tran och Yones 

Muhammad. 

 

Punkten 5 (Narkotikaförsäljning åtalspunkten 1 C) 

Ett belopp om 600 kr ska förverkas från vardera Hung Tran och Hannes Örneke 

Karlsson. 

 

Punkten 6 (försäljning av dopningsmedel i åtalspunkten 2) 

I denna del ska 120 500 kr förverkas från Hung Tran, 72 300 kr från Yones 

Muhammad, 24 100 kr från Sami Muhammad och 5 000 kr från Hannes Örneke 
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Karlsson. Yrkandet i den del det riktas mot Sabiha Fatah och Mohammad Al-Dulaimi 

lämnas utan bifall. 

 

Punkten 7 (försäljning av läkemedel i åtalspunkten 3) 

Även i denna del ska yrkanden som riktats mot Sabiha Fatah och Mohammed Al-

Dulaimi lämnas utan bifall. För Hannes Örneke Karlssons del ska ett belopp om 

15 000 kr förklaras förverkat. Därutöver ska ett belopp om 171 600 förverkas från 

Hung Tran, 102 900 kr ska förverkas hos Yones Muhammad och 34 300 kr förverkas 

hos Sami Muhammad. 

 

Dessa bedömningar medför att de samlade värdeförverkandena uppgår till följande 

belopp. 

Hos Hung Tran förverkas 6 066 300 kr. 

Hos Yones Muhammad förverkas 3 644 000 kr. 

Hos Sami Muhammad förverkas 1 210 800 kr. 

Hos Hannes Örneke Karlsson förverkas 20 600 kr. 

 

Dessa bedömningar rörande värdeförverkanden medför att det alltjämt finns skäl att 

förordna om kvarstad på Hung Trans och Yones Muhammads egendom på sätt som 

yrkats av åklagarna. 

 

Förverkande av preparat och hjälpmedel – förutom IT-mediaenheter 

Pimpinellagatan och pb RZR947 i 2021-5000-BG15253 p. 1. samt Åtorpsvägen. 

Bevisbeslag avseende två bankkort (2021-5000-BG 2021) 

 

Inledningsvis ska anmärkas att tingsrätten frikänt Sabiha Fatah från skuld varför 

yrkandena riktade mot henne således ska lämnas utan bifall och egendom återlämnas 

till henne på sätt framgår av domslutet.  

 

Yrkandena har medgetts eller lämnats utan erinran av respektive tilltalad. Samtliga av 

dessa yrkanden är lagligen grundade och ska bifallas. 
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Förverkande av preparat och hjälpmedel – IT-mediaenheter Pimpinellagatan 

och pb RZR947 i BG15254 p.1, Åtorpsvägen samt dator och två USB-minnen 

(BG2021-5000-BG19850). Bevisbeslag (framställt i andra hand beträffande 

datorn och 2 USB-minnen) 

 

Slutligen har åklagarna begärt förverkande av ett antal IT-enheter på den grunden att 

dessa utgjort hjälpmedel vid brott. I andra hand har det avseende dator och två USB-

minnen yrkats att beslagen ska bestå i avvaktan på lagakraftvunnen dom för att därefter 

utlämnas till ägaren, s k bevisbeslag. Förverkande av hjälpmedel får ske i syfte att 

förebygga brott eller när det finns särskilda skäl. I detta fall rör det sig om 

mobiltelefoner, datorer, skrivare och USB-minnen.  

 

När det gäller yrkandet om förverkande av USB-minnen och dator gentemot Hung 

Tran saknas närmare utredning till stöd för att de använts i den brottsliga 

verksamheten. Yrkandet om förverkande ska därför avslås. Beslaget ska dock bestå till 

lagakraftvunnen dom. 

 

När det gäller yrkandet gentemot Hannes Örneke Karlsson (Åtorpsvägen) om 

förverkande av datorn och etikettskrivaren finns det särskilda skäl att förverka dessa 

såsom hjälpmedel vid brott. Annorlunda förhåller det sig med yrkandet om de aktuella 

mobiltelefonerna gentemot Mohammed Al-Dulaimi (del av Pimpinellagatan och pb 

RZR947) och Hannes Örneke Karlsson (del av Åtorpsvägen). Det är inte fråga om sk 

”knarklurar” eller telefoner som huvudsakligen använts för krypterad kommunikation. 

Det som framkommit är att det rör sig om Mohammed Al-Dulaimis och Hannes 

Örneke Karlssons ”sociala” egna mobiltelefoner som i och för sig delvis använts för att 

skicka meddelande som har rört den olagliga verksamheten och i något fall innehållit 

fotografier och länkar som har direkt beröring med åtalen. Något skäl att förverka dem 

på grund att förhindra fortsatt brottslig verksamhet föreligger dock inte. Med hänsyn 

till att det inte rör sig om några för brottsligheten särskilt införskaffade telefoner 

föreligger det inte heller särskilda skäl att förverka dem som hjälpmedel. Dessa 

yrkanden om förverkande ska därför lämnas utan bifall. Däremot finns det skäl att låta 

beslagen av mobiltelefonerna bestå till dess en laga kraftvunnen dom föreligger. 
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2. Åtalspunkten 4 och 5 (penningtvättsbrott) 

 

2.1 Yrkanden och bevisning 

 

Åklagarna har yrkat och åberopat bevisning i enlighet med bilaga 1. Yrkandena 

omfattar även de sex målsägandenas skadeståndsyrkanden. Åklagaren har förtydligat 

grunden för skadeståndsyrkandena och angett att yrkandena avser att målsägandena i 

åtalspunkten 4 har lidit ekonomisk skada genom att deras pengar överförts till kontot 

men att de inte mottagit aktuella varor. Vidare att målsäganden i åtalspunkten 5 lidit 

ekonomisk skada med anledning av gärningen. 

 

Åklagaren har avseende åtalspunkten 5 också som bevisning åberopat uppgift från 

förhör under förundersökningen (sid 58 i Fup H; aktbil 769). 

 

Hung Tran har avseende åtalspunkten 4 som bevisning åberopat uppspelning av del av 

telefonsamtal mellan honom och Yones Muhammad och transkribering av den delen 

av samtalet (Fup A, sid 1215-1217) till styrkande av att han saknat uppsåt till att 

pengarna härrör från brottslig verksamhet. 

 

2.2 De tilltalades inställningar m m 

 

Hung Tran har bestritt ansvar för brott. Han har mottagit pengarna på sitt konto men 

gjort gällande att han saknat kännedom om bedrägerierna, att han inte insett att det 

funnits en beaktansvärd risk för att pengarna härrör från brottslig verksamhet och att 

han inte heller varit likgiltig inför ett sådant faktum. Hung Tran har med hänsyn till 

inställningen i skuldfrågorna bestritt skadeståndsyrkandena men godtagit beloppen 

som skäliga i och för sig.  

 

Hung Tran har i huvudsak uppgett följande.  
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Åtalspunkten 4: Han har sysslat med spekulationer i kryptovaluta i flera år och aktuella 

kontorörelser har rört sådana växlingar som skett. Kryptovalutor är vanligt 

förekommande och kan likställas med aktiehandel men utan insyn och inblandning av 

banker. Det finns de som handlar långsiktigt i valutan men även day-trading med 

valutan sker. Kryptovaluta används idag i många olika legala sammanhang. Han har i 

dessa fall lämnat ut sitt kontonummer till sin motpart för att dessa växlingar ska kunna 

ske. Han har inte haft anledning att misstänka att pengarna var brottsligt åtkomna. Den 

som äger en kryptovaluta har en digital plånbok som är helt anonymiserad. Genom sitt 

nätverk efter sex års handlande har han goda möjligheter att köpa och sälja 

kryptovaluta. När han säljer kryptovaluta lämnar han sitt kontonummer till motparten 

och när han ser att pengar förts över så har han släppt kryptovalutan från sin digitala 

plånbok till köparen. När han i januari 2021 blev konfronterad av polis med aktuella 

misstankar berättade han för Yones Muhammad om detta i telefonsamtal den 25 

januari 2021. Han visste då inte att hans telefon var avlyssnad.  

 

Åtalspunkten 5: Han blev delgiven misstanken när han var frihetsberövad och har inte 

kunnat kontrollera vad transaktionen avser. Han minns inte transaktionen men även 

detta rörde handel med kryptovaluta på samma sätt som åtalspunkten 4. Han vet inte 

vem målsäganden Gun är. Om pengarna överförts till Nina Trans konto var det han 

som gjort det och utan hennes kännedom. Det är han eller annan med tillgång till 

Hannes Örneke Karlssons konto som utfört transaktionerna på dennes konto, inte 

Hannes Örneke Karlsson själv. Det finns flera anledningar till att han använt Hannes 

Örneke Karlssons och Nina Trans bankkonton, främst för att han kanske inte ville att 

banker skulle få veta att han sysslade med kryptovaluta.  

 

Hannes Örneke Karlsson har förnekat gärningen. Vid aktuell tid hade han lånat ut sina 

konton och bankID i tron att dessa skulle användas för handel med kryptovaluta. Han 

har inte gjort transaktionerna.  

 

Hannes Örneke Karlsson har uppgett i huvudsak följande. Han hade ingen vetskap om 

transaktionerna på kontona och kontrollerade dem inte. Om han vetat vad kontona 

skulle användas till hade han inte lånat ut dem.  
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DOMSKÄL 

 

2.3 Skuldfrågan 

 

Penningtvättsbrott 

 

För penningtvättsbrott döms, om åtgärden syftar till att dölja att pengar eller annan 

egendom härrör från brott eller brottslig verksamhet eller till att främja möjligheterna 

för någon att tillgodogöra sig egendomen eller dess värde, den som överlåter, 

förvärvar, omsätter, förvarar eller vidtar annan sådan åtgärd med egendomen, eller 

tillhandahåller, förvärvar eller upprättar en handling som kan ge en skenbar förklaring 

till innehavet av egendomen, deltar i transaktioner som utförs för skens skull, 

uppträder som bulvan eller vidtar annan sådan åtgärd. Straffet är fängelse i högst två år. 

 

Förbrott m m? 

 

För fällande dom avseende penningtvättsbrott krävs till en början att åklagaren ska 

kunna peka på konkreta omständigheter som tyder på brottslig verksamhet, i vart fall 

av viss typ, det så kallade förbrottet eller förbrotten. 

 

Av åklagarens skriftliga bevisning, punkten 1-3, avseende åtalspunkten 4 framgår att 

det under loppet av ett dygn skett ett antal transaktioner efter köp via sajten Tradera 

och att samtliga dessa betalningar erlagts till Hung Trans konto i Nordea på sätt 

åklagaren påstått. Det framgår vidare av bevisningen, punkten 1 och 3, att de fem 

målsäganden blivit utsatta för bedrägeri genom att de betalat för varor som de inte 

erhållit via Tradera och lidit de påstådda skadorna. Beträffande åtalspunkten 5 har det 

genom vittnesförhöret med Jonny Salo Premmert framgått att hans mamma, 

målsäganden Gun Salo Olsson utsatts för bedrägeri bl a avseende köp av kryptovaluta 

genom swishbetalning om 43 000 kr och att hon förlorat detta belopp på sätt åklagaren 

också påstått.  
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De påstådda transaktionerna 

 

Det är utrett att beloppen togs emot och omsattes av Hung Tran samt togs emot och 

vidarebefordrades av Hannes Örneke Karlsson på sätt åklagaren påstått.  

 

Uppsåt till penningtvättsbrott m m? 

 

Som tingsrätten funnit ovan är det alltså bevisat att pengarna härrör från brott i form 

av bedrägerier. Det är uppenbart att de påstådda förfarandena skett i syfte att dölja att 

pengarna härrör från brott och/eller främjat annan att tillgodogöra sig pengar från 

brott.  

 

Frågan är om de tilltalade haft uppsåt till att det har rört sig om pengar som härrör från 

brott. Det är tillräckligt att en tilltalad insett att det förelåg en beaktansvärd risk för att 

pengarna härrör från brott, i vart fall varit likgiltig inför det.  

 

Det kan inledningsvis konstateras att Hung Tran beträffande åtalspunkten 5 har 

förfogat över både Hannes Örneke Karlssons och Nina Trans konton i aktuella 

avseenden och att Hung Tran, utan närmare förklaring till varför, har skickat pengarna 

mellan dessa konton och sedan till två av sina konton för att därefter omsättas i 

värdepapper. Dessa transaktioner är graverande och framstår som ytterst oförklarligt 

om det hade gällt legala transaktioner/pengar. Genom att ha utfört transaktionerna på 

dessa sätt är det klarlagt att Hung Tran i vart fall måste ha insett att det förelåg en 

beaktansvärd risk för att pengarna härrör från brott. Vad gäller åtalspunkten 4 kan 

konstateras att Hung Trans kontonummer angetts på Tradera och att varje insättning 

benämnts med objektnummer från Tradera samt att dessa transaktioner i tid skett i 

nära anslutning till de i åtalspunkten 5. Härtill kommer att Hung Tran gav en förklaring 

till transaktionerna (köpt klocka) och sedan han delgetts misstanke om brott ändrat 

förklaring (köpt kryptovaluta), vilket också är graverande. Tingsrätten finner 

sammantaget att det inte kan finnas någon annan rimlig förklaring än att Hung Tran i 

vart fall måste ha insett att det förelåg en beaktansvärd risk för att pengarna härrör från 

brott, i vart fall varit likgiltig inför det. Gärningarna är därmed bevisade även gentemot 
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Hung Tran. Vad denne anfört medför ingen annan bedömning. Gärningarna i 

åtalspunkten 4 ska bedömas som penningtvättsbrott i fem fall och gärningen i 

åtalspunkten 5 på sätt åklagaren gjort. 

 

Det kan vidare konstateras att Hannes Örneke Karlsson låtit annan fritt disponera sina 

konton och även bankID som är att likställa med en legitimation i stora delar. Hannes 

Örneke Karlsson har låtit detta ske helt utan kontroll eller överseende. Det är 

uppenbart att Hannes Örneke Karlsson genom att ”låna ut” eller snarare hyra ut 

konton och bankID på detta sätt måste ha insett att det förelåg en beaktansvärd risk 

för att transaktioner på hans konton skulle komma att avse pengar som härrör från 

brott och varit likgiltig inför det. Gärningarna beträffande Hannes Örneke Karlsson är 

därmed bevisade. Vad Hannes Örneke Karlsson anfört medför ingen annan 

bedömning. Gärningen ska bedömas som åklagaren gjort.   

 

2.4 Skadestånd 

 

Med hänvisning till tingsrättens bedömning i skuldfrågorna och att Hung Tran godtagit 

beloppen som skäliga i och för sig, ska yrkandena bifallas.  

 

3. Åtalspunkten 6 och 7 (grovt penningtvättsbrott) 

 

3.1 Yrkanden och bevisning 

 

Åklagarna har yrkat och åberopat bevisning i enlighet med bilaga 1. Åklagarna har 

förtydligat påståendet om förbrotten att de avser de narkotika, dopnings- och 

läkemedelsbrott, även omfattande tid som föregår åtalad tid, respektive bedrägerier 

som påståtts i åtalspunkterna 1-5. 

 

Åklagarna har som skriftlig bevisning också åberopat uppgifter som lämnats vid förhör 

under förundersökningen (åtalspunkten 6: sid 273 och 276 i Fup I; aktbil 765 
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respektive åtalspunkten 7: sid 224 i Fup I; aktbil 765) samt avseende åtalspunkten 7; 

dödsboanmälan (aktbil 1052).  

 

Marianne Nguyen har som skriftlig bevisning åberopat kvitton, fotografier och 

kredituppgift (aktbil 1033, 1041 och 1058). 

 

Nina Tran har som skriftlig bevisning åberopat PM om Whatsapp (sid sid 54-73 i Fup 

I; aktbil 765). 

 

3.2 De tilltalades inställningar m m 

 

De tilltalade har förnekat påståendena om penningtvättssyfte och att transaktioner 

skett till Hung Tran eller andra personer, även beträffande uppsåt till detta, samt 

därmed bestritt ansvar för brott. Respektive tilltalad har dock vidgått att 

transaktionerna i åtalspunkten 6, punkten 1) – 8) respektive i åtalspunkten 7, i och för 

sig ägt rum. De har därmed inte haft vetskap om något brottsligt eller att pengarna 

skulle härröra från brott. Marianne Nguyen har med hänvisning till inställningen i 

skuldfrågan bestritt förverkandeyrkandet och inte godtagit något belopp som skäligt i 

och för sig. 

 

Marianne Nguyen är särbo med pojkvännen Jerry samt har heltidsanställning som 

lokalvårdare vid kommunen och tidigare haft en timanställning vid Arcus. Hon hade i 

januari-februari 2021 de inkomster åklagaren gjort gällande. År 2018 och 2020 erhöll 

hon utbetalning från Folksam med 50 000 kr vardera året vilket borde varit med i 

åklagarens finansiella utredning. Hon fick 120 000 kr insatt på sitt konto i gåva av Jerry 

år 2020. Hon handlar gärna dyra saker men alltid på rea. Viss del av godset i beslag har 

införskaffats innan åtalad tid, köpts på rea eller har skänkts av Jerry som gåva. Dessa 

omständigheter framgår närmare av sakframställningen i bilaga 16.   

 

Marianne Nguyen har i huvudsak uppgett följande. Hon har alltid arbetat hårt, varit 

sparsam och gjort rätt för sig och familjen. Hon har aldrig gjort något olagligt. Hon har 

låg hyra, handlar på rea och har därigenom kunnat spara mycket pengar. Hon har ofta 
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skickat pengar som hjälp till släktingar i Vietnam. Nu när barnen är stora har hon 

kunnat unna sig att handla t ex kläder. Hon sparar gärna prislappar på kläderna men tar 

bort realapparna. Hennes sambo Jerry skämmer bort henne med gåvor. Gåvan om 

120 000 kr fick hon för att han inte tyckte hon skulle behöva arbeta så mycket. Hon 

fick ersättningen från Folksam efter en hjärtoperation. Hon fick diabetes och blev 

blind på ett öga. Hon ger dock barnen pengar ibland trots att de är vuxna. Hon tog 

tidigare ett banklån och lånade i sin tur ut till Hung då han skulle köpa hus. Hon litar 

på sina barn. Hung har kämpat hårt med skola och arbete, hon är mycket stolt över 

honom. Hon känner inte till barnens ekonomi, det är barnens ensak. Hon och barnen 

skojar mycket, bl a om pengar. Hung gav henne inte kontanter. Hon har inte haft 

kontanter hemma som varit Hungs. I uppvisade samtal mellan henne och Hung 

skojade de bara, Hung ville skryta lite att han hade pengar. Hon vet inte vad som 

menades när Hung sade att hon skulle öppna konto och sätta in pengar i sitt namn, 

hon klarar inte att göra sådant och gjorde det inte heller. Hon vet inte heller vad Hung 

menade när han sade att Nina också hjälper honom. Hon frågade Hung om det var 

farligt att ha pengar hemma för hon hade lite sparpengar hemma. Hon brukar skoja 

med barnen och skrämma dem med polisen, kanske var det detta som hon menade när 

hon frågade om pengarna är rena. Insättningarna på hennes konto gjordes av henne 

med pengar som hon tagit ut men inte gjort av med eller hennes besparingar. Hon 

satte in i flera omgångar då det fanns en max-gräns för insättningsbelopp. Det i beslag 

tagna godset har hon succesivt köpt och själv betalat och i vissa fall betalade Jerry.  

 

Nina Tran har inte tagit emot kontanter av Hung Tran. Hon har satt in kontanter men 

det är hennes egna pengar. Det finns ingenting i den omfattande utredningen som talar 

för att hon skulle ha känt till något om tidigare led avseende pengarna. Hon har inte 

mottagit kontanter från Hung Tran eller Hannes Örneke Karlsson. Hon har satt in 

kontanter på sitt konto men det är hennes egna pengar. Hennes sambo gick bort i 

cancer i december 2019 och hon hamnade i depression och flyttade hem till sin 

mamma. Hon och sambon hade bott i en hyreslägenhet i Malmö. Hon behövde hjälp 

att tömma lägenheten och sälja bohag och vitvaror för hon mäktade inte med det själv. 

Den som hjälpte henne med det var Hung Tran. Hon har inte haft någon anledning att 

ifrågasätta sin bror. Hung Tran hade ett välbetalt arbete och skicklig på investeringar 
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och handel med värdepapper. Det sammanlagda beloppet av transaktioner understiger 

en halv miljon och skedde under 10 månader. Detta är inget anmärkningsvärt. Det ska 

noteras att transaktionerna började efter det att Hung Tran skulle hjälpa henne med 

lägenheten. Hon bodde hos mamman och hade inga direkta utgifter och lånade därför 

ut pengar till Hung Tran. Det var inte ovanligt att syskonen hjälper och pratar med 

varandra. Det framgår till exempel av familjekonversationen på Whatsapp som 

inleddes före aktuell brottstid där Hung Tran skrev att han investerat i en Rolexklocka 

till syskonens förvåning samt att han behöver hjälp med att sätta in kontanter på sitt 

konto i samband med husköp. De andra syskonen erbjöd sig att göra detta och även 

hon. Vidare frågade Hung Tran om någon av syskonen kan swisha 39 000 kr till 

honom vilket hon gjorde. Därefter överförde hon 9 000 kr vilket Hung Tran tackade 

för och skrev att han swishar tillbaka dagen efter. Hon trodde att Hung Tran levde ett 

reko liv, hade gott om pengar och sysslade med investeringar. Under 2021 började hon 

må bättre och började arbeta på Arcus. 

 

Nina Tran har i huvudsak uppgett följande. Hon känner Hung väldigt väl. Även om 

Hung hade det gott ställt behövde han ibland låna pengar av henne. Det kan ha varit så 

att hans pengar var bundna eller låsta i investeringar och så dök det upp en bra affär. 

Hon vet inte vem Hannes Örneke Karlsson är men har noterat att insättningar skett 

från honom på hennes konto. Hon trodde att insättningarna hade samband med de 

försäljningar Hung gjorde av hennes bohag. Hon har ingen kännedom om Hung haft 

tillgång till Hannes Örneke Karlssons bankID. Hon har ingen närmare vetskap hur 

Hung hanterade bohaget, försäljningen och lägenheten och har inte frågat eftersom allt 

från lägenheten har koppling till hennes och sambons gemensamma liv. Sambons 

bortgång var mycket smärtsamt och tog hårt på henne.  Det var en lägenhet på 90 

kvadratmeter, en 3:a. Förutom bohag och vitvaror var det också fina musikinstrument 

som hennes sambo haft. Det skedde ingen bodelning utan hon fick allting. Sambon 

hade inga släktingar som ifrågasatte detta. Hon lämnade över allt ansvar till Hung och 

lämnade Malmö. Hon vet inte med säkerhet varifrån pengarna kommer som satts in på 

hennes konto. Hon har bara antagit att det var från Hungs försäljning av bohaget. Hon 

hade inget behov av pengarna då och hon förde över dem till Hung, på de olika 

konton som han anvisade, eftersom han ville låna dem till investeringar. Hon och 
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Hung pratade om att han kunde få låna pengar i samband med att han skulle hjälpa 

henne med lägenheten eller kort dessförinnan. Hung har sedan succesivt bett om lån i 

samband med att han sålt saker från lägenheten. När Hung frågade om hon mottagit 

swish-inbetalning frågade hon honom om han ville ha pengarna kontant för att han 

kanske ville det. Banker har begränsade belopp för swish som accepteras, det var 

därför hon sade till Hung att han skulle passa på innan hon bytte bank. Orsaken till att 

pengarna sattes in på hennes konto trots att det var Hung som skötte försäljningen var 

att det var hennes bohag. Att överföringarna från försäljningen skedde i flera delar och 

under en längre period är inte konstigt för de flesta vill väl dela upp sina köp på flera 

månader. Kontantinsättningen om 2 x 15 000 kr avsåg hennes egna pengar. Hon har 

inte tagit emot kontanter från Hung eller förvarat kontanter för hans räkning. De 

130 000 kronorna vet hon inte vad det är. Hung frågade henne om hur mycket pengar 

det var totalt för han kanske inte hade koll och ville låna. Hon har överfört insättningar 

mellan sina egna konton för att hon väl var rädd för att pengar skulle dras från fel 

konto. Hon var i djup depression och kollade inte varifrån pengarna kom. Hon litade 

blint på sin bror. Om hon vetat att pengarna kom från illegal verksamhet hade hon inte 

hanterat dem. Hon är ledsen, arg och besviken på vad Hung kan ha gjort och kan inte 

förstå att han är indragen i sådant. Det enda hon vet om Yones är att han jobbade på 

Arcus. Benjamin är en kompis som hon lånade ut pengar till och därefter betalade han 

tillbaka. De andra namnen känner hon inte till. Insättningen om 93 000 kr bad Hung 

att få göra inför en klockförsäljning. Hon skulle därefter skicka pengarna till honom 

när han skulle köpa klockan. Hon tyckte inte det var märkligt att insättningen gjordes 

av Hannes Örneke Karlsson. Hon fann ingen anledning att närmare fråga Hung om 

transaktionen. Hon flyttade från sin mamma till en andrahandslägenhet i centrala 

Göteborg i juli 2020 och därefter tillbaka till sin bostadsrättslägenhet som hon hyrt ut. 

Hon var sjukskriven till senhösten 2020.  

 

DOMSKÄL 

 

3.3 Skuldfrågan 

 

Förbrott? 
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För fällande dom avseende penningtvättsbrott krävs, som tidigare nämnts, till en 

början att åklagaren ska kunna peka på konkreta omständigheter som tyder på brottslig 

verksamhet, i vart fall av viss typ. 

 

Mot bakgrund av tingsrättens bedömning av åtalspunkterna 1-5 och att det därmed 

framgår att bl a Hung Tran varit delaktig i brottslig verksamhet gällande dessa brott 

samt att Hung Tran har en stark koppling till Marianne Nguyens och Nina Trans 

transaktioner anser tingsrätten att åklagaren har pekat på konkreta omständigheter som 

tyder på att pengarna härrör från de brott åklagaren påstått. 

 

 

De påstådda transaktionerna 

 

Av åklagarnas sakframställning har bl a framgått följande. Genom avlyssnade 

telefonsamtal mellan Hung Tran och Marianne Nguyen den 14 januari till den 4 

februari 2021 framkom att det talades om att Marianne Nguyen förvarat eller hanterat 

större mängder kontanter åt Hung Tran under denna period. Av finansiella utredningar 

framkom att det skett ett flertal pengainsättningar från Hannes Örneke Karlsson till 

Nina Tran. Med anledning av detta uppkom misstankar mot Marianne Nguyen och 

Nina Tran om penningtvättsbrott samt husrannsakan gjordes hos dem i syfte att söka 

efter kontanter. Några kontanter påträffades inte men däremot en mängd exklusiva 

kläder, väskor, solglasögon m m i Marianne Nguyens bostad, vilka togs i beslag. De 

förbrott som görs gällande är de narkotikabrott, dopningsbrott och läkemedelsbrott 

som omfattas av åtalspunkterna 1-3 samt de bedrägerier som omfattas av 

åtalspunkterna 4-5. 

 

Tingsrätten gör till en början följande överväganden avseende de påstådda 

transaktionerna i punkterna 1) – 9) i åtalspunkten 

6.
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Tingsrätten har uppfattat Marianne Nguyens egna uppgifter som att hon har gjort de 

påstådda kontantinsättningarna men att det var hennes pengar. Av den finansiella 

utredningen framgår också att kontantinsättningar skett med de belopp och på de 

datum åklagarna påstått i punkterna 1) – 3) och 6) – 8). Det är därmed bevisat att 

Marianne Nguyen satt in dessa kontanter på sitt sparkonto i Swedbank. Frågan är om 

det var Hung Trans pengar och att insättningarna skedde för hans räkning. Av de 

åberopade samtalen mellan Hung Tran och Marianne Nguyen kan till en början 

konstateras att det rört sig om ca 15 samtal under en relativt kort period, ibland flera 

samtal samma dag och att det är Hung Tran som ringt till Marianne Nguyen och att 

samtalen i princip enbart handlat om att Hung Tran bett Marianne Nguyen att hämta 

ut pengar till honom, att öppna sitt bankID, att öppna ett konto i hennes namn och 

sätta in pengar där efter att ha överfört pengarna från hennes andra konto. Vidare att 

Hung Tran frågat Marianne Nguyen om hon fått lön/pengarna, flera gånger om hon 

har räknat pengarna och om han får ge henne pengar samt också att de bestämt tid och 

plats då han ska hämta pengar från henne. Det kan även konstateras att Marianne 

Nguyen inte verkat förvånad eller ifrågasatt det som Hung Tran bad om utan snarare 

varit helt införstådd med detta och sagt att hon skulle göra som Hung Tran ville, även 

självmant frågat om Hung Tran ville att hon skulle sätta in pengar till honom och även 

angett vissa belopp som hon mottagit och räknat. Marianne Nguyen har också sagt att 

lönen hon fått är lika mycket som hennes ordinarie lön. Marianne Nguyen har dock i 

några samtal frågat om det var farligt och om det var ”rena” pengar. Hung Tran 

svarade då att det inte var farligt och att även Nina gör detta. Det har således varit 

fråga om flera liknande samtal om att Marianne Nguyen skulle hantera pengar åt Hung 

Tran och varit helt införstådd med detta. Med hänsyn till detta och med beaktande av 

att den finansiella utredningen visar att Marianne Nguyen saknat ekonomisk möjlighet 

att genom legala inkomster ha kunnat göra insättningarna, anser tingsrätten att det är 

bevisat att det var Hung Trans pengar. Av samtalen framgår också med tydlighet att 

Marianne Nguyen också för Hung Trans räkning förvarat de belopp som åklagaren 

påstått i punkterna 4) och 5).  

 

Beträffande påståendet i punkten 9) är det också utrett att Marianne Nguyen innehaft 

de i beslag tagna klädesplaggen, skorna och smyckena. Mot bakgrund av vad som 
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framkommit ovan att Marianne Nguyen hanterat Hung Trans pengar och dessutom 

erhållit viss ”lön” för detta och hennes ekonomiska situation är det uppenbart att i vart 

fall betydande del av godset avser varor eller kontanter som omsatts genom köp av 

varorna. Tingsrätten saknar anledning att ifrågasätta åklagarens presenterade värdering 

av godset i och för sig. Marianne Nguyen har dock gjort gällande att vissa varor 

erhållits före den åtalade tiden (beslagspunkterna 25, 27, 28, 31, 33, 39, 46, 48, 51 och 

52) samt att vissa varor köpts på rea varför värdet på dessa varor understiger 

åklagarens åberopade värdering (beslagspunkterna 24, 26, 40, 50, 51, 53 och 55) och 

har till stöd för påståendet åberopat fotografier, kvitton och kredituppgift. Tingsrätten 

saknar anledning att ifrågasätta denna bevisning. Åtalet ska därför lämnas utan bifall 

redan på den grunden beträffande det gods som omfattas av beslagspunkterna 25, 27, 

28, 31, 33, 39, 46, 48, 51 och 52 med ett sammanlagt värde enligt åklagarens åberopade 

värdering om 133 200 kr som alltså erhållits före åtalad tid. Med beaktande av rea-

priserna som framgår av Marianne Nguyens åberopade kvitton ska värdet enligt 

åklagarnas åberopade värdering på godset i beslagspunkterna 24, 26, 40, 50, 51, 53 och 

55 minskas med, jämt avrundat, 19 000 kr.    

 

Det är därmed också klarlagt att Marianne Nguyen i vart fall objektivt sett otillbörligen 

främjat Hung Tran att tillgodogöra sig pengar om dock totalt 417 800 kr (570 000 kr – 

133 200 kr och 19 000 kr) genom att tillägnat sig medel genom konsumtion, mottagit 

kontanter och förvarat dessa, satt in delar av kontanterna på konton som är skrivna i 

hennes namn, samt mottagit överföringar till sina konton och vidarebefordrat hela eller 

delar av dessa behållningar till Hung Tran.  

 

Vad gäller de påstådda transaktionerna i punkterna 1) – 19) i åtalspunkten 7 är det 

utrett att dessa ägt rum på sätt åklagarna påstått samt att pengarna i punkterna 1) – 6), 

10) – 12), 14) och 17), satts in/överförts/swishats av Hung Tran och i vissa fall av 

denne med användande av Hannes Örneke Karlssons konto och bankID. Vidare att 

som avsändare till överföringarna i punkterna 8), 9), 15), 16), 18) och 19) har angetts 

namn på andra personer. Vad gäller de kontanta insättningarna i punkterna 2) och 7), 

vardera om 15 000 kr har Nina Tran uppgett att dessa pengar var hennes men har 

lämnat vaga förklaringar till hur hon erhållit dessa pengar. Det är utrett att Nina Tran i 
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allt väsentligt överfört motsvarande belopp som samtliga av de insatta pengarna till 

Hung Tran. Mot denna bakgrund och med hänsyn till Nina Trans vaga förklaring om 

ursprunget av de 2 x 15 000 kr samt att Nina Tran och Hung Tran också på Whatsapp 

pratat om att Hung Tran bad om hjälp att sätta in kontanter, att Hung Tran frågat 

Nina Tran om hon hade kvar kontanter hemma och att Nina Tran varit villig att hjälpa 

honom med detta, anser tingsrätten att det praktiskt taget är uteslutet med annan 

förklaring än att även de 2 x 15 000 kr var Hung Trans.  

 

Det är därmed också klarlagt att Nina Tran i vart fall objektivt sett otillbörligen främjat 

Hung Tran att tillgodogöra sig pengar om totalt 451 608 kr, genom att ha mottagit 

kontanter och förvarat dessa, satt in delar av kontanterna på konton som är skrivna i 

hennes namn, samt mottagit och gjort överföringar till och från sina konton, samt 

vidarebefordrat hela eller delar av dessa behållningar till Hung Tran. 

 

Uppsåt till penningtvättsbrott m m? 

 

Frågan är om de tilltalade haft uppsåt till att det har rört sig om pengar som härrör från 

brott, vilket de har bestritt. Det är, som nämnts ovan, tillräckligt att en tilltalad insett 

att det förelåg en beaktansvärd risk för att pengarna härrör från brott, i vart fall varit 

likgiltig inför det.  

 

Vad gäller Marianne Nguyen kan inledningsvis konstateras att hon har velat framstå 

som väldigt oförstående, okunnig och inte särskilt medveten om i vart fall just de 

aktuella transaktionerna. Det kan dock noteras att Marianne Nguyen redovisat en stor 

ekonomisk insikt och vinnlagt sig om att leva sparsamt och handla på rea samt också 

varit mån om att köpa och visa upp exklusiva kläder, väskor m m och även att kunna 

skicka pengar till släktingar i Vietnam. Telefonsamtalen mellan Hung Tran och 

Marianne Nguyen som handlat om ett flertal konkreta pengatransaktioner varav ett fall 

att lämna över 192 000 kr, som är en ansenlig summa, är mycket besvärande för henne 

och redovisar att hon hade klara misstankar om att allt kanske inte stod rätt till med 

pengarna hon mottog och hanterade. Marianne Nguyens förklaring om att alla dessa 

samtal som uppenbart handlar om omfattande kontanthantering och dessutom speglas 
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av transaktionerna på hennes konto, skulle ha skett ”på skoj” är helt osannolik och ska 

lämnas utan avseende.  

 

Beträffande Nina Tran kan inledningsvis konstateras att hon velat framstå som helt 

oförstående till att vissa omständigheter kring transaktionerna framstår som märkliga; 

såsom att varför skulle Hung Tran som hade ett välbetalt arbete och gott ställt varit 

tvungen att låna av henne vid så många tillfällen och under en relativt lång period, 

varför skulle Hung Tran först sätta in pengarna till Nina Trans konto om han behövde 

låna samma pengar, varför gjordes  vissa insättningar med koppling till Hung Tran, 

varav ett större belopp om 93 000 kr, med användande av Hannes Örneke Karlsson 

konto och varför skedde vissa insättningar från avsändare som Nina Tran inte visste 

vilka det var. Framförallt är det besvärande för Nina Tran att Hung Tran själv uppgett 

att han skött hennes konto utan hennes inblandning och inte uppgett något om att 

pengar härrörde från försäljning av bohag m m från Nina Trans och sambons lägenhet. 

Det framstår också som märkligt att Nina Tran under nästan ett års tid inte efterfrågat 

eller har någon vetskap om vad som hänt med bohaget eller lägenheten och inte heller 

fått någon redovisning från Hung Tran om detta. Mot bakgrund av dessa märkliga 

omständigheter, konversationer mellan Hung Tran och Nina Tran samt av 

telefonsamtalen och åberopade konversation mellan de andra syskonen på WhatsApp, 

av vilka det tydligt framgått att Nina Tran känt till betydligt mer om Hung Trans 

ekonomiska förhållanden och önskemål, anser tingsrätten att Nina Trans förklaring om 

att pengarna härrör från försäljning av bohag m m från lägenheten är en uppenbar 

efterhandskonstruktion och ska lämnas utan avseende.  

 

Tingsrätten anser sammantaget att det är klarlagt att Marianne Nguyen och Nina Tran i 

vart fall insett att det förelåg en beaktansvärd risk för att pengarna härrör från brott, i 

vart fall varit likgiltiga inför det, och därmed begått gärningarna med uppsåt. 

 

Gärningarna är därmed bevisade, dock med den begränsningen att det sammanlagda 

beloppet i åtalspunkten 6 uppgår till 417 800 kr. Vad de tilltalade anfört i övrigt medför 

ingen annan bedömning. Gärningarna ska bedömas som åklagaren gjort 
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3.4 Särskilt yrkande (åtalspunkten 6) 

 

Med hänsyn till tingsrättens bedömning i skuldfrågan ska yrkandet avseende 

beslagspunkterna 25, 27, 28, 31, 33, 39, 46, 48, 51 och 52 lämnas utan bifall. Beslaget 

ska dock bestå och därefter hävas på sätt framgår av domslutet. Tingsrätten har här 

också ansett att det inte heller har visats att det är klart mera sannolikt att den 

beslagtagna egendomen i dessa punkter utgör utbyte av brott än att så inte är fallet. 

Också med hänsyn till tingsrättens bedömning i skuldfrågan ska yrkandet i övrigt, som 

är lagligen grundat, bifallas med stöd av lagen om straff för penningtvättsbrott.  

 

4. Åtalspunkten 8 (penningtvättsbrott) 

 

4.1 Yrkanden och bevisning 

 

Åklagarna har yrkat och åberopat bevisning i enlighet med bilaga 1 med de justeringar 

som framgår av bilaga 17. Åklagarna har förtydligat påståendet om förbrottet 

oredlighet mot borgenär att det avser omständigheterna att Sami Muhammad och 

Sabiha Fatah har restförda skulder hos kronofogdemyndigheten och att 

pengar/tillgångar undanhållits från kronofogdemyndigheten genom transaktioner som 

omfattas av delar av åtalet.  

 

Yosef Isaksson har som skriftlig bevisning åberopat kontoutdrag (aktbil 1014-1018). 

 

4.2 Den tilltalades inställning m m 

 

Yosef Isaksson har förnekat brott och bestritt straffansvar. Han har vidgått att han 

tillhandahållit sitt bankkonto på Länsförsäkringar med tillhörande bankkort till Sami 

Muhammad och att denne i princip helt disponerade kontot. Han har också vidgått att 

han ingått köpet av den aktuella Kian för att Sami Muhammad skulle få möjlighet att 

ha och disponera bil. Han har dock inte gjort detta i syfte att dölja att pengar härrör 

från brottslig verksamhet eller otillbörligen främjat sina föräldrar och bror att 
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tillgodogöra sig pengar, han har inte heller haft något uppsåt till detta. Han har inte 

mottagit, förvarat, satt in, gjort överföringar eller vidarebefordrat pengar m m såsom 

åklagaren påstått. Transaktionerna på kontot har avsett normala pengaflöden i familjen, 

främst kopplade till utbetalning av lön, ersättning från Försäkringskassan och pension 

samt betalande av hyra. Han har helt litat på sin pappa och inte haft någon kännedom 

eller anledning till att misstänka att det skulle vara fråga om något brottsligt. Yones 

Isakssons inställning framgår närmare av advokat Jacks sakframställning i bilaga 18. 

 

Yosef Isaksson har i huvudsak uppgett följande. Han fick bolån genom 

Länsförsäkringar och öppnade därför det aktuella kontot våren 2018. Hans pappa 

frågade om pappan fick använda kontot då både pappan och mamman har skulder och 

”har kronofogdemyndigheten på sig”. Han lät därför pappan disponera kontot och 

kortet. Han ställde också upp och köpte bilen i sitt namn till pappan. Han har inte haft 

anledning kontrollera kontot eller att misstänka att något brottsligt föregick. Han litade 

på sin pappa och har bara varit en snäll son. Han tycker situationen är mycket jobbig 

och känner sig nu utnyttjad. Han hade aldrig kunnat tro att hans pappa har gjort något 

av det som åklagarna påstår. Hans mamma bodde i lägenheten på Bandtraktorgatan 

aktuell period. Han har inte reagerat på att något skulle vara konstigt i föräldrarnas 

lägenhet. Han har inte förvarat kontanter åt sin bror. Hans pappa har skött allt med 

ekonomi, kontakt med myndigheter m m åt hans mamma, hon är analfabet och klarar 

ingenting sådant.  

 

DOMSKÄL 

 

4.3 Skuldfrågan 

 

Tingsrätten gör till en början följande bedömning 

 

Utredningen ger starkt stöd för Yosef Isakssons uppgifter att han själv inte disponerat 

sitt konto i Länsförsäkringar och att det är Sami Muhammad som disponerat kontot 

och den aktuella Kian. Tingsrätten har därför att utgå från dessa förhållanden. 

Åberopad utredning om transaktioner på kontot visar att de transaktioner som 
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åklagaren påstått i punkten 1-27 och 29-55 i gärningsbeskrivningen i och för sig har 

skett, dock inte att Yosef Isaksson själv deltagit i dessa. Åberopad utredning visar 

också att Yosef Isaksson för Sami Muhammads räkning köpt bilen i enlighet med 

punkten 28, dock inte att Yosef Isaksson själv gjort kontantinsatsen och de månatliga 

avbetalningarna.  

 

Förbrott? 

 

För fällande dom avseende penningtvättsbrott krävs, som nämnts ovan, till en början 

att åklagaren ska kunna peka på konkreta omständigheter som tyder på brottslig 

verksamhet, i vart fall av viss typ. 

 

Det kan konstateras att åklagarna i sakframställningen inte lämnade någon redogörelse 

till stöd för påståendena om förbrotten narkotikabrott, dopningsbrott och/eller 

läkemedelsbrott men tingsrätten uppfattar mot bakgrund av hur hela åtalet är framställt 

att åtalspunkterna 1-3 ligger till grund för och har en direkt koppling till åtalspunkterna 

6-8, och att dessa påstådda förbrott är de som avses i åtalspunkterna 1-3. Mot 

bakgrund av tingsrättens bedömning av åtalspunkterna 1-3 och att det därmed framgår 

att bl a  i vart fall Yones Muhammad och Sami Muhammad varit delaktiga i brottslig 

verksamhet gällande de tre nyss nämnda brotten, skulle pengarna i aktuell åtalspunkt 

kunna härröra från de tre förbrotten. Det kan dock konstateras att aktuella 

transaktioner varit regelbundna och främst skett i samband med erhållande av lön, 

ersättning från Försäkringskassan och pension samt gäller relativt begränsade summor 

som i allt väsentligt kan täckas av de legala inkomsterna. Vidare att det inte har 

presenterats några konkreta omständigheter som visar att just dessa pengar härrör från 

narkotika, dopnings- eller läkemedelsbrott. Tingsrätten anser därför att tillräcklig 

utredning till stöd för påståendet om dessa tre förbrott saknas. 

 

Vad gäller påståendet om att ett förbrott är oredlighet mot borgenär kan konstateras 

att omständigheterna som lagts fram i denna del är vaga. Tingsrätten uppfattar att det 

som presenterats i denna del är att Sami Muhammad och Sabiha Fatah har restförda 

skulder hos kronofogdemyndigheten om drygt 3 miljoner kr respektive drygt 1.7 
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miljoner kr och att borgenärer skulle missgynnas genom aktuella transaktioner. Det 

framstår som uppenbart att Sami Muhammad genom att disponera Yosef Isakssons 

konto och att Yosef Isaksson skulle stå som formell ägare till bilen fick möjlighet att 

undanhålla tillgångar, och eventuellt även Sabiha Fatahs tillgångar, från 

kronofogdemyndighetens vetskap. Tingsrätten anser dock att det inte presenterats 

tillräckliga omständigheter för att rekvisiten för oredlighet mot borgenär kan anses 

föreligga. 

 

Åtalet ska därmed lämnas utan bifall redan i enlighet med dessa bedömningar.  

 

5. Åtalspunkten 9 (vapenbrott, ringa brott) 

 

5.1 Skuldfrågan 

 

Gärningen har erkänts. Erkännandet stöds av åklagarens övriga utredning. Gärningen 

är därmed bevisad och ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

5.2 Förverkandefrågan 

 

Yrkandet har medgetts, är lagligen grundat och ska bifallas. 

 

6. Åtalspunkten 10 (brott mot knivlagen) 

 

6.1 Skuldfrågan 

 

Mohammed Al-Dulaimi har vidgått de faktiska omständigheterna men bestritt ansvar 

för brott för att innehavet var befogat, i andra hand anfört att brottet ska anses som 

ringa fall. 

 

Det är utrett att kniven påträffades i nära anslutning till förarplatsen i den bil som 

Mohammed Al-Dulaimi körde på tid och plats åklagaren påstått. Det är också utrett att 
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det var en allmän plats. Mohammed Al-Dulaimi har inte velat kommentera, förklara 

eller svara på någon fråga om kniven. Det har inte framkommit någon omständighet 

som talar för att innehavet var befogat. Gärningen är därmed bevisad. Gärningen ska 

inte anses som ett ringa fall. Gärningen ska bedömas som åklagaren gjort. 

 

6.2 Förverkandefrågan 

 

Mohammed Al-Dulaimi har med hänvisning till inställningen i skuldfrågan bestritt 

yrkandet. 

 

Yrkandet är lagligen grundat och ska bifallas. 

 

7. Påföljd och utvisning 

 

Hung Tran 

Han är 36 år och tidigare lagförd för ett ringa narkotikabrott. Yttrande från frivården 

har inhämtats. Vidare har arbetsgivaren Arcus redovisat sin inställning att en fällande 

dom troligtvis leder till ett avskedande. 

 

Yones Muhammad 

Han är 29 år och tidigare ostraffad. Yttrande från frivården har inhämtats. Vidare har 

arbetsgivaren Arcus redovisat sin inställning att en fällande dom troligtvis leder till ett 

avskedande. 

 

Sami Muhammad 

Han är 63 år, medborgare i Irak och tidigare ostraffad. Yttrande från frivården och 

Migrationsverket har hämtats. 

 

De brott och den påföljd som Sami Muhammad dömts för är i sig 

utvisningsgrundande. För att en utlänning som bott i Sverige i minst fyra år krävs dock 

synnerliga skäl. Det kan konstateras att Sami Muhammad bott i Sverige i 38 år och är 
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väl etablerad här med arbete, bostad och familj vilket med styrka talar mot utvisning. 

Härtill kommer att det av Migrationsverkets yttrande framgått att verket inte med 

säkerhet kunnat uttala sig/bedöma om det föreligger verkställighetshinder för utvisning 

till Irak. Vid en samlad bedömning enbart utifrån dessa omständigheter anser 

tingsrätten att yrkandet om utvisning ska lämnas utan bifall. 

 

Hannes Örneke Karlsson 

Han är 23 år och förekommer under 4 avsnitt i belastningsregistret. Han dömdes 

senast den 11 mars 2021 för misshandel och penningtvättsbrott vid åtta tillfällen till 

villkorlig dom och samhällstjänst 50 timmar med ett alternativstraff om fängelse en 

månad. Övriga avsnitt är bötesdomar och har i två fall rört narkotikabrottslighet och i 

ett fall våldsamt motstånd.  

 

Mohammed Al-Dulaimi 

Han är 41 år och tidigare ostraffad. Yttrande från frivården har inhämtats. 

 

Marianne Nguyen och Nina Tran 

De är 63 respektive 33 år och tidigare ostraffade. De lever under ordnade sociala 

förhållanden och något övervakningsbehov föreligger inte. Någon framtida risk för 

fortsatt brottslighet föreligger inte heller. De har bedömts lämpliga och har lämnat 

samtycke för samhällstjänst 

 

När det gäller Hung Tran, Yones Muhammad, Sami Muhammad, Hannes Örneke 

Karlsson och Mohammed Al-Dulaimi saknas det med hänsyn till brottens art och 

straffvärde i åtalspunkterna 1-3 förutsättningar för att bestämma annan påföljd än 

fängelse. Straffens längd har bestämts med beaktande av vad tingsrätten konstaterat i 

skuldfrågan avseende nämnda åtalspunkter om respektive tilltalads inblandning, 

ställning i organisationen och hantering av otillåtna preparat. Vidare i mildrande 

riktning med hänsyn till aktuella häktningstider med restriktioner och i någon mån till 

där tilltalade sannolikt förlorar sina anställningar vid fällande dom. Övrig brottslighet 

avseende Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-Dulaimi saknar i 

detta sammanhang nämnvärd betydelse. 
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Hung Tran döms till fängelse i nio år. 

 

Yones Muhammad döms till fängelse i åtta år. 

 

Sami Muhammad döms till fängelse i sju år. 

 

Hannes Örneke Karlsson döms till fängelse i fyra år. Härtill ska påföljden i domen den 

11 mars 2021 undanröjas och fängelsestraffet i denna dom ska omfatta även 

brottsligheten i domen den 11 mars 2021. 

 

Mohammed Al-Dulaimi döms till fängelse i två år och sex månader. 

  

När det därefter gäller Marianne Nguyen och Nina Tran som båda har dömts för grovt 

penningtvättsbrott bedömer tingsrätten med hänsyn till främst de summor de har 

hanterat, vilka inte skiljer sig nämnvärt åt, att straffvärdet uppgår till sju månaders 

fängelse. Grov penningtvätt är inte brott av sådan art att fängelse normalt ska väljas 

som påföljd. Med hänsyn till detta och till vad som framkommit om deras personliga 

förhållanden ska påföljderna bestämmas till villkorlig dom och dagsböter. Antalet 

dagsböter motsvarar brottens straffvärde. Storleken av varje dagsbot har bestämts med 

hänsyn till deras respektive ekonomiska förhållanden.  

 

8. Häktning 

 

Hung Tran, Yones Muhammad, Sami Muhammad och Hannes Örneke Karlsson ska 

vara kvar i häkte på sätt framgår av domsluten. För grovt respektive synnerligen grovt 

narkotikabrott är inte föreskrivet lindrigare straff än fängelse i två år och det är inte 

uppenbart att skäl till häktning saknas. Det föreligger dessutom risk för fortsatt 

brottslighet.  
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Åklagarna har yrkat att Sabiha Fatah ska häktas från dag för dom. Sabiha Fatah har 

frikänts från åtalen avseende henne. Häktningsyrkandet ska därmed enbart på denna 

grund lämnas utan bifall. 

 

9. Kostnadsräkningar 

 

De offentliga försvararnas krav på ersättning har genomgåtts. Åklagarna har yttrat sig 

över kostnadsräkningarna och haft diverse synpunkter, bl a att oskäligt mycket tid i 

vissa fall har lagts ned på och begärts ersättning för avseende inläsning av 

förundersökningen och på kurativ verksamhet gentemot huvudmannen. Åklagarna har 

också ifrågasatt att ersättning begärts för inläsning av presentationsmaterial som ingetts 

av åklagarna i syfte att underlätta för rätten. Vissa försvarare har kompletteringsvis gett 

argument till stöd för ersättning som ifrågasatts av åklagarna. Det kan konstateras att 

åtalet avser ett flertal tilltalade, i väsentliga delar görs gällande gemensamt ansvar och 

att gärningarna till stor del är kopplade till varandra, vilket gör att enbart 

gärningsbeskrivningarna i vart fall inledningsvis är tämligen komplicerade att sätta sig 

in i. Härtill kommer att utredningen är omfattande och i flera delar tämligen 

svåröverskådlig samt att det varit långa frihetsberövanden. Härtill kommer också att 

huvudförhandlingen pågått i 16 dagar under en relativt lång period. Tingsrätten anser 

därför att framställda krav är skäliga. Begärd ersättning ska därmed tillerkännas 

respektive försvarare och kostnaden ska stanna på staten i samtliga fall. 

 

10. Överklagandehänvisning, se bilaga 19 (TR-01) 

 

Ett eventuellt överklagande ska ha kommit in till tingsrätten senast den 11 maj 2022 

och ställas till Hovrätten för Västra Sverige. 

 

11. Bilagor till domen 

 

Stämningsansökan, bilaga 1. 
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Komplettering till stämningsansökan, bilaga 2. 

 

Kompletterande bevisuppgift från åklagarna, bilaga 3. 

 

Sabiha Fatahs inställning till förverkandeyrkandena, bilaga 4. 

 

Yones Muhammads inställning, bilaga 5-6. 

 

Hung Trans inställning, bilaga 7. 

 

Sami Muhammads inställning, bilaga 8. 

 

Hannes Örneke Karlssons inställning, bilaga 9. 

 

Mohammed Al-Dulaimis inställning, bilaga 10. 

 

Advokat Lindbloms sakframställning, bilaga 11. 

 

Advokat Ungerfälts sakframställning, bilaga 12. 

 

Advokat Warenius Kabers sakframställning, bilaga 13. 

 

Advokat Löfwalls sakframställning, bilaga 14. 

 

Advokat Sommerfors sakframställning, bilaga 15. 

 

Advokat B. Christiansens sakframställning, bilaga 16. 

 

Justering avseende åtalspunkten 8, bilaga 17. 

 

Advokat Jacks sakframställning, bilaga 18. 
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Överklagandehänvisning, bilaga 19. 

 

___________________ 

 

 

 

 

Patrik Claeson  Caroline Björne 

 

Avräkningsunderlag, se bilagor. 
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Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19810120-1575

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Al-Dulaimi

Förnamn 
Mohammed

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-04 2021-05-25

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19600701-2021

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Fatah

Förnamn 
Sabiha

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-15 2021-05-27

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19580310-2317

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Muhammad

Förnamn 
Sami

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19930118-4058

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Muhammad

Förnamn 
Yones

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19580906-0568

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Nguyen

Förnamn 
MARIANNE Phuong

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-03-16 2021-03-17

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
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Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19851101-1036

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Tran

Förnamn 
Joakim HUNG

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-15

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19880730-1380

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Tran

Förnamn 
NINA Quyen Tu

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-03-16 2021-03-17

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande



Mål nr B 2009-21GÖTEBORGS TINGSRÄTT
Avdelning 2

Avräkningsunderlag 
2022-04-20 
Göteborg

Om domstolens behandling av personuppgifter, se www.domstol.se/personuppgifter. Kontakta oss för information på annat sätt.

Besöksadress
Ullevigatan 15

E-post
avdelning2tgg@dom.se

Telefon
031-743 60 02

Öppettider
måndag - fredag 
08:00-16:00

Postadress
404 83 Göteborg

Webbplats
www.goteborgstingsratt.domstol.se

Underlaget avser

Person-/samordningsnummer/födelsetid 
19980626-4652

Datum för dom/beslut 
2022-04-20

Efternamn 
Örneke Karlsson

Förnamn 
HANNES Holger Wilhelm

Personen har under en sammanhängande tid av minst 24 timmar varit frihetsberövad* i Sverige 
eller utomlands med anledning av brott som prövats i målet eller som påföljden avser. 
Frihetsberövandet har ägt rum under nedan angivna tider.

*på sätt som avses i 2 § lagen (2018:1250) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande

Frihetsberövad Frihetsberövandet hävt/upphört/avbrutet 

(lämna tomt för ett frihetsberövande som pågår)

2021-02-12

Samtidig verkställighet av påföljd i annat mål

£ Kriminalvården har underrättat domstolen om att personen har påbörjat verkställighet eller 
har verkställt påföljd i annat mål under den tid som han eller hon varit berövad friheten (2–4 
§§ förordning (2019:96) om tillgodoräknande av tid för frihetsberövande).

Tidigare frihetsberövanden av betydelse för avräkningen

£ Domstolen har i avgörandet helt eller delvis undanröjt påföljden i tidigare dom, beslut eller 
strafföreläggande, och det finns uppgifter om frihetsberövanden i tidigare meddelade domar, 
beslut eller avräkningsunderlag som har betydelse för avräkningen.

Observera: När domstolen lämnar domen/beslutet eller domsbeviset till Kriminalvården ska tidigare 
domar/beslut med eventuella avräkningsunderlag och avräkningsunderlag enligt 12 a § 
strafföreläggandekungörelsen bifogas, om det finns uppgifter där som har betydelse för avräkningen 
(3 § 4 förordningen (1990:893) om underrättelse om dom i vissa brottmål, m.m.).

Underskrift Namnförtydligande
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B 2009-21, Åklagarkammaren i Uddevalla./. Yones Muhammad, Hung 
Tran m.fl., angående synnerligen grovt narkotikabrott m.m. 
 
 
 
I anledning av föreläggande avseende förverkandeyrkandena på s. 25-30 görs 
följande förtydliganden: 
 
Förverkande av preparat och hjälpmedel  

1. Narkotika jämte emballage: 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandena framställs gentemot Sami Muhammad, Sabiha 
Fatah, Yones Muhammad och Hung Tran. 
 
Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3: Yrkandena framställs gentemot 
Hannes Örneke Karlsson och Hung Tran. 
 

2. Dopningsmedel jämte emballage: 
 
Pimpinellagatan och pb RZR947: Yrkandena framställs gentemot Mohammed Al-
Dulaimi, Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson, Sami 
Muhammad och Sabiha Fatah. 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandet framställs gentemot Sami Muhammad, Sabiha Fatah, 
Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-
Dulaimi. 
 
Västra Gatan: Yrkandet framställs gentemot Yones Muhammad, Hung Tran, 
Mohammed Al-Dulaimi, Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad och Sabiha 
Fatah. 
 

3. Läkemedel jämte emballage: 
 
Pimpinellagatan och pb RZR947: Yrkandet framställs gentemot Mohammed Al-
Dulaimi, Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson, Sami 
Muhammad och Sabiha Fatah. 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandet framställs gentemot Sami Muhammad, Sabiha Fatah, 
Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-
Dulaimi. 
 

 
 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 674 
451 24  UDDEVALLA 
 

Kungsgatan 10 
 

010-562 71 50 
 
Telefax 
010-562 71 51 

registrator.ak-uddevalla@aklagare.se 
 
Webbadress 
www.aklagare.se 
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Fräkne gränd: Yrkandet framställs gentemot Yones Muhammad, Hung Tran, 
Mohammed Al-Dulaimi, Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad och Sabiha 
Fatah. 

4. Hjälpmedel: 
 
Förpackningsmaterial/förvaring/hjälpmedel såsom skedar och skopor etc  
 
Pimpinellagatan och pb RZR947: Yrkandet framställs gentemot Mohammed Al-
Dulaimi, Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson, Sami 
Muhammad och Sabiha Fatah. 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandet framställs gentemot Sami Muhammad, Sabiha Fatah, 
Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-
Dulaimi. 
 
Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3: Yrkandena framställs gentemot 
Hannes Örneke Karlsson och Hung Tran. 
 
Fräkne gränd: Yrkandet framställs gentemot Yones Muhammad, Hung Tran, 
Mohammed Al-Dulaimi, Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad och Sabiha 
Fatah. 
 
Hagabergsvägen: Yrkandet framställs gentemot Hung Tran, Yones Muhammad, 
Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad, Mohammed Al-Dulaimi och Sabiha 
Fatah. 
 
Västra Gatan. Yrkandet framställs gentemot Yones Muhammad, Hung Tran, 
Mohammed Al-Dulaimi, Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad och Sabiha 
Fatah. 
 
Herkulesgatan: Yrkandet framställs gentemot Hung Tran, Yones Muhammad, 
Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad, Mohammed Al-Dulaimi och Sabiha 
Fatah. 
 
Etiketter, beställningslistor/inventering, kvitton och frimärken etc  
 
Pimpinellagatan och pb RZR947: Yrkandena framställs gentemot Mohammed Al-
Dulaimi, Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson, Sami 
Muhammad och Sabiha Fatah. 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandet framställs gentemot Sami Muhammad, Sabiha Fatah, 
Yones Muhammad, Hung Tran, Hannes Örneke Karlsson och Mohammed Al-
Dulaimi. 
 
Åtorpsvägen och postlåda Göteborgsvägen 3: Yrkandena framställs gentemot 
Hannes Örneke Karlsson och Hung Tran. 
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Gymnasiegatan: Yrkandet framställs gentemot Yones Muhammad, Sami 
Muhammad, Hung Tran och Sabiha Fatah. 
Hagabergsvägen: Yrkandet framställs gentemot Hung Tran, Yones Muhammad, 
Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad, Mohammed Al-Dulaimi och Sabiha 
Fatah. 
 
Herkulesgatan: Yrkandet framställs gentemot Hung Tran, Yones Muhammad, 
Hannes Örneke Karlsson, Sami Muhammad, Mohammed Al-Dulaimi och Sabiha 
Fatah. 
 
IT-mediaenheter  
Pimpinellagatan och pb RZR947: Yrkandena framställts gentemot Mohammed Al-
Dulaimi. 
 
Bandtraktorgatan: Yrkandena framställs gentemot Sami Muhammad och Sabiha 
Fatah. 
 
Åtorpsvägen: Yrkandena framställs gentemot Hannes Örneke Karlsson. 
 
Gymnasiegatan: Yrkandet framställts gentemot Yones Muhammad. 
 
Hagabergsvägen: Yrkandena framställs gentemot Hung Tran. 
 
Bevisbeslag 
Följande justering görs:  

2. Det yrkas förverkande jämlikt 5 § lag (1991:1969) om förbud mot vissa 
dopningsmedel, 9 kap 3 § lagen (2009:366) om handel med läkemedel 
såsom hjälpmedel vid brott, 16 kap 4 § läkemedelslagen (2015:315), 6 
§ 2 st narkotikastrafflagen (1968:64), eller i vart fall enligt 36 kap 2 § 
brottsbalken, av i beslag tagna IT-mediaenheter: 2021-5000-BG19850 
p. 2, p. 7 och p. 11 (fup A s. 193-197). I andra hand yrkas det att i 
beslag tagna enheter ska bestå tills domen vinner laga kraft. Beslagen 
ska därefter återlämnas till Hung Tran. 

 
Förverkandeyrkandena framställs gentemot samtliga tilltalade i åtalspunkterna 
1-3 på den grunden att det görs gällande ett gemensamt ansvar för den 
brottsliga verksamheten.  
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Följande justeringar görs i den ingivna stämningsansökan: 

• I åtalspunkten 1 A) andra stycket ska beloppet justeras till  
10 371 915 kr. 
 

• Under rubriken ”Förverkande av utbyte av brott m.m.”: 
3. ska beloppet justeras till 10 371 915 kr. 
6. ska beloppet justeras till 222 000 kr. 

 
• Under rubriken ”Muntlig bevisning”. Therese Johansson ska rätteligen 

höras om sina iakttagelser från den 15 februari 2021. 
 

• Bevispunkt 26 ska rätteligen ha sidhänvisning i fup B s. 91-96. 
 

• Bevispunkt 27 ska rätteligen ha sidhänvisning i fup B s. 106 och s. 111-
128. 

 
• Bevispunkt 79 ska rätteligen det sista angivna beslagsprotokollsnumret 

vara 2021-5000-BG18887 (och inte 2021-5000-BG18963). 
 

• Bevispunkt 172 avser beslag 2021-5000-BG19470 p 27. 
 

• Bevispunkt 244 ska rätteligen ha sidhänvisning fup E s. 804-810 fup 
A.2 s. 47-67. 

 
 
Följande tillägg görs: 
 

• Nytillkommen bevisning i form av information från LocalBitcoin 
tilläggsprotokoll A.5 s. 8 för att bevisa att Hung Tran har mailadressen 
bavern1@protonmail.com. 

 
 
 
Rebecca Budell och Petra Hallin 
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B 2009-21, Åklagarkammaren i Uddevalla ./. Hung Tran, m.fl., angående 
synnerligen grovt narkotikabrott 
 
Följande kompletterande förhör med sakkunnig åberopas: 
 
Victor Limé, IT-forensiker, Regionalt it-brottscentrum Väst, angående den 
undersökning som har gjorts av Sami Muhammads dator för att bevisa att 
undersökningen är korrekt utförd (telefonförhör tillräckligt, ca 10 min). 
 
Victor kan nås på 010-56 577 62. 
 
 
 
Rebecca Budell 
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Telefon 

 
E-post 

Box 674 
451 24  UDDEVALLA 
 

Kungsgatan 10 
 

010-562 71 50 
 
Telefax 
010-562 71 51 

registrator.ak-uddevalla@aklagare.se 
 
Webbadress 
www.aklagare.se 
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ADVOKATFIRMAN 

AHLSTEDT KB 
 
Box 11017 
404 21 GÖTEBORG 
Telefon 031-802801 
Telefax 031-158593 
Plusgiro 422341-8 
Bankgiro 115-7700 
Moms reg nr 14 916832-0258 
F-skattebevis    916832-0258 
receptionen@ahlstedt.se  
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Ang. Sabiha Fatahs inställning till de särskilda yrkandena i stämningsansökan  

 

Förverkande av utbyte av brott m.m    

3) Sabiha Fatah bestrider yrkandet om förverkande på grund av sin inställning i 

ansvarsdelen.  

6) Sabiha Fatah bestrider yrkandet om förverkande på grund av sin inställning i 

ansvarsdelen. 

7) Sabiha Fatah bestrider yrkandet om förverkande på grund av sin inställning i 

ansvarsdelen. 

8 d) Sabiha Fatah bestrider yrkandet om förverkande, då det inte är klart mer sannolikt 

att egendomen utgör utbyte av brottslig verksamhet än att så inte är fallet.  

 

9) Kontanter och smycken, från beslagsprotokoll 2021-5000-BG 19470 p. 3-11  

- p. 3 + p. 4 (9.000 kr + 2.500) = 11.500 kr, bestrids   

- p. 25 (16.000 kr), ingen erinran, tillhör inte Sabiha  

- p. 5-8 + p. 10-11, bestrids  

- p. 9, ingen erinran, tillhör inte Sabiha  

Sabiha Fatahs bestridanden avseende kontanter och smycken grundar sig på att 

egendomen inte utgör utbyte av brott. Inte heller är det klart mer sannolikt att 

egendomen utgör utbyte av brottslig verksamhet än att så inte är fallet.  
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ADVOKATFIRMAN 

AHLSTEDT 
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Förverkande av preparat och hjälpmedel 

Sabiha Fatah har ingen erinran mot yrkandet om förverkande av preparat och 

hjälpmedel, inkl. förverkande av IT-mediaenheter. Inte något av detta har tillhört Sabiha 

Fatah.   

 

Göteborg den 28 januari 2022    

 

Kristina Löfwall  
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1. Synnerligen grovt narkotikabrott 

 Punkten A) 

Yones Muhammad förnekar gärningen och bestrider ansvar.  

Yones Muhammad inställning till gärningspåståendet är att han förnekar att han själv eller 

tillsammans, i samråd eller i samförstånd med annan bjudit ut och överlåtit narkotika, på det 

sätt eller under den tid eller till den mängd som åklagaren påstått och han förnekar vidare att 

han agerat eller handlat på det sätt som åklagaren närmare har angivit i sitt gärnings-på-

stående.  

B) 

Yones Muhammad erkänner gärningen och medger ansvar.  

Hans inställning till gärningspåståendet är att han på det sätt åklagaren påstått har förmedlat 

kontakt mellan säljare och köpare av det slag av narkotika och med den mängd som åklagaren 

påstått.  

2. Grovt dopningsbrott 

Yones Muhammad erkänner gärningen och medger ansvar såvitt avser den mängd 

dopingmedel som anges i tabellerna G, I och J.  

Yones Muhammad förnekar gärningen i övrigt eller till den mängd dopingmedel som anges i 

tabellerna E, F och H. 

Yones Muhammads inställning till gärningspåståendet är att han förnekar att han agerat som 

organisatör eller att han förvärvat dopingmedel eller anskaffat dopingmedel i överlåtelsesyfte, 

men erkänner att han innehaft dopingmedel och har agerat som lagerhållare, paketerare och 
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postare samt att han har hanterat inkomster och betalat utgifter från sitt konto som varit 

hänförliga till gärningen.  

3. Brott mot läkemedelslagen och brott mot lagen om handel med läkemedel 

Yones Muhammad erkänner gärningen och medger ansvar såvitt avser den mängd läkemedel 

som anges i tabellerna L, M och N.  

Hans inställning till gärningspåståendet är att han erkänner att han har innehaft läkemedel 

och överlämnat läkemedel samt att han har hanterat inkomster eller betalat utgifter från sitt 

konto som varit hänförliga till gärningen i tabellerna L, M och N, men förnekar att han agerat 

som organisatör eller kontaktperson eller att han i överlåtelsesyfte förvärvat läkemedel eller 

anskaffat läkemedel eller att han tagit emot beställningar avseende läkemedel, paketerat 

läkemedel eller postat läkemedel. 

Han förnekar gärningen i övrigt uppgående till den mängd läkemedel som anges i tabellen K. 

SÄRSKILDA YRKANDEN M M 

Kvarstad 

2) Yones Muhammad medger yrkandet om kvarstad 

Förverkande 

3) Yones Muhammad bestrider på grund av sin inställning i ansvarsdelen yrkandet om 

förverkande. 

4) Yones Muhammad medger yrkandet om förverkande. 
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6) Yones Muhammad medger yrkandet om förverkande med ett belopp om 150 000 kr. 

7) Yones Muhammad medger yrkandet om förverkande med ett belopp om 100 000 kr. 

8) Yones Muhammad bestrider yrkandet om förverkande. 

Förverkande av preparat eller hjälpmedel. 

Yones Muhammad har ingen erinran mot yrkandet om förverkande av preparat och 

hjälpmedel. 

___________ 
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Brevlåda Avdelning 2 - TGG

Från: Fredrik Ungerfält <fredrik.ungerfalt@litigate.se>
Skickat: den 22 mars 2022 21:00
Till: Brevlåda Avdelning 2 - TGG
Kopia: Taavi Tuula
Ämne: B 2009-21

Kategorier: Anna

I enlighet med min utfästelse vid huvudförhandlingen får jag härmed ange Yones Muhammads inställning till 

förverkandeyrkandena. Yones Muhammad medger yrkandet om förverkande under punkten 6 med ett belopp om 

50 000 kronor 

och punkten 7 med ett belopp om 75 000 kr. Hans inställning i övrigt är i enlighet med den tidigare redovisade 

inställningen. 

 
Göteborg som ovan  
  
 
Fredrik Ungerfält 
Partner/Advokat 
  

 
  
LITIGATE ADVOKATAKTIEBOLAG 
Fabriksgatan  7 
SE-412 50 Göteborg, Sweden 
T: +46 (0)31 15 15 30 
E: fredrik.ungerfalt@litigate.se 
www.litigate.se 
  
_________________________________________________________________________________ 
  
Litigate Lawfirm West Advokataktiebolag – reg.no. 556767-9401 – registered office in Göteborg. 
Our services are subject to General Terms and Conditions, which are available on our website. 
  
This message and any attachment are confidential and may be privileged or otherwise protected from disclosure. If 
you are not the intended recipient, please telephone or e-mail the sender and delete this message and any 
attachment from your system. If you are not the intended recipient you must not copy this message or attachment 
or disclose the contents to any other person. 
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Advokatfirman Defendia AB

Göteborgs tingsrätt

Mål B 2009-21

INSTÄLLNING
1. Synnerligen grovt narkotikabrott
A)
Sami Muhammad bestrider ansvar för brott.
Han har varken själv eller tillsammans och i samförstånd med annan bjudit ut och överlåtit 
narkotika. Han har inte heller i övrigt agerat på det sätt som åklagaren gör gällande.
Han fick en tid före polisens tillslag vetskap om att personen som hyrt ett rum hos honom förvarat 
narkotika i det uthyrda rummet på Bandtraktorgatan och har efter att ha sagt ifrån blivit hotad av 
denne. Han har efter detta även följt andra instruktioner från denne under hot.

2. Grovt dopningsbrott
Sami Muhammad medger ansvar för brott (normalgraden).
Sami Muhammad har, en tid innan polisens tillslag, på uppdrag av Yones Muhammad förvarat och 
postat försändelser innehållande dopingsmedel.
Han har inte bjudit ut eller sålt dopingsmedel.

3. Brott mot läkemedelslagen
Sami Muhammad medger ansvar för brott. 
Sami Muhammad har, en tid innan polisens tillslag, på uppdrag av Yones Muhammad förvarat och 
postat försändelser innehållande mindre mängder potenshöjande läkemedel.
Han har inte bjudit ut eller sålt läkemedel.

Talan om utvisning
Sami Muhammad motsätter sig utvisningsyrkandet.

Förverkande av utbyte av brott m.m.
Sami Muhammad bestrider yrkandena under punkterna 6-8.
Yrkandet under punkten 9 såvitt avser kontanterna medges.
Smyckena tillhör inte Sami Muhammad.

Förverkande av preparat och hjälpmedel
Sami Muhammad har ingen erinran mot yrkandena såvitt avser beslagen på Bandtraktorgatan.

Göteborg den 21 februari 2022

Sina Safashad

Advokatfirman Defendia AB, Kyrkogatan 25, 411 15, Göteborg Tel. 031 - 159 159
Org.nr. 559095-8566, Momsregnr. SE 559095856601, Bankgiro 5198 – 6123. Innehar F-skattesedel
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Brevlåda Avdelning 2 - TGG

Från: Erica Sommerfors <erica@gaestadiusadvokater.se>

Skickat: den 31 januari 2022 12:09

Till: Brevlåda Avdelning 2 - TGG

Kopia: Linda Jönsson

Ämne: B 2009-21

Åp 1; grovt narkotikabrott

C: Hannes Örneke Karlsson har varken ensam eller tillsammans med andra olovligen bjudit ut och sålt narkotika i Sverige genom 
försäljning via en öppen hemsida på internet. 

Hannes Örneke Karlsson har den 4 februari 2021 hämtat narkotika och transporterat den hem till sig, därefter har han fram till 12 februari 
2021 innehaft narkotika, dock utan vetskap om den exakta mängden. 

Hannes Örneke Karlsson har under den aktuella perioden paketerat narkotika samt postat försändelser innehållande narkotika i tabell C.  

Han har tillhandahållit sina bankkonton åt andra personer, dock utan vetskap att kontona skulle användas för pengar hänförlig till brottslig 
verksamhet. 

Åp 2; grovt dopningsbrott 

Hannes Örneke Karlsson har varken ensam eller tillsammans med andra olovligen bjudit ut och sålt dopningsmedel i Sverige genom 
försäljningssajter på internet. 

Hannes Örneke Karlsson har inte agerat som underleverantör. Han har hämtat ut paket som han samma dag har överlämnat till annan 
person helt utan vetskap om vad som fanns däri och utan uppsåt till att det fanns dopningsmedel i dem.  

Han har tillhandahållit sina bankkonton åt andra personer, dock utan vetskap att kontona skulle användas för pengar hänförlig till brottslig 
verksamhet. 

Hannes Örneke Karlsson vill även påtala att tabell E omfattar hela brottstiden 15 april 2020 - 15 februari 2021 medan den av åklagaren 
påstådda brottstiden avseende Hannes Örneke Karlsson är 4 nov 2020 - 12 feb 2021. 

Åp 3; brott mot läkemedelslagen och brott mot lagen om handel med läkemedel

Hannes Örneke Karlsson har varken ensam eller tillsammans med andra olovligen bedrivit detaljhandel med läkemedel. Han har inte bjudit 
ut och sålt läkemedel i Sverige genom försäljningssajter på internet. Inte heller har han olovligen bjudit ut och sålt läkemedel i Sverige som 
inte är godkänt för försäljning. 

Hannes Örneke Karlsson har inte agerat som underleverantör. Han har hämtat ut paket som han samma dag har överlämnat till annan 
person helt utan vetskap om vad som fanns däri och utan uppsåt till att det fanns läkemedel i dem.  

Han har tillhandahållit sina bankkonton åt andra personer, dock utan vetskap att kontona skulle användas för pengar hänförlig till brottslig 
verksamhet. 

Hannes Örneke Karlsson vill även påtala att tabell K omfattar hela brottstiden 15 april 2020 - 15 februari 2021 medan den av åklagaren 
påstådda brottstiden avseende Hannes är 4 nov 2020 - 12 feb 2021. 

Särskilda yrkanden mm

Förverkande

5) Hannes Örneke Karlsson medger yrkandet om förverkande. 

6 och 7) Hannes Örneke Karlsson bestrider, på grund av sin inställning i ansvarsdelen, yrkandet om förverkande.  

Hannes Örneke Karlsson har ingen erinran mot yrkandena om förverkande av preparat och hjälpmedel. Däremot bestrider han yrkandet 
om förverkande av hans IT-mediaenheter på Åtorpsvägen. 

Bevisbeslag

Hannes Örneke Karlsson har ingen erinran mot yrkandet om bevisbeslag.  

Med vänlig hälsning, 
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Erica Sommerfors 
Advokat 

Gaestadius advokater 
Västra Hamngatan 20 
411 17 Göteborg 
0760 177 317 
031 13 21 13 

erica@gaestadiusadvokater.se 
info@gaestadiusadvokater.se 



 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

   

  

 
Mål B 2009-21 
 
 
 
 
Åklagarkammaren i Uddevalla ./. Hannes Örneke Karlsson, Hung Tran och Yones 
Muhammad HÄKTADE Mohammed Al-Dulaimi RESEFÖRBUD 

ang. grovt dopningsbrott och grovt narkotikabrott m.m. 

_________________________________________________________________________ 

 

YTTRANDE 

 

I egenskap av offentlig försvarare för Mohammed Al-Dulaimi får jag härmed framföra 

följande 

 

INSTÄLLNING 

ÅP 2 

Mohammed Al-Dulaimi förnekar gärningen och bestrider ansvar för brott.  

Mohammed Al-Dulaimi vidgår att han tillåtit annan att, under en begränsad tidsperiod, i hans 

bostad respektive hans fordon förvara preparat vilka under utredningen visat sig vara 

dopningsmedel. 

Mohammed Al-Dulaimi har inte haft insikt om detta förhållande eller insett risken för att så 

skulle kunna vara fallet. 
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ÅP 3 

Mohammed Al-Dulaimi förnekar gärningen och bestrider ansvar för brott.  

Mohammed Al-Dulaimi vidgår att han tillåtit annan att, under en begränsad tidsperiod, i hans 

bostad respektive hans fordon förvara preparat vilket under utredningen visat sig vara 

läkemedel enligt läkemedelslagen. 

Mohammed Al-Dulaimi har inte haft insikt om detta förhållande eller insett risken för att så 

skulle kunna vara fallet. Han har inte heller varit straffbart oaktsam.  

 

ÅP 10  

Mohammed Al-Dulaimi förnekar gärningen och bestrider ansvar för brott.  

Mohammed Al-Dulaimi vidgår att han innehaft en kniv i sin bil men gör gällande att 

innehavet varit befogat alternativt ringa. 

Mohammed Al-Dulaimi bestrider åklagarens särskilda yrkande om förverkande. 

 

Särskilda yrkanden åtalspunkterna 2 och 3 

Förverkade av utbyte av brott m.m. 

6. Mohammed Al-Dulaimi bestrider åklagarens yrkande om värdeförverkande. 

7. Mohammed Al-Dulaimi bestrider åklagarens yrkande om värdeförverkande. 

10. Mohammed Al-Dulaimi bestrider åklagarens yrkande om förverkande. 

 

Förverkande av preparat och hjälpmedel 

Mohammed Al-Dulaimi har ingen erinran avseende förverkandeyrkandena då egendomen 

tillhör annan. 
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Förverkande av förpackningsmaterial m.m. 

Mohammed Al-Dulaimi har ingen erinran avseende förverkandeyrkanden då egendomen 

tillhör annan. 

 

Etiketter, beställningslistor m.m. 

Mohammed Al-Dulaimi har ingen erinran avseende förverkandeyrkanden då egendomen 

tillhör annan. 

 

Förverkande av IT-mediaenheter 

Pimpinellagatan och pb RZR947 

2021-5000-BG15253-1 Mobiltelefon (1 st)  

Mohammed Al-Dulaimi bestrider åklagarens förverkandeyrkande. 

2021-5000-BG15439-2 Dator (1 st) 

Mohammed Al-Dulaimi har ingen erinran avseende förverkandeyrkandet då datorn tillhör 

annan. 

 

 

Göteborg den 4 februari 2022 

 

 

Jakob Sjödin 
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1. Wicker-kommunikation

2. Uttrycket ”king”

3. Personbil KIA

4. Frimärken och kuvert

5. Yones Muhammed har inte varit på Backaplan den 9 februari

2

DISPOSITION SAKFRAMSTÄLLNING



6. Yones Muhammed har inte sökt på reg nr den 9 februari

7. Proton-kommunikation

8. Metadata MS Office

9. Kommunikation mellan Yones och Sami Muhammed

10. Lösenordsuppbyggnad

3

DISPOSITION SAKFRAMSTÄLLNING



Enligt åklagarens sammanställning har Yones använt sig av 
användarnamnet Banan 23.

4

1. WICKER-KOMMUNIKATION

FUP A s. 434



5

2. UTTRYCKET ”KING”



Användaren afrika4ever använder uttrycket ”king” i 
kommunikation med largie

6

2. UTTRYCKET ”KING”

FUP A 1 s. 421

FUP A 1 s. 449

Användaren afrika4ever använder uttrycket ”king” i 
kommunikation med mufujones

FUP A s. 857



7

2. UTTRYCKET ”KING”

I HDA-utredningen rörande Hungs mobiltelefon förekommer 
uttrycket ”king”/”kingen” 377 gånger (282 resp. 95 gånger) i 
förhållande till cirka 28 stycken olika användare.

Användaren coconuts112 använder uttrycket ”king” i 
kommunikation med afrika4ever

FUP A s. 880

FUP A s. 858

FUP A 4 s. 27–28



8

3. PERSONBIL KIA

FUP A 3 s. 59

FUP A s. 434



Enligt uppgift från Transportstyrelsen finns det minst

255 000 registrerade KIA i Sverige.

9

3. PERSONBIL KIA



Utöver Yones Muhammed förekommer i utredningen 
åtminstone tre ytterligare innehavare/brukare av KIA.

- Jerry

(Efternamn, födelsemånad och datum har maskats ovan.)

10

3. PERSONBIL KIA



- Yosef Isaksson

11

3. PERSONBIL KIA

- Sami Muhammed



I utredningen uppger Banan 23 på fråga från afrika4ever att den 
KIA som Banan 23 kör har en bränsleförbrukning uppgående till 
0,5 liter per mil.

12

3. PERSONBIL KIA

Yones Muhammed var tidigare innehavare av en KIA Sportage 1,6 
Turbo Automat CAS43D med en uppgiven bränsleförbrukning upp-
gående till 0,88 liter per mil vid blandad körning enligt WLTP.

FUP A 3 s. 59–60



13

3. PERSONBIL KIA



14

4. FRIMÄRKEN OCH KUVERT

FUP A 3 s. 60–61       



15

4. FRIMÄRKEN OCH KUVERT

FUP A 1 s. 385



16

4. FRIMÄRKEN OCH KUVERT

FUP A 3 s. 60–61       

Inget meddelande med adress skickas efter kl. 09:50 den 4 februari



17

5. YONES MUHAMMED HAR INTE VARIT
PÅ BACKAPLAN DEN 9 FEBRUARI

FUP A 3 s. 63

Jfr. sammanlagt 148 mastpositioneringar den 9 februari, FUP 
A 4 s. 57–62, där det framgår att Yones Muhammed under 
hela dygnet befunnit sig under master som täcker Kungälv 
med omnejd.



18

5. YONES MUHAMMED HAR INTE VARIT
PÅ BACKAPLAN DEN 9 FEBRUARI

Försvaret har plottat samtliga  
148 positioner angivna i den 
näst sista, respektive nästnäst
sista, kolumnen på s. 57–62 i 
FUP A 4.

Som framgår har Yones
Muhammeds rörelser under 
dagen varit begränsade till 
Kungälv med omnejd. Inte vid 
något tillfälle har hans mobil-
telefon kopplat upp sig söder 
om Rödbo.



19

6. YONES MUHAMMED HAR INTE SÖKT 
PÅ REG NR DEN 9 FEBRUARI

FUP A 3 s. 63

Jfr. telefontömning, FUP A 4 s. 87–122, enligt vilken Yones
Muhammed inte sökt på något registreringsnummer.



20

7. PROTON-KOMMUNIKATION

FUP A s. 468



21

8. METADATA MS OFFICE

FUPFUPFUP A s. 1 334

Arcus har haft ett 
begränsat antal licenser 
för MS Office men ett 
väsentligt större antal 
användare utgörandes av 
arbetssökanden som 
använder elevdatorer. 
Yones Muhammed har 
regelmässigt öppnat sin 
användare för 
arbetssökanden som 
nyttjat Arcus datorer.



22

8. METADATA MS OFFICE

FUPFUPFUP A 4 s. 85

Arcus har i sin 
verksamhet haft ett stort 
antal arbetssökanden 
som lånat dator av 
företaget. Lånedatorerna 
har inte haft fasta 
licenser för MS Word 
förrän senhösten 2020.



23

9. KOMMUNIKATION MELLAN YONES
MUHAMMED OCH SAMI MUHAMMED

FUP A 4 s. 1 332



24

9. KOMMUNIKATION MELLAN YONES
MUHAMMED OCH SAMI MUHAMMED

Försvarets bevisuppgift
den 6 februari 2022



25

9. KOMMUNIKATION MELLAN YONES
MUHAMMED OCH SAMI MUHAMMED

Försvarets bevisuppgift
den 6 februari 2022



26

10. LÖSENORDSUPPBYGGNAD

FUP A s. 1 335



27

10. LÖSENORDSUPPBYGGNAD

De vanligaste PIN-numren och deras frekvens

Källa: https://www.zmonline.com/the-latest/you-may-have-the-most-common-4-digit-pin/
Länk kontrollerad 2022-02-06
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Gärningsbeskrivning 20 jan – 4 feb
Lagerhållare, paketerare och postare

Tidslinje 29 jan – 4 feb
Lagerhållare, paketerare och postare

Ab 898 s.19



Inget etablerat förhållande 
mellan Mohammed och 
övriga misstänkta. 

Samma förhållande gäller 
beställningar och försäljning

Försäljning/kostnader och 
löneutbetalning bestrids att 
Mohammed varit del i 
försäljning eller haft något 
ekonomiskt utbyte

Ab 898 s.20-23



Ab 898 s.13

JA/NEJ

= ja

= ja

= ja

= ja

= ja obs endast *4420

= nej, inte använt

- Wickr = ingen kännedom om, inte använt



BEVISNING

• BP 13-27 – Beslagsprotokoll jämte fotografier (Angeredsbron och 

personintag EFP) (Pimpinellagatan) 

- ex. olika preparatnamn men inga är skrivna med arabiska alfabetet

- dator låg gömd i ryggsäck under säng? Enligt beslagsprotokoll och 

fotografier återfanns dator på tv-bänk

• BP 60 – Fotografier den 20 januari, att Mohammed är på Arcus
kontor i Kungälv

- jfr. bevistema varit på platsen med vad som angavs vid genomgång av bevisningen, 

vid detta möte får Mohammed lära sig om protonmail, hur man loggar in m.m.

- fotografi på anna.beckham i telefon, inte använt 



FUP A-1 
s.74,79



FUP A-1 s.361, 
362



FUP A-1 s.364, 
366



Den 29 januari är en fredag – Mohammed grips torsdag den 4 februari



BEVISNING

• BP 163 – Datamedieundersökning

- inte Mohammeds dator

- har inte loggat in eller använt dator

• BP 164 – WhatsApp

- fått länkar till ex. etikettskrivare

- Mohammed har inte haft någon vetskap om vad det är eller hanterat inkommande

informationen på något sätt 
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20 januari 2021 – 4 februari 2021
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Wickr, från Hungs iPhone, sorterat efter kontakt , 2021-12-09 10:06   diarienr: 5000-K180882-2165



Wickr, från Hungs iPhone, sorterat efter kontakt , 2021-12-09 10:06   diarienr: 5000-K180882-2168



Wickr, från Hungs iPhone, sorterat efter kontakt , 2021-12-09 10:06   diarienr: 5000-K180882-21109
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HalldinAdvokater
2

Ostridiga uppgifter 



HalldinAdvokater
3

Mariannes ekonomiska förhållanden mm
Fu 1:1 s 9

Utöver åklagarnas uppgifter kan nämnas följande 

› Marianne Nguyen är särbo med Jerry Henriksson

› Marianne Nguyen har heltidsanställning som lokalvårdare hos Göteborgs kommun. 
› Marianne Nguyen har tidigare innehaft en timanställning som lokalvårdare hos 

Arcus. Denna anställning har numera upphört.

› Av åklagarens ekonomiutredning gällande Marianne Nguyen framgår att hennes 
månadsinkomst för januari och februari 2021 uppgått till följande.



HalldinAdvokater
4

Mariannes ekonomiska förhållanden mm
Fu I s 182

2018-12-19 har Folksam utbetalat 50 000 kr i 
försäkringsersättning till Marianne Nguyen  



HalldinAdvokater
5

Mariannes ekonomiska förhållanden mm
Fu I s 184

2020-09-30 har Folksam utbetalat ytterligare 50 000 kr 
i försäkringsersättning till Marianne Nguyen  



HalldinAdvokater
6

Beslagspunkt 24
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpta 2021-02-04

› Rabatt 50%

› Pris efter rabatt 1 975 kr



HalldinAdvokater
7

Beslagspunkt 25
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-13

› Köpta 2015 eller tidigare

› Marianne Nguyen med glasögonen 

2015-12-31



HalldinAdvokater
8

Beslagspunkt 26
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpta 2019-01-11

› Rabatt 60%

› Pris efter rabatt 2 632 kr



HalldinAdvokater
9

Beslagspunkt 27
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpta 2018-03-23

› Marianne Nguyen med glasögonen 

2019-12-13



HalldinAdvokater
10

Beslagspunkt 28
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Erhålla som gåva 2015 eller tidigare

› Använda av Marianne Nguyen 2015-05-08 

& 2015-12-31



HalldinAdvokater
11

Beslagspunkt 31
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Väskan är köpt 2014 eller tidigare

› Marianne Nguyen har fotograferat 

väskan 2014-11-04



HalldinAdvokater
12

Beslagspunkt 31
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

Väskan har 2015-05-05 varit 

föremål för garantireparation i 

Italien 



HalldinAdvokater
13

Beslagspunkt 33
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Erhållen som gåva 2015 eller tidigare

› Marianne Nguyen med väskan 2015-05-08



HalldinAdvokater
14

Beslagspunkt 39
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpt 2013 eller tidigare

› Marianne Nguyen fotograferad med 

kappan  2013-10-19



HalldinAdvokater
15

Beslagspunkt 40
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpt 2021-01-30

› Betald av Jerry Henriksson

› Rabatt 50%

› Pris efter rabatt 3 299,50 kr

› Gåva till Marianne Nguyen



HalldinAdvokater
16

Beslagspunkt 46
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpt 2016

› Marianne Nguyen fotograferad med 

klänningen 2016-07-27



HalldinAdvokater
17

Beslagspunkt 48
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpt 2017 eller tidigare 

› Ringen fotograferad 2017-01-02



HalldinAdvokater
18

Beslagspunkt 50
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpta 2019-12-18

› Betalda av Jerry Henriksson och med hans bankkort 

5996

› Rabatt 25%

› Pris efter rabatt 1 123,50 kr

› Gåva till Marianne Nguyen



HalldinAdvokater
19

Beslagspunkt 51
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpta 2018-03-08

› Rabatt 50 %

› Pris efter rabatt 1 397,50 kr



HalldinAdvokater
20

Beslagspunkt 52
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Köpt 2015 eller tidigare

› Marianne Nguyen med klockan 

2015-12-31



HalldinAdvokater
21

Beslagspunkt 53
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Halsband köpt 2020-03-21

› Betalda av Jerry Henriksson (med hans kort 5996)

› Gåva till Marianne Nguyen



HalldinAdvokater
22

Beslagspunkt 55
FUP I s 281 ff
Skrift till tingsrätten 2022-03-11

› Armband köpt 2020-03-03

› Betalda av Jerry Henriksson och med hans bankkort 

5996

› Gåva till Marianne Nguyen



HalldinAdvokater
23

Åklagarens bevisning punkten 2
FUP I:2 s 4

› Kappan har inhandlats i samband med ett besök i 
Stockholm 2018-11-30

› Kappan har betalats av Jerry Henriksson och med hans 
bankkort som slutar på 5996.

› Gåva till Marianne Nguyen



   Sida 
 

1 (1) 
  Åklagarområde Väst-Bergslagen  Handling 

 
2756 

 Åklagarkammaren i Uddevalla  Ärende 
 

AM-17999-21 
  Kammaråklagare Rebecca Budell 2022-03-09 Handläggare 407A-32 
       

 
 
 
 
 
 
 
 
 
B 2009-21, Åklagarkammaren i Uddevalla./. Yosef Isaksson, angående 
grovt penningtvättsbrott 
 
 
Följande justeringar/tillägg görs avseende åtalspunkten 8 st 1 samt p. 24 (se 
fetmarkering): 
 
(1 st ) 
Yosef Isaksson har i syfte att dölja att pengar härrör från brottslig verksamhet i 
form av narkotikabrott, dopningsbrott, läkemedelsbrott och/eller oredlighet mot 
borgenärer, och/eller otillbörligen främjat Yones Muhammad, Sami Muhammad 
och Sabiha Fatah att tillgodogöra sig pengar om totalt 326 650 kr, genom att ha 
mottagit kontanter och förvarat dessa, mottagit kontanta insättningar på konton 
som är skrivna i hans namn, gjort överföringar till och från sina konton, 
vidarebefordrat hela eller delar av dessa behållningar till Yones Muhammad, Sami 
Muhammad eller Sabiha Fatah, ingått avtal om köp av bil såsom bulvan för Sami 
Muhammads räkning, samt även tillhandahållit bankkort tillhörande hans konto för 
inköp av bl.a. hjälpmedel till den brottsliga verksamheten enligt följande:  
 
(p. 24) 
24) Den 19-20 augusti 2020 mottagit en överföring från annan till sitt bankkonto 
på Länsförsäkringar om 20 000 kr. 
 
 
 
 
Rebecca Budell 

 
 
Postadress 

 
Gatuadress 

 
Telefon 

 
E-post 

Box 674 
451 24  UDDEVALLA 
 

Kungsgatan 10 
 

010-562 71 50 
 
Telefax 
010-562 71 51 

registrator.ak-uddevalla@aklagare.se 
 
Webbadress 
www.aklagare.se 
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Utgångspunkter

• För penningtvättsbrott krävs att konkret förbrott finns.

• Åklagaren måste bevisa:

→att pengarna som överförts till och från Yosefs Länsförsäkringarkonto 
(5630) härrör från brott eller brottslig verksamhet.

→ att Yosef haft uppsåt till bl.a. att pengarna härrör från brott eller 
brottslig verksamhet.

• Finns ingen allmän förklaringsbörda och inte heller något strikt ansvar.



Utgångspunkter
• Yosef är innehavare av Länsförsäkringarkonto (5630)

• Kontot har sedan flera år tillbaka disponerats av Yosefs pappa Sami

• Yosef har upplåtit sitt konto till Sami på grund av hans skulder hos Kronofogden.

• Sami har haft utmätning sedan flera år tillbaka.

• Yosef har inte haft närmare kännedom om transaktionerna som genomförts på kontot.

• Sami har använt Yosefs LF-konto som sitt eget utgiftskonto där han gjort sina dagliga 
inköp.



Lista – relevanta kontonummer

• Yosefs Länsförsäkringarkonto (5630)

• Samis Swedbankkonto (8634)

• Samis Nordeakonto (2317)

• Sabihas Swedbankkonto (2584)

• Yones Nordeakonto (4058)

• Yones Länsförsäkringarkonto (7544)



Inkomster i familjen

Sami

- Lön, årsinkomst om 393 800 kr inkomstår 2020

- Sjukersättning samt ersättning (Alecta pensionsförsäkring)

Yones

- Lön (på Nordeakonto, 4058), årsinkomst om 423 300 kr inkomståret 2019

Sabiha

- Sjukpension, årsinkomst 133 900 kr inkomstår 2020



Skuldförhållanden i familjen
Sami - Yosef

• Yosef upptar ett blancolån år 2019 om 150 000 kr i Nordea för handpenningen till köp av föräldrarnas 
lägenhet på Bandtraktorgatan. 

• Amortering av blancolånet uppgick till ca 2 000 kr/månad och drogs från Yosefs Nordeakonto (2475), 
amorteringen betalades av Sami till Yosef. 

• Yosefs eget bolån (Kvillebäcken) drogs från hans Länsförsäkringarkonto (5630), som Sami disponerade.

• Amorteringen för Yosefs egna bolån uppgick till ca 5 000 kr/månad och senare till ca 2000 kr och drogs från 
Yosefs Länsförsäkringarkonto (5630) som disponerades av Sami.

• Parterna kvittade senare summorna sinsemellan på så sätt att Sami inte behövde överföra 2 000 kr till Yosefs
Nordeakonto för blancolånet i utbyte mot att Yosef inte behövde överföra 2 000 kr till sitt LF-konto som Sami 
disponerade för sitt bolån, summorna tog ut varandra.

Yones - Sami

• Yones äger lägenheten på Bandtraktorgatan (köpt jan 2019) och räkningarna för denna dras månatligen från
Yones Länsförsäkringarkonto (7544).

• Sami och Sabiha sätter därför över pengar (hyra) till Yones varje månad för boendet på Bandtraktorgatan.

• Överskottet som blir överför Yones tillbaka till Sami via Yosefs LF-konto som Sami disponerade.



Transaktionernas ursprung

På Yosefs Länsförsäkringarkonto (5630) har det gjorts överföringar till 
och från följande konton:

→ Samis Nordeakonto (2317) : Ersättningskonto (Försäkringskassan)

→ Samis Swedbankkonto (8634) : Lönekonto

→ Yones Länsförsäkringarkonto (7544)

→ Sabihas Swedbankkonto (2584) : Ersättningskonto (Pension)

Yones erhåller lön på sitt Nordeakonto (4058)



Swish - Samis Nordeakonto (2317)

• Det förekommer swish-överföringar på Samis Nordea-konto(2317).

• Ingen av överföringarna kan kopplas till ”Sammanställning 
protonmejl” (FU-material med förbehåll). 

• Finns också återkommande insättningar från Tradera.



Kontanter – Yones Länsförsäkringar (7544)
• På Yones Länsförsäkringarkonto har under brottstiden enbart en kontantinsättning i bankomat gjorts: 2021-

01-29.

• Det är efter den sista av åklagaren påstådda penningtvättstransaktionen från Yones till Yosefs: 2021-01-20 
(punkten 52 i åtalet).

• Dvs: Inga transaktioner i åtalet från Yones till Yosefs konto (5630) härrör från kontantinsättningar. 



Generella betalningsmönster inom familjen 

Sami; 

→ erhåller lön på Swedbankkontot omkring den 25:e varje månad  (grön)

→överför direkt 11 500 kr för hyra till Yones Länsförsäkringarkonto (7544) (orange)

→överför direkt till Yosefs Länsförsäkringarkonto (5630) (gul)

→överför direkt till sitt eget Nordeakonto (2317) (grön)

Ex ur Samis Swedbankkontoutdrag (försvarets bevisuppgift):



Generella betalningsmönster inom familjen 

Yones; 
→ tar emot Samis hyra om 11 500 kr på sitt Länsförsäkringarkonto (7544). Räkningarna för 

Bandtraktorgatan dras därifrån (se omarkerade rader nedan).

→ därefter överför Yones överskottet som uppstår efter att räkningarna dragits till Yosefs
Länsförsäkringarkonto (5630) som Sami disponerar

Ex från Yones kontoutdrag hos länsförsäkringar (7544):

Utgifter på
- 9210 kr

Överskottet är 2290 kr och Yones återbetalar 2000 kr till Sami via Yosefs LF-konto (5630). 



Åklagarens sammanställning 

FUP J s. 12



Betalningsmönster på LF-kontot (5630)
På Yosefs Länsförsäkringarkonto (5630) som Sami disponerar dras fler räkningar såsom 
bilförsäkringar, trängselskatt samt görs normala kortköp såsom mat och bensin. 



Nedslag i vissa av punkterna i åtalspunkten 8



Åtalspunkten 8 punkt 1

1) Den 25 januari 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 9 000 kr.

Av åklagarens bevisning: överföringen sker från Samis Swedbankkonto (8634) 

Av försvarets bevisning: Vi kan se att Sami samma dag erhållit lön på sitt Swedbankkonto.



Åtalspunkten 8 punkt 2
2) Den 7 februari 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 700 kr.

Av åklagarens bevisning: pengarna kommer från Yones Länsförsäkringarkonto (7544)

Av försvarets bevisning: kan vi se att den 24 januari 2020 överför Sami HYRA FEB till Yones konto (7544) från 
sitt Swedbankkonto (8634). Utgifter uppgår till 10 692 kr = överskott 808 kr kvar hos Yones.

Yones överför tillbaka till Sami (via Yosefs konto) 700 kr inryms i överskottet.



Åtalspunkten 8 punkt 3

3) Den 1 februari 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
3500 kr.

Av åklagarens bevisning: överföring sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha kort tid innan ovanstående överföring fått pension, pengar från Sami 
samt från svägerskan Suha. 



Åtalspunkten 8 punk 4

4) Den 12 februari 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 5 000 kr.

Av åklagarens bevisning: överföringen sker från Yones Länsförsäkringarkonto (7544)

Av försvarets bevisning: se att Yosefs LF-konto (5630) överför 5000 kr den 29 januari 2020 till Yones
Länsförsäkringarkonto (7544).



Åtalspunkten 8 punkt 6

6) Den 26 februari 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 6 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att pengarna överförs från Samis Swedbankkonto (8634)

Av försvarets bevisning: se att Sami samma dag erhållit lön på sitt Swedbankkonto (8634)



Åtalspunkten 8 punkt 7

7) Den 2 mars 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
2000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Yones Länsförsäkringarkonto (7544)

Av försvarets bevisning: se att Sami överfört HYRA 03 till Yones, att utgifterna uppgår till -9 210 kr, överskott 
kvar om +2 290 kr → överföringen tillbaka om 2000 kr från Yones till Sami (Yosefs LF-konto) inryms i överskott.



Åtalspunkten 8 punkt 8

8) Den 26 mars 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
7000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Swedbankkonto (8634)

Av försvarets bevisning: se att Sami samma dag erhållit lön på sitt Swedbankkonto (8634)



Åtalspunkten 8 punkt 9

9) Den 15 april 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
4000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami fått in pengar på sitt Nordeakonto (2317) från bla hans egna lönekonto 
(8634), swish från Yosef samt insättning från Tradera, vilket tillsammans uppgår till mer än ovanstående 
överförd summa. 



Åtalspunkten 8 punkt 10

10) Den 16 april 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
1 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami dagen innan fått insättningar från swish och tradera uppgående till 2001 kr.



Åtalspunkt 8 punkt 11

11) Den 16 april 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
1 600 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning: se att Sami överför HYRA 04 till Yones innan, utgifterna uppgår till 9 708 kr vilket ger 
överskott på 1 792 kr som täcks in av återbetalningen på 1600 kr. 



Åtalspunkten 8 punkt 13
13) Den 21 april 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
1 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami fått insättningar från swish och tradera uppgående till 2 119 kr innan vilket 
täcker in överföringen om 1000 kr. 



Åtalspunkten 8 punkt 14

14) Den 21 april 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 8 000 
kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha erhållit pension samma dag



Åtalspunkten 8 punkt 15

15) Den 28 april 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
2 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami från sitt Swedbankkonto (8634) dagarna innan överfört 2 000 kr till sitt 
egna Nordeakonto (2317)

• Delöverföring sker från Samis nordeakonto (2317) till Samis swedbankkonto (8634)



Åtalspunkten 8 punkt 16

16) Den 1 maj 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 800 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha erhållit ersättning samt andra insättningar innan överföringen.



Åtalspunkten 8 punkt 17

17) Den 5 maj 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
1000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att två dagar efter ovanstående överföring så swishar Yosef 1 500 kr till Sami på 
Nordeakontot (2317).



Åtalspunkten 8 punkt 18

18) Den 6 maj 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
700 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen är gjord från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning: se att två dagar senare överförs från Yosefs LF-konto (5630) 800 kr tillbaka till Yones
konto (7544)



Åtalspunkten 8 punkt 20

20) Den 26 juni 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
7000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Swedbankkonto (8634) 

Av försvarets bevisning: se att Sami samma dag erhållit lön på samma konto som ovanstående överföring sker 
från.



Åtalspunkten 8 punkt 23
23) Den 4 augusti 2020 mottagit två överföringar från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om totalt 4 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring om 2000 kr sker från Samis Nordeakonto (2317) och 2000 kr från 
Samis Swedbankkonto (8634)

Av försvarets bevisning: 

• Sami på Swedbankkonto (8634) den 24 juli erhållit lön.

• Sami på Nordeakonto (5630), erhållit swish från Sabihas konto där hon 17 juli erhållit pension



Åtalspunkten 8 punkt 25

25) Den 20 augusti 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
8000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha samma dag erhållit pension på sitt konto.



Åtalspunkten 8 punkt 26

26) Den 24 augusti 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 22 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning; se att en överföring gjorts till Yones konto med meddelande ”köp av cykel” innan.



Åtalspunkten 8 punkt 27

27) Den 26 augusti 2020 mottagit två överföringar från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om totalt 12 500 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring skett med 2 500 kr från Samis Swedbankkonto (8634) samt med 10 
000 kr från Samis Nordeakonto (5630)

Av försvarets bevisning: se att

• Sami erhållit lön på sitt Swedbankkonto (8634) samma dag.

• Samis erhållit sjukersättning på sitt Nordeakonto (5630) samma dag.



Åtalspunkten 8 punkt 29

29) Den 4 september 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om 1 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning: se att Yones mottagit HYRA 09, efter utgifter om 9 213 kr finns överskott kvar hos 
Yones om 2 287 kr, överföringen ovan täcks in i överskottet. 



Åtalspunkten 8 punkt 30

30) Den 23 september 2020 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om 1 700 kr.

Av åklagarens bevisning; se att överföringen sker från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning: kan ovanstående överföring möjligen vara kvarstående överskott om 1287 kr från 
föregående bild, samt beakta att Yones erhållit överföring innan om 700 kr, 1000+700 = 1700 kr.



Åtalspunkten 8 punkt 31

31) Den 26 september 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om 7 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Swedbankkonto (8634), 

Av försvarets bevisning: se att Sami erhållit lön samma dag.



Åtalspunkten 8 punkt 33

33) Den 24 oktober 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammed till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 6 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Samis Swedbankkonto (8634)

Av försvarets bevisning: se att Sami erhållit lön samma dag.



Åtalspunkten 8 punkt 34

34) Den 27 oktober 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 1 000 kr.

Av åklagarens bevisning; se att överföringen sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami samma dag erhållit sjuklön på sitt Nordeakonto (2317)



Åtalspunkten 8 punkt 38

38) Den 10 november 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om 2 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami i närliggande tid fått in medel på sitt Nordeakonto till täckande av ovan.



Åtalspunkten 8 punkt 40

40) Den 24 november 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
2 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha dagarna innan erhållit pension.



Åtalspunkten 8 punkt 41

41) Den 26 november 2020 mottagit två överföringar från Sami Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om totalt 8 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker dels från Samis Nordeakonto (2317) dels från Samis 
Swedbankkonto (8634)

Av försvarets bevisning: se att Sami erhållit ersättning och lön på båda konton innan överföringarna sker. 



Åtalspunkten 8 punkt 46

46) Den 24 december 2020 mottagit en överföring från Sabiha Fatah till sitt bankkonto på Länsförsäkringar om 
5 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföringen sker från Sabihas konto (2584)

Av försvarets bevisning: se att Sabiha erhållit pension dagarna innan.



Åtalspunkten 8 punkt 47

47) Den 24 december 2020 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på 
Länsförsäkringar om 4 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami samma dag erhållit sjuklön



Åtalspunkten 8 punkt 49

49) Den 8 januari 2021 mottagit en överföring från Yones Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 2 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker från Yones LF-konto (7544)

Av försvarets bevisning: Sami överför HYRA 01, efter utgifter blir överskottet 2 323 kr vilket kan förklara ovan.



Åtalspunkten 8 punkt 54

54) Den 28 januari 2021 mottagit en överföring från Sami Muhammad till sitt bankkonto på Länsförsäkringar 
om 5 000 kr.

Av åklagarens bevisning: se att överföring sker från Samis Nordeakonto (2317)

Av försvarets bevisning: se att Sami ett par dagar innan erhållit sjuklön och extraersättning.
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Hur man överklagar 
Dom i brottmål, tingsrätt TR-01 

_________________________________________________________________ 

Vill du att domen ska ändras i någon del kan 
du överklaga. Här får du veta hur det går till. 

Överklaga skriftligt inom 3 veckor 

Ditt överklagande ska ha kommit in till 
domstolen inom 3 veckor från domens datum. 
Sista datum för överklagande finns på sista 
sidan i domen. 

Överklaga efter att motparten överklagat 

Om ena parten har överklagat i rätt tid, har den 
andra parten också rätt att överklaga även om 
tiden har gått ut. Det kallas att anslutnings-
överklaga. 

En part kan anslutningsöverklaga inom en 
extra vecka från det att överklagandetiden har 
gått ut. Ett anslutningsöverklagande måste 
alltså komma in inom 4 veckor från domens 
datum. 

Ett anslutningsöverklagande upphör att gälla 
om det första överklagandet dras tillbaka eller 
av något annat skäl inte går vidare. 

Så här gör du 

1. Skriv tingsrättens namn och målnummer. 

2. Förklara varför du tycker att domen ska 
ändras. Tala om vilken ändring du vill ha 
och varför du tycker att hovrätten ska ta 
upp ditt överklagande (läs mer om 
prövningstillstånd längre ner). 

3. Tala om vilka bevis du vill hänvisa till. 
Förklara vad du vill visa med varje bevis. 

Skicka med skriftliga bevis som inte redan 
finns i målet. 

Vill du ha nya förhör med någon som redan 
förhörts eller en ny syn (till exempel besök 
på en plats), ska du berätta det och förklara 
varför. 

Tala också om ifall du vill att målsäganden 
ska komma personligen vid en huvud-
förhandling. 

4. Lämna namn och personnummer eller 
organisationsnummer. 

Lämna aktuella och fullständiga uppgifter 
om var domstolen kan nå dig: postadresser, 
e-postadresser och telefonnummer. 

Om du har ett ombud, lämna också 
ombudets kontaktuppgifter. 

5. Skriv under överklagandet själv eller låt ditt 
ombud göra det. 

6. Skicka eller lämna in överklagandet till 
tingsrätten. Du hittar adressen i domen. 

Vad händer sedan? 

Tingsrätten kontrollerar att överklagandet 
kommit in i rätt tid. Har det kommit in för 
sent avvisar domstolen överklagandet. Det 
innebär att domen gäller. 

Om överklagandet kommit in i tid, skickar 
tingsrätten överklagandet och alla handlingar i 
målet vidare till hovrätten. 

Har du tidigare fått brev genom förenklad 
delgivning, kan även hovrätten skicka brev på 
detta sätt. 

Bilaga 19
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Prövningstillstånd i hovrätten 

När överklagandet kommer in till hovrätten tar 
domstolen först ställning till om målet ska tas 
upp till prövning. 

Om du inte får prövningstillstånd gäller den 
överklagade domen. Därför är det viktigt att i 
överklagandet ta med allt du vill föra fram. 

När krävs det prövningstillstånd? 

Brottmålsdelen 

I brottmålsdelen behövs prövningstillstånd i 
två olika fall: 

 Den åtalade har dömts enbart till böter. 

 Den åtalade har frikänts från ett brott som 
inte har mer än 6 månaders fängelse i 
straffskalan. 

Skadeståndsdelen 

Det krävs prövningstillstånd för att hovrätten 
ska pröva en begäran om skadestånd. 
Undantag kan gälla när en dom överklagas i 
brottmålsdelen, och det är kopplat en begäran 
om skadestånd till brottet. Då krävs inte 
prövningstillstånd för skadeståndsdelen om 

 det inte krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen 

eller om 

 hovrätten meddelar prövningstillstånd i 
brottmålsdelen. 

Beslut i övriga frågor 

I de mål där det krävs prövningstillstånd i 
brottmålsdelen (se ovan), krävs det också 
prövningstillstånd för sådana beslut som bara 
får överklagas i samband med att domen 
överklagas. Beslut som kan överklagas särskilt 
kräver inte prövningstillstånd. 

När får man prövningstillstånd? 

Hovrätten ger prövningstillstånd i fyra olika 
fall. 

 Domstolen bedömer att det finns anledning 
att tvivla på att tingsrätten dömt rätt. 

 Domstolen anser att det inte går att bedöma 
om tingsrätten har dömt rätt utan att ta upp 
målet. 

 Domstolen behöver ta upp målet för att ge 
andra domstolar vägledning i 
rättstillämpningen. 

 Domstolen bedömer att det finns synnerliga 
skäl att ta upp målet av någon annan 
anledning. 

Vill du veta mer? 

Ta kontakt med tingsrätten om du har frågor. 
Adress och telefonnummer finns på första 
sidan i domen. 

Mer information finns på www.domstol.se. 

http://www.domstol.se/

